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MESTO BREZNO 

Námestie gen. M. R. Štefánika 1, 977 01  Brezno 

 

 

 

 

 

 

 

 

ZÁPISNICA 

zo 6 . pracovného rokovania Mestského zastupiteľstva mesta Brezna, 

konaného dňa 17. mája 2023  

 

 

PRÍTOMNÍ   

 

VOLEBNÝ OBVOD č. 1 

Mgr. Martin Juhaniak, Mgr. Andrej Barančok, Mgr. Pavel Ambros, Mgr. Ivana Donovalová, 

Ing. arch. Ján Králik, Ing. Miroslav Baran, Július Obernauer 
 

VOLEBNÝ OBVOD č. 2 

PhDr. Petra Dzurmanová, PhD., Mgr. Tomáš Turňa, Bc. Ľubica Štugnerová, MA., Matej Garaj, 

Milan Palovčík 

 

VOLEBNÝ OBVOD č. 3 

doc. Ing. Martin Ridzoň, PhD., IWE., Ing. Miroslav Fašang, Ing. Jozef Auxt, Jozef Tokár 

 

VOLEBNÝ OBVOD č. 4 

Erik Duhan 

 

OSPRAVEDLNENÝ 

Mgr. Daniel Struhár, 

 

Rokovanie viedol: 

JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta 

 

  

Číslo spisu Brezno 

MsÚ-2023/6128 17.05.2023 
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K bodu 1/ 

Otvorenie zasadnutia Mestského zastupiteľstva mesta Brezna 
 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Dobre, začali by sme. Dobrý deň, vážené poslankyne, vážení poslanci v súlade s § 13 ods. 4. 

Písmeno a) zákona číslo 369/1990 Zbierke o obecnom zriadení. Otváram šieste pracovné 

zasadnutie Mestského zastupiteľstva mesta Brezna konané vo volebnom období 2022-2026. 

Dnešné zasadnutie Mestského zastupiteľstva bolo zvolané v súlade s ustanovením § 12 ods. 1 

zákona o obecnom zriadení a boli naň pozvaní všetci poslanci Mestského zastupiteľstva s 

platným mandátom, z 18 poslancov je prítomných 15 poslancov, preto vyhlasujem zasadnutie 

Mestského zastupiteľstva mesta Brezna za schopné právoplatne sa uznášať. Z dnešného 

rokovania sa zatiaľ ospravedlnil pán poslanec Struhár. Ale mal by neskôr prísť. Ostatní mi 

neavizovali. Dovoľte mi, aby som na dnešnom zasadaní Mestského zastupiteľstva privítal 

predovšetkým vás, poslancov Mestského zastupiteľstva, ako aj prednostku MÚ Brezno, 

vedúcich odborov MÚ Brezno, riaditeľa príspevkovej organizácie, konateľa obchodnej 

spoločnosti, prítomných predstaviteľov štátnej správy, zástupcov podnikov, zástupcov médií, 

prizvaných hostí, ako aj všetkých prítomných občanov mesta Brezna. Vážené poslankyne, 

vážení poslanci, týmto považujem zasadnutie Mestského zastupiteľstva mesta Brezna za 

otvorené.“ 

 

K bodu 2/ 

Skúška hlasovacieho zariadenia 
 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Prešli by sme k skúške hlasovacieho zariadenia. Poprosím hlasovanie za.“  

 

Hlasovanie číslo: 1 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  14 

Proti:  1 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  15 

Návrh bol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Dobre, ďakujem, hlasovanie proti. Musíte počkať chvíľku. Teraz poprosím.“  
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Hlasovanie číslo: 2 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  0 

Proti:  15 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  15 

Návrh nebol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ďakujem a ešte hlasovanie zdržal sa.“  

 

Hlasovanie číslo: 3 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  0 

Proti:  0 

Zdržali sa:  15 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  15 

Návrh nebol schválený. 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Dobre, čiže všetko nám funguje, ideme ďalej.  

 

K bodu 3/ 

Procedurálne otázky 
 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Pod bodom 3 máme procedurálne otázky. Schválenie programu rokovania, program 

rokovania vám bol doručený písomne, spolu s pozvánkou v programe rokovania navrhujem 

tieto zmeny a doplnky doplniť bod 9.12. Kúpa nehnuteľnosti, pozemkov a stavieb starej 

nemocnice na Rázusovej ulici v Brezne a bod 9.13. Schválenie zmeny uznesenia Mestského 

zastupiteľstva mesta Brezna číslo 133 z roku 2021 zo dňa 22. 9. 2021 v znení uznesenia číslo 

119/2022 zo dňa 21. 9. 2022. Má ešte niekto pripomienky alebo doplnky k navrhovanému 

programu? Ak nie sú pripomienky, dávam hlasovať, kto je za, aby sa dnešné zasadnutie riadilo 

programom aj s uvedeným doplnením. Kto je za uvedený návrh.“ 

 

1.  Otvorenie zasadnutia Mestského zastupiteľstva mesta Brezna 

2.  Skúška hlasovacieho zariadenia 

3.  Procedurálne otázky 

4.  Správa o plnení uznesení Mestského zastupiteľstva mesta Brezna k 30.04.2023 
Predkladá: Mgr. Zuzana Ďurišová, prednostka Mestského úradu Brezno 

Spracoval: Útvar prednostu Mestského úradu Brezno zastúpený prednostkou Mgr. Zuzanou 

Ďurišovou v spolupráci s odbornými útvarmi Mestského úradu Brezno 
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5.  Návrh na zmenu Všeobecne záväzného nariadenia o výške príspevku na 

čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach zriadených 

mestom Brezno. 
Predkladá: JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Spracoval: Útvar prednostu Mestského úradu Brezno zastúpený prednostkou Mgr. Zuzanou 

Ďurišovou 

6.  Návrh VZN Trhový poriadok príležitostných trhov 
Predkladá: JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Spracoval: Odbor služieb občanom a vnútornej správy zastúpený vedúcou odboru Bc. Zuzanou 

Medveďovou 

7.  Návrh Všeobecne záväzného nariadenia o podmienkach výkonu taxislužby na 

území mesta Brezno, o zmene a doplnení Všeobecne záväzného nariadenia č. 

11/2022 o dani za užívanie verejného priestranstva a dani za ubytovanie a o 

zmene a doplnení Všeobecne záväzného nariadenia č. 18/2019 o parkovaní 

motorových vozidiel a určení stanovíšť Taxi služby na území mesta Brezna v 

znení neskorších dodatkov 
Predkladá: JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Spracoval: Odbor životného prostredia a stavebného poriadku Mestského úradu Brezno vedúcim 

odboru Ing. Petrom Tichým 

8.  Návrh Všeobecne záväzného nariadenia, ktorým sa mení a dopĺňa Všeobecne 

záväzné nariadenie o jednorazovom príspevku pri narodení dieťaťa 
Predkladá: JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Spracoval: Odbor služieb obyvateľom zastúpený vedúcou odboru PhDr. Jankou Lemberkovou 

9.  Majetkové záležitosti 

8  Založenie obchodnej spoločnosti „BREZNO ENERGIA“ s.r.o. 
Predkladá: JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Spracoval: Odbor právny a majetkový Mestského úradu Brezno zastúpený prednostkou Mgr. 

Zuzanou Ďurišovou 

9  Majetkové záležitosti 

 9.1 Žiadosť manželov Sujových o uzatvorenie zmluvy o zriadení vecného 

bremena na pozemku mesta, Dolná ul. v Brezne 
Predkladá: JUDr. Iveta Biela, Odbor právny a majetkový Mestského úradu Brezno zastúpený 

prednostkou Mgr. Zuzanou Ďurišovou 

Spracoval: Odbor právny a majetkový Mestského úradu Brezno zastúpený prednostkou 

Mgr. Zuzanou Ďurišovou 

 9.2 Zrušenie uznesenia Mestského zastupiteľstva mesta Brezna č. 64/2023 zo dňa 

5. apríla 2023, ktorým bolo schválené uzavretie zmluvy o nájme pozemku 

v lokalite Kozí chrbát – Brezno 

 9.3 Žiadosť MUDr. Terézií Zátureckej rod. Rončákovej a Bc. Michala 

Zátureckého, obaja bytom Brezno o uzatvorenie zmluvy o budúcej zmluve o 

zriadení vecného bremena na pozemok mesta, Budovateľská ul. v Brezne 

 9.4 

 

Žiadosť Meacopr s.r.o. so sídlom Dr.Clementisa 20, Brezno, IČO: 46 999 817, 

konateľ : Peter Turňa o uzatvorenie zmluvy o budúcej zmluve o zriadení 

vecného bremena na pozemok mesta, Ul. Československej armády v Brezne 

 9.5 Žiadosť Martiny Latinákovej, bytom Brezno , o odkúpenie pozemku v lokalite 

Jarabá 

 9.6 Žiadosť Eriky Niklovej, bytom Brezno, o nájom pozemku v lokalite 

Padličkovo – Brezno 
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 9.7 Návrh poradovníka na byty 
Predkladá: Mgr. Lucia Ličková, Odbor právny a majetkový Mestského úradu Brezno zastúpený 

prednostkou Mgr. Zuzanou Ďurišovou 

Spracoval: Odbor právny a majetkový Mestského úradu Brezno zastúpený prednostkou 

Mgr. Zuzanou Ďurišovou 

 9.8 Žiadosť o schválenie a uzatvorenie kúpnej zmluvy spoločnosti ISTROFINAL 

SPV BR, s.r.o. 

 9.9 Schválenie uzatvorenia nájomnej zmluvy medzi Mestom Brezno ako 

prenajímateľom a spoločnosťou Mestský hotel Ďumbier, s. r. o. ako nájomcom 

- predmet nájmu – pozemky, nebytové priestory a hnuteľný majetok Hotela 

Ďumbier. 

 9.10 Žiadosť MUDr. Kataríny Klimentovej o uzatvorenie zmluvy o budúcej zmluve 

o zriadení vecného bremena na pozemok mesta, Potočná ulica v Brezne 

 9.11 Žiadosť Štefana Greguša, ako investora o zriadenie vecného bremena na uloženie 

verejného vodovodu a verejnej kanalizácie na časti pozemku mesta, Poľná ulica 

v Brezne v prospech Stredoslovenskej vodárenskej spoločnosti, a.s. 
Predkladá: JUDr. Lenka Klimanová, Odbor právny a majetkový Mestského úradu Brezno 

zastúpený prednostkou Mgr. Zuzanou Ďurišovou 

Spracoval: Odbor právny a majetkový Mestského úradu Brezno zastúpený prednostkou 

Mgr. Zuzanou Ďurišovou 

10.  Rozpočet mesta Brezna na rok 2023 – návrh na III. zmenu 
Predkladá: JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Spracoval: Odbor ekonomiky a financovania Mestského úradu Brezno, zastúpený vedúcou 

odboru Ing. Ruženou Šefrankovou 

11.  Správa o zmenách rozpočtu od 01.02.2023 do 31.03.2023 
Predkladá: JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Spracoval: Odbor ekonomiky a financovania Mestského úradu Brezno, zastúpený vedúcou 

odboru Ing. Ruženou Šefrankovou 

12.  Poskytnutie dotácií v roku 2023 

 12.1 Návrh na poskytnutie dotácií pre účely športu v roku 2023 
Predkladá: JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Spracoval: Odbor ekonomiky a financovania Mestského úradu Brezno, zastúpený vedúcou 

odboru Ing. Ruženou Šefrankovou 

 12.2 Návrh na poskytnutie dotácií pre účely kultúry v roku 2023 
Predkladá: JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
Spracoval: Odbor ekonomiky a financovania Mestského úradu Brezno, zastúpený vedúcou 

odboru Ing. Ruženou Šefrankovou 

13.  Správa o činnosti príspevkovej organizácie Technické služby Brezno za rok 2022 
Predkladá: Ing. Lukáš Jeremiáš, riaditeľ Technických služieb Brezno  

Spracoval: Ing. Iveta Purgátová, hlavná ekonómka Technických služieb Brezno 

14.  Správa o činnosti Mestskej polície za rok 2022 
Predkladá: JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 

Spracoval: Mgr. Július Štulajter, náčelník Mestskej polície Brezno 

15.  Informatívna správa o výsledkoch hospodárenia spoločnosti Lesy mesta Brezno 

s.r.o. za rok 2022 
Predkladá: Ing. Ján Lukáč, konateľ LMB s.r.o .Brezno 
Spracoval: Ing. Ján Lukáč, konateľ LMB s.r.o .Brezno 

16.  Informatívna správa o výsledkoch hospodárenia spoločnosti Brezno pre občanov 

n.o. za rok 2022 
Predkladá: JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor mesta Brezna 
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Spracoval: Mgr. Milada Medveďová, riaditeľka neziskovej organizácie Brezno pre občanov n.o. 

17.  Informatívna správa o výsledkoch hospodárenia OOCR Región Horehronie 

a združenia cestovného ruchu Klaster Horehronie za rok 2022  
Predkladá: Ing. Petra Ridzoňová Hlásniková, výkonná riaditeľka OOCR Región Horehronie 

Spracoval: Ing. Petra Ridzoňová Hlásniková, výkonná riaditeľka OOCR Región Horehronie 

18.  Informatívna správa o výsledkoch hospodárenia akciovej spoločnosti Veolia 

Energia Brezno, a.s. za rok 2022  
Predkladá: Benedikt Lavrinčík, predseda Predstavenstva Veolia Energia Brezno, a.s. 
Spracoval: Benedikt Lavrinčík, predseda Predstavenstva Veolia Energia Brezno, a.s. 

19.  Rôzne 

20.  Otázky poslancov Mestského zastupiteľstva mesta Brezna na riaditeľa 

príspevkovej organizácie zriadenej mestom, riaditeľa obchodnej spoločnosti, v 

ktorej má mesto Brezno majetkovú účasť, riaditeľov rozpočtových organizácií 

zriadených mestom a náčelníka mestskej polície 

21.  Interpelácie poslancov Mestského zastupiteľstva mesta Brezna 

22.  Ukončenie zasadnutia Mestského zastupiteľstva mesta  

Hlasovanie číslo: 4 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  15 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  15 

Návrh bol schválený. 

  

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ďakujem. Z 15 prítomných 15 za. Konštatujem, že návrh bol schválený jednohlasne.“  

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Prešli by sme k voľbe návrhovej komisie, so zreteľom na prerokované správy odporúčam 

mestskému zastupiteľstvu zvoliť návrhovú komisiu v zložení pani poslankyňa Donovalová, pán 

poslanec Garaj a pán poslanec Baran. Má niekto z poslancov pripomienky alebo pozmeňujúce 

návrhy? Keď nie, dávam odhlasovať zloženie návrhovej komisie, kto je za, aby návrhová 

komisia pracovala v uvedenom zložení?“ 

 

Hlasovanie číslo: 5 
Bod číslo: 3. 

Procedurálne otázky - Za návrhovú komisiu 
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Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  15 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  15 

Návrh bol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ďakujem z 15 prítomných, 15 za. Návrhová komisia už zaujala svoje miesto. Za overovateľov 

zápisnice z dnešného zasadnutia poverujem poslancov Mestského zastupiteľstva, pána poslanca 

Ambrosa a pána poslanca Auxta. Zapísaním uznesenia, uznesení a vypracovaním zápisnice 

poverujem pani magisterku Janku Štulajterovú, asistentku prednostky MÚ. Tiež vás informujem 

o podpise zápisnice zo zasadnutia Mestského zastupiteľstva zo dňa 5. Apríla 2023, kde 

overovateľmi boli určení poslanci, pán poslanec Obernauer, pán poslanec Baran, ktorí 

podpísali zápisnicu bez výhrad a zo zasadnutia 18. Apríla 2023 boli určení poslanci, pán 

poslanec Juhaniak, pani poslankyňa Donovalová, ktorí podpísali zápisnicu tiež bez výhrad. 

Prešli by sme k programu rokovania.“ 

 

 

K bodu 4/ 

Správa o plnení uznesení Mestského zastupiteľstva mesta Brezna k 30.04.2023 
 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Pod bodom 4. Máme správu o plnení uznesení Mestského zastupiteľstva mesta Brezna k 30. 4. 

2023 predkladá prednostka MÚ, tiež materiál spracoval útvar prednostu MÚ, nech sa páči, 

pani prednostka, uviesť materiál.“ 

Mgr. Zuzana Ďurišová (prednostka Mestského úradu)  

„Dobrý deň, vážený pán primátor, vážené pani poslankyne, vážení páni poslanci, vážení 

prítomní a týmto vám predkladám správu o plnení uznesení Mestského zastupiteľstva k 30. 4. 

2023, v ktorej konštatujem, že 21 uznesení bolo splnených, vypúšťame ich zo sledovania a zrušili 

sme jedno uznesenie zo dňa 22. júna 2022. To je všetko z mojej strany.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ďakujem pekne, otváram rozpravu, nech sa páči, do rozpravy, ak chcete. Ak nikto do rozpravy, 

rozpravu končím, žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla návrh na uznesenie, nech sa páči.“ 

Mgr. Ivana Donovalová (poslankyňa)  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno po prvé, berie na vedomie správu o plnení uznesení 

Mestského zastupiteľstva mesta Brezna k 30. 4. 2023. Po druhé konštatuje, že všetky uvedené 

uznesenia podľa textu boli splnené a vypúšťa ich zo sledovania, po tretie, zrušilo uznesenia 

číslo 101/2022 zo dňa 22. júna 2022.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Dobre, ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy, ak nie sú, hlasujte o návrhu, 

nech sa páči.“ 
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Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 
 

I/ Berie na vedomie 
 Správu o plnení uznesení Mestského zastupiteľstva mesta Brezna k 30.04.2023 

 

II/ Konštatuje, že 

1. Uznesenie MsZ č. 105/2016 zo dňa 13.09.2016 

2. Uznesenie MsZ č. 106/2016 zo dňa 13.09.2016 

3. Uznesenie  MsZ č. 26/2017 zo dňa 15. februára 2017 

4. Uznesenie MsZ č. 182/2019 zo dňa 23. októbra 2019 

5. Uznesenie msZ č. 116/2021 zo dňa 29. júna 2021 

6. Uznesenie MsZ č. 115/2022 zo dňa 21. septembra 2022 

7. Uznesenie MsZ č. 151/2022 zo dňa 14. decembra 2022 

8. Uznesenie MsZ č. 152/2022 zo dňa 14. decembra 2022 

9. Uznesenie MsZ č. 153/2022 zo dňa 14. decembra 202 

10. Uznesenie MsZ č. 193/2022 zo dňa 14. decembra 2022 

11. Uznesenie MsZ č. 37/2023 zo dňa 23. februára 2023 

12. Uznesenie MsZ č. 38/2023 zo dňa 23. februára 2023 

13. Uznesenie MsZ č. 55/2023 zo dňa 05. apríla 2023 

14. Uznesenie MsZ č. 56/2023 zo dňa 05. apríla 2023 

15. Uznesenie MsZ č. 60/2023 zo dňa 05. apríla 2023 

16. Uznesenie MsZ č. 64/2023 zo dňa 05. apríla 2023 

17. Uznesenie MsZ č. 65/2023 zo dňa 05. apríla 2023 

18. Uznesenie MsZ č. 68/2023 zo dňa 05. apríla 2023 

19. Uznesenie MsZ č. 77/2023 zo dňa 05. apríla 2023 

20. Uznesenie MsZ č. 91/2023 zo dňa 18. apríla 2023 

21. Uznesenie MsZ č. 92/2023 zo dňa 18. apríla 2023 

 

boli splnené a vypúšťa ich zo sledovania 

 

III/ Zrušilo 

1.  Uznesenie MsZ č. 101/2022 zo dňa 22. júna 2022 
 
 

Hlasovanie číslo: 6 
Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  15 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  15 

Návrh bol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„15 prítomných, 15 za. Konštatujem, že návrh bol schválený.“  
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K bodu 5/ 

Návrh na zmenu Všeobecne záväzného nariadenia o výške príspevku na čiastočnú 

úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach zriadených mestom Brezno. 

 
JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Prešli by sme k bodu 5. Návrh na zmenu všeobecne záväzného nariadenia o výške príspevku 

na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach zriadeným mestom Breznom 

predkladám ja, spracoval útvar prednostu. Nech sa páči, pani Paučová.“ 

Mgr. Marta Paučová (útvar prednostu)  

„Dobrý deň, vážený pán primátor, vážený poslanecký zbor, vážení prítomní. Návrh tohto VZN 

vlastne reaguje len na zmenu v zákone o dotáciách v pôsobnosti Ministerstva práce, sociálnych 

vecí a rodiny a ten od 1. 5. upravuje podmienky a výšku dotácie poskytovanej štátom pre deti v 

základných a materských školách na stravu, a to tak, ako je vlastne uvedené v tomto návrhu. Z 

mojej strany všetko, ďakujem.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Dobre, ďakujem pekne. Mali sme to aj v komisiách. Tento návrh, tak poprosím iba. Dobre, 

ďakujem, otváram rozpravu, nech sa páči. Ak niekto do rozpravy, rozpravu končím, žiadam 

návrhovú komisiu, aby predniesla návrh na uznesenie.“ 

Mgr. Ivana Donovalová (poslankyňa)  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno, po prvé, berie na vedomie vyhodnotenie 

pripomienkového konania k návrhu všeobecne záväzného nariadenia o výške príspevku na 

čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach zriadených mestom Brezno. Po 

druhé, uznáša sa na všeobecne záväznom nariadení o výške príspevku na čiastočnú úhradu 

nákladov v školách a školských zariadeniach zriadený mestom Brezno.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ďakujem. Pripomienky pozmeňujúce, doplňujúce návrhy, ak nie sú, hlasujte o návrhu.“ 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

 Berie na vedomie 

vyhodnotenie pripomienkového konania k návrhu Všeobecne záväzného nariadenia o 

výške príspevku na čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach 

zriadených mestom Brezno  

 

 Uznáša sa 

v zmysle § 6 ods. 1 a § 11 ods. 4 písm. g) Zákona č. 369/1990 Z. z. o obecnom zriadení 

v znení neskorších predpisov na Všeobecne záväznom nariadení o výške príspevku na 

čiastočnú úhradu nákladov v školách a školských zariadeniach zriadených mestom 

Brezno. 

 
Hlasovanie číslo: 7 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  15 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  15 
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Návrh bol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Z 15 prítomných 15 za konštatujem, že návrh bol schválený.“  

 

 

 

K bodu 6/ 

Návrh VZN Trhový poriadok príležitostných trhov 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Prešli by sme k bodu 6. Tým je návrh všeobecne záväzného nariadenia. Trhový poriadok 

príležitostných trhov predkladám ja. Spracoval odbor služieb občanom a vnútornej správy 

zastúpený vedúcou Zuzanou Medveďovou. Nech sa páči, pani vedúca, môžeš.“ 

 

Bc. Zuzana Medveďová (vedúca odboru služieb občanom a vnútornej správy) 

„Dobrý deň, vážený pán primátor, vážený poslanecký zbor, vážený prítomný odbor služieb 

občanom a vnútornej správy predkladá návrh všeobecného záväzného nariadenia Trhový 

poriadok príležitostného trhu o podmienkach predaja výrobku a poskytovania služieb na 

trhových miestach. Tento poriadok bol upravený z dôvodu doplnenia sortimentu, ktorý sa 

povoľuje predávať a úpravy prevádzkového času na jednotlivých trhoch. Zároveň navrhujeme 

doplniť sadzby za ostatné príležitostné trhy konané počas akcií so sprievodným programom, 

ktoré boli v minulosti spoplatnené len sadzbou za ambulantný predaj, ktorá bola nízka. V bode, 

v § 8, bod číslo 2 navrhujeme doplnenie podmienky vrátenia 50 % z uhradeného poplatku v 

prípade, že predajca požiadal o zrušenie účasti na príležitostnom trhu 14 a menej dní pred 

zahájením trhu, súčasťou návrhu je prepracovaný sadzobník poplatkov za užívanie predajného 

miesta počas podujatia mestu Brezno. Ďakujem všetko z mojej strany.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Dobre, ďakujem. V komisii sme to mali, áno. Odporúča schváliť. Áno, áno.“ 

Mgr. Martin Juhaniak (poslanec) 

„Tu sa píše, že správca príležitostného trhu prideľuje predajcom miesto na predaj za stanovený 

poplatok v zátvorke, o čom vydá potvrdenie po kontrole osvedčenia na predaj. V podstate 

pripomienka je, že pri pridelení miesta postupuje tak, aby splnil svoju povinnosť vyplývajúcu z 

§ 2, ods. 2 tohto VZN, že to bude presnejšie. Odvolávka na to isté VZN-ko, lebo to je a.“  

Bc. Zuzana Medveďová (vedúca odboru služieb občanom a vnútornej správy) 

 „Pôvodný bod vraví, že mesto Brezno zabezpečí vlastníkom, nájomcom, ako aj ich klientom a 

návštevníkom nehnuteľností na uliciach, ich častiach určených za trhové miesto prístup k 

nehnuteľnostiam tak, že ponechá priechodné vstupy z ulice cez chodník v mieste ku vchodu do 

budovy v rozsahu minimálne pre jednu osobu. A tento doplnok vlastne len vraví, že máme si 

plniť svoju povinnosť, vlastne umocňuje to, čo už raz spomenuté, čiže by sme to tam uviedli 

duplicitne.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„A ja tiež si myslím, že to do VZN ani nepatrí, ale skôr do interných predpisov keď už tak. Hej, 

ja len hovorím, ako však v pohode, ako myslím, že by to bolo nie správne zapracovať do 

všeobecne záväzného nariadenia. Ale môžme to v internom predpise viac upraviť. Dobre, 
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otváram rozpravu, nech sa páči, môžeš do rozpravy.“  

doc. Ing. Martin Ridzoň, PhD., IWE (poslanec)  

„Ďakujem pekne.“  

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Pán poslanec Ridzoň.“  

doc. Ing. Martin Ridzoň, PhD., IWE (poslanec)  

„Ďakujem pekne za slovo. Pán notár Demian vlastne poukázal na to, že jemu zatarasia a ten 

vstup akože na jeho notársky úrad, tak preto vlastne poukázal na to, že aby to dodržiavali, lebo 

dal tam stoličku ten predávajúci a už má zamedzený vstup. Po chodníku neprejdú. Tak na margo 

toho vznikol tento jeho dotaz, takže som len na ozrejmenie. Ďakujem.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ako je to potom domáca úloha nás, aby sme to dôsledne kontrolovali. Áno, áno. A v rámci aj 

organizačného výboru toto riešiť a zabezpečiť, hej. Dobre, ešte sú nejaké pripomienky alebo 

návrhy do rozpravy, ak nie rozpravu končím. Žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla návrh 

na uznesenie.“ 

Mgr. Ivana Donovalová (poslankyňa)  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno po prvé, berie na vedomie vyhodnotenie 

pripomienkového konania k návrhu všeobecne záväzného nariadenia, ktorým sa mení a dopĺňa 

všeobecne záväzné nariadenie mesta Brezno. Trhový poriadok príležitostného trhu. Po druhé, 

uznáša sa o obecnom zriadení z neskorších, pardon, v znení neskorších predpisov na všeobecne 

záväznom nariadení, trhový poriadok príležitostného trhu.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy, ak nie sú, hlasujte o návrhu.“ 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

I/ Berie na vedomie 

vyhodnotenie pripomienkového konania k návrhu  Všeobecne záväzného nariadenia, ktorým sa 

mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie mesta Brezno- Trhový poriadok príležitostného 

trhu  

 

II/ Uznáša sa 

v zmysle § 6 ods.1 a § 11 ods. 4 písm. g) Zákona č. 369/1990 Z. z. o obecnom zriadení v znení 

neskorších predpisov na Všeobecne záväznom nariadení   - Trhový poriadok príležitostného 

trhu  

 
Hlasovanie číslo: 8 
Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  16 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  16 

Návrh bol schválený. 
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JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Zo 16 prítomných 16 za. Konštatujem, že návrh bol schválený.  

 

 

K bodu 7/ 

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia o podmienkach výkonu taxislužby na 

území mesta Brezno, o zmene a doplnení Všeobecne záväzného nariadenia č. 

11/2022 o dani za užívanie verejného priestranstva a dani za ubytovanie a o zmene 

a doplnení Všeobecne záväzného nariadenia č. 18/2019 o parkovaní motorových 

vozidiel a určení stanovíšť Taxi služby na území mesta Brezna v znení neskorších 

dodatkov 
 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Prešli by sme k bodu 7. Tým je návrh všeobecne záväzného nariadenia o podmienkach výkonu 

taxislužby na území mesta Brezno, o zmene a doplnení všeobecne záväzného nariadenia číslo 

11/2022 o dani za užívanie verejného priestranstva a dani za ubytovanie a o zmene a doplnení 

všeobecne záväzného nariadenia číslo 18 z roku 2019 o parkovaní motorových vozidiel a určení 

stanovíšť taxislužby na území mesta Brezna v znení neskorších dodatkov predkladám ja. 

Spracoval odbor životného prostredia a stavebného poriadku zastúpený vedúcim. Nech sa páči, 

môžeš? Pán vedúci.“  

Ing. Peter Tichý (vedúci Odboru životného prostredia a stavebného poriadku)  

„Dobrý deň, vážený pán primátor, vážený poslanecký zbor. Hlavným dôvodom tejto zmeny a 

úpravy vyplynul zo skutočnosti, že v novele zákona 56 v roku 2012 o cestnej doprave došlo k 

novému zadefinovaniu spôsobu výkonu taxislužby, ktorú môžu prevádzkovatelia zabezpečiť 

viacerými formami, napr. dispečing. Pričom nie je nevyhnutné, resp. povinné využívať k tomuto 

stanovištia taxislužby. Z tohto dôvodu bolo potrebné s touto zákonnou úpravu zosúladiť tiež 

podmienky výkonu taxislužby na území mesta formou všeobecne záväzného nariadenia. K čomu 

má obec zákonné splnomocnenie a taktiež upraviť s týmto spojené finančné a poplatkové 

povinnosti, ako aj ďalšie súvisiace vzťahy. V časti jedna návrhu všeobecne záväzného 

nariadenia sa upravujú podmienky výkonu taxislužby. To jest definuje sa druh stanovišťa, 

určuje sa spôsob plnenia úhrady a tzn. Tam sú vlastne 2 body určenie stanovištia formou nájmu 

na základe verejnej súťaže alebo ostatné stanovištia, ktoré budú vlastne mestom označené 

parkovacie miesta a budú riešené formou platenia dane za zabratie verejného priestranstva. 

Taktiež sa vymedzujú lokality pre učenie stanovišťa taxislužby na území mesta Brezna, ako aj 

ich počet. Stanovujú sa povinnosti prevádzkovateľa vodiča taxislužby pri výkone tejto činnosti 

a upravuje sa spôsob výkonu kontroly všeobecne záväzného nariadenia. V časti dva, všeobecne 

záväzné nariadenie upravuje zmeny a doplnenie všeobecne záväzného nariadenia Brezno číslo 

11 z roku 2002 o dani za užívanie verejného priestranstva a z dani za ubytovanie, tu sa doplňujú 

príslušné ustanovenia o nové položky, ktoré upravujú predmet a sadzbu dane za zabratie 

verejného priestranstva na účel parkovania vozidiel taxislužby na mestom vyznačených 

parkovacích miestach na verejnom priestranstve pri prevádzkovaní taxislužby a taktiež sa 

dopĺňa a spresňujú ustanovenia o oznamovacej povinnosti daňovníka v súvislosti so zavedením 

novej položky dane na zabratie, za zabratie verejného priestranstva. A v časti tri, návrh 

všeobecne záväzného nariadenia upravuje všeobecne záväzné nariadenie číslo 18 z roku 2019 

o parkovaní motorových vozidiel a určením stanovíšť taxislužby, kde sa upresňuje okruh 
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platiteľov poplatku za vyznačenie parkovacích miest na území mesta Brezna s vylúčením 

vozidiel taxislužby a ruší sa štvrtá časť, čiže určenie stanovíšť a parkovanie vozidiel taxislužby, 

nariadenia a prílohu číslo 3, prevádzkový poriadok. Tohto pôvodného všeobecne záväzného 

nariadenia. To je všetko.“  

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Dobre, ďakujem pekne. Stanoviská komisií. Odporúča schváliť. Mali ste to aj rozvoj, či nie. 

Dobre, dobre, ďakujem, otváram rozpravu, nech sa páči, kolegyne, kolegovia. Ak niekto do 

rozpravy, rozpravu končím. Žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla návrh na uznesenie.“ 

Mgr. Ivana Donovalová (poslankyňa)  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno po prvé, berie na vedomie vyhodnotenie 

pripomienkového konania k návrhu všeobecne záväzného nariadenia o podmienkach výkonu 

taxislužby na území mesta Brezno a všeobecne záväzného nariadenia o dani za užívanie 

verejného priestranstva a dani za ubytovanie a všeobecného záväzného nariadenia o parkovaní 

motorových vozidiel a určení stanovíšť taxislužby na území mesta Brezno. Po druhé, uznáša sa 

na doplnení všetkých záväzných nariadeniach, ako je ďalej uvedené v texte.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy, ak nie sú, hlasujte o návrhu.“ 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

I/ Berie na vedomie 

vyhodnotenie pripomienkového konania k návrhu Všeobecne záväzného nariadenia o 

podmienkach výkonu taxislužby na území mesta Brezno, o zmene a doplnení 

Všeobecne záväzného nariadenia č. 11/2022 o dani za užívanie verejného priestranstva 

a dani za ubytovanie  a o zmene a doplnení Všeobecne záväzného nariadenia č. 18/2019 

o parkovaní motorových vozidiel a určení stanovíšť Taxi služby na území mesta Brezna 

v znení neskorších dodatkov 

 

II/ Uznáša sa 

v zmysle § 6 ods.1 a § 11 ods. 4 písm. g) Zákona č. 369/1990 Z. z. o obecnom zriadení 

v znení neskorších predpisov na Všeobecne záväznom o podmienkach výkonu 

taxislužby na území mesta Brezno, o zmene a doplnení Všeobecne záväzného 

nariadenia č. 11/2022 o dani za užívanie verejného priestranstva a dani za ubytovanie  

a o zmene a doplnení Všeobecne záväzného nariadenia č. 18/2019 o parkovaní 

motorových vozidiel a určení stanovíšť Taxi služby na území mesta Brezna v znení 

neskorších dodatkov 

 
Hlasovanie číslo: 9 
Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  17 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  17 

Návrh bol schválený. 
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JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Zo 17 prítomných 17 za. Konštatujem, že návrh bol schválený.“ 

  

 

K bodu 8/ 

Návrh Všeobecne záväzného nariadenia, ktorým sa mení a dopĺňa Všeobecne 

záväzné nariadenie o jednorazovom príspevku pri narodení dieťaťa 

 
JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Prešli by sme k bodu 8. Tým je návrh všeobecne záväzného nariadenia, ktorým sa mení a 

dopĺňa všeobecne záväzné nariadenie o jednorazovom príspevku pri narodení dieťaťa. 

Predkladám ja, spracoval odbor služieb obyvateľom zastúpený vedúcou. Nech sa páči, môžte.“ 

PhDr. Janka Lemberková (vedúca Odboru služieb občanom)  

 „Vážený pán primátor, vážený poslanecký zbor, predkladáme návrh dodatku k všeobecne 

záväznému nariadeniu príspevku pri narodení dieťaťa, kde upravujeme podmienku trvalého 

pobytu, ktorá už nemusí byť 10 mesiacov pred podaním žiadosti, ale musí byť zmena trvalého 

alebo teda resp. trvalý pobyt v meste Brezno v čase podania žiadosti a upravujeme jeho 

udržateľnosť na dobu troch rokov. Motiváciou je, aby teda rodiny žili a vychovávali deti v 

našom meste, keďže je to príspevok poskytovaný z nášho rozpočtu a zároveň ďalšou motiváciou 

je aj jeho zvýšenie z 350 na 400 EUR.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Dobre, ďakujem pekne. V podstate toto sme si povedali aj na pracovnej porade, že chceme 

pozitívne vplývať samozrejme na to, aby sme mali viacej aj obyvateľov, aj podporili mladé 

rodiny v meste. A má to pre nás viacero pozitívnych rozmerov. A tu poviem ešte to, že sme sa 

bavili aj o tom, že ako budeme riešiť situácie individuálne, poviem rozdelených rodín a ako s 

tým nemáme problém. Zamyslíme sa, spravíme nejakú úpravu, návrh a potom by sme vám to 

predložili, dobre? Ako aby sme to nekreovali tu na zastupiteľstve, takže budeme sa tým určite 

zaoberať a predložíme vám úpravu, ako takéto situácie riešiť aj po konzultácii potom s pani 

vedúcou, s odborom starostlivosti pre obyvateľa, aby sme vedeli aj koľko máme takýchto 

prípadov, či to vôbec riešiť treba, hej? Ale pravdepodobne áno, uvidíme. Komisia, prídem tu 

áno, môžeš? Nech sa páči. Ďakujem. Aj finančná to mala? Aj finančná, áno, doporučuje 

schváliť. Otváram rozpravu, nech sa páči, kolegyne, kolegovia. Pani poslankyňa Dzurmanová, 

nech sa páči, môžeš Peťka.“ 

PhDr. Petra Dzurmanová (poslankyňa)  

„Ďakujem, pán primátor, som rada, že to hovoríš, lebo toto bola moja otázka, lebo som tam 

trošku tomu nerozumela. Je to také zmätočné, že či tu ideme skúmať, kde býva otec v prípade, 

že nie sú spolu a pod.. Takže ja neviem, či je nutné to schváliť, lebo je to zmätočné, toto 

všeobecné záväzné nariadenie a podľa neho teda, ak by sa aj k tomu náhodou niečo také stalo, 

tak v podstate nevieme, ako máme pristupovať, hej? Takže mám trošku v tom celkovo zmätok, 

či vôbec mám podporiť schválenie v tomto momente, ako to je pripravené, ale ďakujem, že teda 

je to vec, ktorá sa ešte nejako bude kreovať. Ďakujem.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Nie je to zmätočné, my sme si to na pracovnom stretnutí rozobrali, my sme vychádzali.“ 

PhDr. Petra Dzurmanová (poslankyňa)  

„Ale ja som teraz na zastupiteľstve a bola by som rada, keby to bolo verejne povedané.“ 
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JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„To je v poriadku. Ja len hovorím, že väčšine kolegov sme to už vysvetľovali s tým, že vysvetlím 

to aj teraz, s tým nemám problém, len my sme vychádzali zo štatistík, ktoré máme, pretože mali 

sme v nejakej 48, myslím prípadov. Kedy druhý rodič žije v spoločnej domácnosti, ale v podstate 

nie obyvateľ nášho mesta a pritom žije v našom meste, takže v podstate vychádzame z toho, že 

chceme, ako poviem, pozitívne vplývať na takéto rodiny, pretože sme mohli mať, poviem, tých 

48 obyvateľov navyše, ktorí reálne aj v našom meste žijú, hej? Takže vychádzame aj z týchto 

štatistík, ktoré máme a pýtame sa samozrejme aj osobne tých ľudí, ako fungujú a z toho máme 

aj tieto poznatky, takže vychádzame z praxe, nie z niečoho, čo sme, si poviem, namaľovali 

niekde za stolom, takže asi tak.“ 

PhDr. Petra Dzurmanová (poslankyňa) 

„Môžem k tomu ešte povedať?“  

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Nech sa páči.“ 

PhDr. Janka Lemberková (vedúca Odboru služieb občanom)  

„Chcela by som len k tomu povedať toľko, že môže sa to zdať sčasti nespravodlivé, ale k 

rozdeleniu rodín môže dôjsť aj v prípade manželstva, môže dôjsť aj k zmene trvalého pobytu, to 

je pravda, ale ten žiadateľ pri podaní žiadosti bude na tieto skutočnosti upozornený. A je to 

nenároková dávka z našich peňazí, takže si myslím, že tie podmienky môžu byť takto nastavené 

a v prípade, že by sa aj robili šetrenia v domácnosti, aj tak sa to objektívne nedá zistiť, či ten 

rodič tam skutočne žije alebo nežije vždy. Toľko z mojej strany ešte k tomu.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Hovorím, budeme sa ešte zaoberať aj nejakým, poviem, nejakou výnimkou v takýchto 

situáciách. A ak sa na tom zhodneme, tak s tým nemám problém. Ale v prvom rade vravím, 

chceme pozitívne vplývať na tých, ktorí tu reálne žijú, ale poviem z pohodlnosti si ten pobyt 

neprehlásia, hej? Asi tak by som to povedal. To isté je typ parkovacej politike, keď si zoberiete 

napr. teraz Bratislavu, čo spravila s parkovaním a zo všetkých miest na Slovensku sa 

poodhlasovali zrazu obyvatelia húfne a prehlásili si pobyt s trvalým bydliskom v Bratislave, 

hej. Takže toto robia iné mestá a musíme to robiť aj my a chceme si aj udržať, aj v podstate 

riešiť tú situáciu, ktorá sa týka počtu a demografie obyvateľstva na území mesta. Pán poslanec 

Ridzoň, nech sa páči, môžeš.“ 

doc. Ing. Martin Ridzoň, PhD., IWE (poslanec)  

„Aha, prepáč, nebola si tam, tak neviem, ospravedlňujem sa.“ 

PhDr. Petra Dzurmanová (poslankyňa)  

„Ja by som len chcela povedať, že snáď nebudeme porovnávať parkovanie v Bratislave s 

príspevkom jednorazovým pri narodení dieťaťa, to je jedna vec. A druhá vec, ja to vidím tak, že 

buď chceme niekomu dať ten jednorazový príspevok a sme radi, že deti sa rodia, že sa rodia v 

Brezne alebo si tu ideme klásť nejaké ďalšie zvláštne podmienky, pretože skutočne, ak sa niekto 

aj rozíde v priebehu troch rokov, tak čo teraz? Ako čo teraz? Ako odrazu ideme ešte aj prispieť, 

že musí vrátiť k tomu negatívu, takže musí vrátiť tie peniaze alebo vlastne nerozumiem tomu. 

Takže ja jednoducho nebudem súhlasiť za takýto návrh a prepáčte, len som to chcela povedať, 

ja viem, že ste si to povedali na poslaneckom grémiu, ale príde mi veľmi dôležité, aby tá 

verejnosť to vnímala, aby tomu rozumela, aby to pochopila a toto mi nepríde ako celkom 

spravodlivé a správne. Tak toľko za mňa ďakujem.“  

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„S faktickou, nech sa páči.“ 
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Mgr. Andrej Barančok (zástupca primátora mesta Brezna)  

„Ja len doplním na vysvetlenie. V realite to je 400 EUR a v reáli sa môže stať, prečo sme tam 

dávali tie 3 roky, aby sa neprihlásil niekto na 2 týždne, dostane 400 EUR a odhlási sa. To bol 

jediný dôvod. To je reálna prax, žiaľbohu, to je reálna prax.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ja ešte pozerám na to. Musíme to viazať na manželstvo? Lebo nerozumiem.“ 

PhDr. Janka Lemberková (vedúca Odboru služieb občanom)  

 „Máme tam, keď prípad, keď sú manželia, tak môže byť žiadateľom hociktorý z nich, prípad, 

keď nie sú, tak žiada žena, ktorá dieťa porodila. Otec žiada v prípade, že matka zomrela alebo 

je po nej vyhlásené pátranie.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Dobre, dobre, v poriadku, to je, v poriadku. Ale my to viažeme na ten trvalý pobyt, to je 

podstata toho nariadenia. Ale však môže podať hociktorý z rodičov.“ 

doc. Ing. Martin Ridzoň, PhD., IWE (poslanec)  

„Áno ale všetci musia mať trvalý pobyt.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ale áno obidvaja musia mat trvalý pobyt ale to sme si povedali, že to chceme ako však.“  

doc. Ing. Martin Ridzoň, PhD., IWE (poslanec)  

„A Peťka vraví, aby to bol iba aspoň 1 z nich.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ale to sme mali aj doteraz, to sme potom nemuseli robiť žiadnu zmenu, však my sme si 

povedali, že čo s tým chceme docieliť. Toto sme si vykomunikovali.“ 

PhDr. Petra Dzurmanová (poslankyňa)  

„Ale tie 3 roky tam. Boli tam doteraz aj tie tri roky?“ 

PhDr. Janka Lemberková (vedúca Odboru služieb občanom)  

 „Neboli, neboli, tie 3 roky sú nové, udržateľnosť 3 roky.“  

PhDr. Petra Dzurmanová (poslankyňa)  

„Tá udržateľnosť sa tam dopĺňa a tá aj dôležitá. Lebo jedna vec je, že prax, ukáže sa prihlásili 

na 3 dni, ako hovoríte, ale my hovoríme o viazanosti, ktorá zostane, áno, aby sa o to nestal, ale 

nech len jeden, ktorý sa stará o tých rodičov, či už je to matka alebo otec, má trvalý pobyt 

minimálne po dobu troch rokov, teda na území mesta Brezna. Tým pádom máme zaručené, že 

minimálne to jedno dieťa tým jedným rodičom tu určite bude. Mne len o toto ide, aby sme tu 

neviazali, nekomplikovali možno aj nekompletné rodiny, ale naozaj poskytli ten príspevok 

dieťaťu, ktorému patrí. Hej, zjednodušene.“ 

Mgr. Andrej Barančok (zástupca primátora mesta Brezna) 

„Ale to je to, že primátor vravel, že sa dorieši.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„To sme, na toto upozorňoval už kolega, to sme si povedali, že to upravíme, tak to nevidím ako 

problém. Ako keď to stiahneme, tak v podstate účinnosť to nadobudne neskôr a to vidíme ako 

problém. Ako podľa mňa to tiež nemá zmysel sťahovať, nevidím na to dôvod teraz. Dobre, 

kolega Ridzoň, nech sa páči.“ 

doc. Ing. Martin Ridzoň, PhD., IWE (poslanec)  

„Ďakujem pekne, ja som sa len chcel vlastne opýtať, samozrejme, že viem, čo týmto smerujeme 

atď. čiže podporí to aj tie rodiny, určite. Chcel som sa opýtať, bude sa to aj spätne posudzovať 

tí, ktorí teraz k dnešnému dňu podali.“  
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JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Nie spätne, nie.“ 

PhDr. Janka Lemberková (vedúca Odboru služieb občanom)  

 „Spätne nie, odo dňa účinnosti VZN.“  

doc. Ing. Martin Ridzoň, PhD., IWE (poslanec)  

„Odo dňa účinnosti VZN, lebo sa ma pýtali na to. Lebo sa ma pýtali na to, vlastne ešte niektorí 

sú. A zrovna taký prípad je, že naozaj, že dieťatko sa narodilo tu, maminka tu má trvalý pobyt 

a na Horehroní má vlastne otec prechodný pobyt, no a chce si tu vybaviť prechodný pobyt, čiže 

rozumiem, že čo tým, kde sa smeruje.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ale takých prípadov máme veľa, ale my práve toto riešime. Vieš, že proste tým ľuďom je jedno, 

kde majú ten trvalý pobyt, pokiaľ s tým trvalým pobytom nie sú spojené nejaké buď benefity 

alebo povinnosti, hej? Čiže my musíme na tých ľudí vplývať nejakým spôsobom, aby to riešili, 

že to, že som obyvateľ mesta, má svoje výhody. Áno, lebo oni to dneska nemusia riešiť, lebo 

majú všetko rovnako, hej? Ako keby, či je obyvateľ alebo nie je obyvateľ, má rovnaké poplatky 

v škole, má rovnaké poplatky v škôlke atď. atď. hej. Čiže toto je problém pre nás a musíme to 

nejako riešiť hej a to porovnanie s parkovaním je dobré, ak sa bavíme o tom cieli, hej? 

Samozrejme, má to aj ďalší rozmer, to má viacej rozmerov, však ja som to povedal, to nemá 

jeden rozmer pre nás. Ale toto sme, si vravím, povedali, však sme sa bavili o tom dosť dlho. Ale 

samozrejme tie výnimky vieme upraviť, ako v tom nevidím problém. Hej. Pán poslanec 

Barančok, nech sa páči.“ 

Mgr. Andrej Barančok (zástupca primátora mesta Brezna)  

„Na doplnenie pani vedúca povedala to dôležitú informáciu, že je to nenárokovateľný 

príspevok. A my sme 1 z mála miest na Slovensku, ktoré niečo takéto dávame. To si treba tiež 

uvedomiť, že to nie je štandard a presne to, čo začali robiť aj iné samosprávy, nielen 

samozrejme Brezno. Snažiť sa motivovať svojich obyvateľov, ktorí tu žijú, ktoré deti navštevujú 

škôlku, aby si dali trvalý pobyt. To je presne, každé mesto sa snaží motivovať tých ľudí nejakým 

iným spôsobom a iným nástrojom a toto je jeden z nástrojov mesta Brezno, ako sa snaží týchto 

ľudí motivovať, aby ten trvalý pobyt mali vlastne tu. To je celé, ďakujem.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ďakujem, pán poslanec Garaj. Nech sa páči, môžeš.“ 

Matej Garaj (poslanec)  

„Ja k tomu len toľko, že v podstate s týmto návrhom som zo zásady mal v úvode problém aj na 

finančnej komisii, aj na poslaneckom grémiu, ale potom sme sa dohodli, že sa tam dá v podstate 

ten doplnok alebo spraví sa nejaká zmena v prípade potreby, čo sa týka nekompletných rodín, 

aby na to nedoplácalo v konečnom dôsledku to dieťa ako nový obyvateľ mesta Brezna.“  

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Však odbor starostlivosti o obyvateľa môže spraviť rýchle, jednoduché šetrenie, ak tam bude 

taká situácia, ako vy naznačujete. Tak poviem, na čestné vyhlásenie alebo na nejaký podobný 

úkon to nadviažeme s tým, že tam tá výnimka bude možná, hej. Však nebudeme diskvalifikovať, 

ale ale dnes sa bavíme o tom, že ideme dávať 400 EUR. Chceme pozitívne vplývať, lebo máme 

veľa takýchto prípadov, aby jednoducho tí ľudia to začali riešiť. A poviem aj do ďalšieho, 

upravíme nejakú zmenu alebo ako sa dohodneme, ako nevidím v tom problém. Ale zmysel je 

niečo iné, hej? O čom sa tu bavíme. Dobre, chce ešte niekto do rozpravy? Ak nie, rozpravu 

končím. Žiadam návrhovú komisiu, aby predniesla návrh na uznesenie.“ 
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Mgr. Ivana Donovalová (poslankyňa)  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno po prvé, berie na vedomie vyhodnotenie 

pripomienkového konania k návrhu o jednorazovom príspevku pri narodení dieťaťa. Po druhé, 

uznáša sa na zmene a doplnení všeobecne záväzného nariadenia mesta Brezno o jednorazovom 

príspevku pri narodení dieťaťa.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy. Ak nie sú, hlasujte o návrhu.“ 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

I/ Berie na vedomie 

vyhodnotenie pripomienkového konania k návrhu  Všeobecne záväzného nariadenia, 

ktorým sa mení a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie mesta Brezno číslo VZN - 

3/2023 o jednorazovom príspevku pri narodení dieťaťa  

 

II/ Uznáša sa 

v zmysle § 6 ods.1 a § 11 ods. 4 písm. g) Zákona č. 369/1990 Z. z. o obecnom zriadení 

v znení neskorších predpisov na Všeobecne záväznom nariadení, ktorým sa mení 

a dopĺňa Všeobecne záväzné nariadenie mesta Brezno číslo VZN - 3/2023 o 

jednorazovom príspevku pri narodení dieťaťa  

 

 
Hlasovanie číslo: 10 
Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  16 

Proti:  0 

Zdržali sa:  1 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  17 

Návrh bol schválený. 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Zo 17 prítomných, 16 za, zdržal sa 1. Konštatujem, že návrh bol schválený.“  

 

 

K bodu 9/ 

Majetkové záležitosti 

 

 
JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Prešli by sme k bodu 9. Máme majetkové, v poriadku, tam máme majetkové. Ak by ste súhlasili, 

tak spojíme rozpravu o všetkých, nech nám prezentujú návrhy. A v podstate potom otvoríme 

jednu rozpravu ku všetkým bodom. Môže byť, nebude s tým problém, tak poprosím ku všetkým 

bodom, nech sa páči.“ 
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JUDr. Iveta Biela (Odbor právny a majetkový) 

„Dobrý deň prajem, vážení prítomní. Prvým majetkovým bodom je žiadosť manželov Sujových 

o uzatvorenie zmluvy o zriadení vecného bremena na pozemok mesta. Pán a pani Sujoví, bývajú 

na dolnej ulici v Brezne, starý Mazorník, vlastnia tam rodinný dom číslo súpisné 1683. 

Vybudovali si plynovú prípojku k tomuto rodinnému domu, k čomu mali predošlý súhlas pána 

primátora z roku 21, ktorý v tom čase postačoval, keďže prípojka sa ukladala v telese 

komunikácie. Prípojka je vybudovaná, čiže teraz potrebujú zriadiť riadne vecné bremeno na 

pozemok mesta, parcela CKN 1867. K tomu si dali vypracovať geometrický plán, čiže rozsah 

záberu pre vecné bremeno bude určený, je určený teda geometrickým plánom rozsahu 9 m². 

Odplata za zriadenie vecného bremena je navrhnutá vo výške, ako bola na predošlých 

zastupiteľstvách, myslím v troch prípadoch sadzbou 7, 55 EUR za meter štvorcový, celková 

platba 68 EUR. Vzhľadom k tomu, že je to nakladanie s nehnuteľným majetkom mesta, vecné 

bremeno schváli Mestské zastupiteľstvo svojím uznesením. Z mojej strany všetko.“ 

Mgr. Lucia Ličková (Odbor právny a majetkový) 

 „Krásny deň všetkým, tak začnem mojím prvým bodom, bod 9.2., ktorý sa týka zrušenia 

uznesenia Mestského zastupiteľstva číslo 64 z 2003, zo dňa 5. Apríla 2023, ktorým bolo 

schválené uzavretie zmluvy o nájme pozemku v lokalite Kozí Chrbát, žiadateľka o nájom 

pozemku bola kontaktovaná a bol jej predložený návrh nájomnej zmluvy, avšak nesúhlasila s 

cenou nájmu predmetného pozemku, na základe jej odmietnutia bola zmluva nepodpísaná a tým 

pádom predkladáme návrh na zrušenie tohto uznesenia. Ďalší bod je bod 9.3.. Je to žiadosť 

manželov Zátureckých, ktorí požiadali mesto Brezno o zriadenie zmluvy o budúcej zmluve, kde 

sa bude zriaďovať vecné bremeno na ulici Budovateľská. Vecné bremeno spočíva v práve 

uloženia vodovodnej prípojky a k nemu prislúchajúceho ochranného pásma, ako aj v podstate 

vstup a prechod a vjazd k tomuto potrubiu. A žiadatelia potrebujú túto zmluvu z dôvodu 

výstavby rodinného domu na ulici poľnej. Ďalší bod je bod 9.4. je to žiadosť spoločnosti 

Meacopr, ktorý požiadali mesto Brezno taktiež o uzavretie zmluvy o budúcej zmluve o zriadení 

vecného bremena na ulici Československej armády. Vecné bremeno bude spočívať v práve 

uloženia pozemných inžinierskych sietí, ako je NN prípojka, prípojka plynu, prípojka pre 

optický kábel, pripojenie na vodu a na kanalizáciu. Ďalší bod 9.5. je žiadosť pani Latinákovej, 

ktorá požiadala mesto Brezno o odkúpenie pozemkov v lokalite Jarabá, jedná sa o pozemok o 

výmere 35 m². Jedná sa o prevod osobitným zreteľom, architektka mesta Brezna dala súhlasné 

stanovisko, tak isto aj Lesy mesta Brezna súhlasia s týmto prevodom. Kúpna cena vychádzala 

zo znaleckého posudku, ktorý vyhotovil Ing. Kohút a tento pozemok je priamo priľahlým k 

pozemkom, ktoré má žiadateľka vo svojom vlastníctve. Ďalší bod 9.6. je žiadosť pani Niklovej, 

ktorá požiadala mesto Brezno o nájom pozemku v lokalite Padličkovo, cena ročného nájmu je 

stanovená na 40 EUR za rok. Doba nájmu navrhujeme na 10 rokov. Účel nájmu je rozšírenie v 

podstate zo svojej záhradky na skladovanie dreva a na parkovanie. Architektka mesta, tak isto 

aj technické služby súhlasia s predmetným nájmom, jedná sa o výmeru 6× 10× 5 m, čo 

žiadateľka doložila aj vytyčovacím náčrtom. Ďalší bod 9.7. je schválenie poradovníka bytov, 

Mestské zastupiteľstvo uznesením 160. V roku 2022 zo dňa 14. 12. 22. Schválilo poradovník 

žiadateľov o byt a obytnú miestnosť vo vlastníctve mesta v zmysle všeobecného záväzného 

nariadenia 4 z 2012. V súlade s § 9 ods. 1. tohto VZN ka komisia Mestského zastupiteľstva 

aktualizuje poradovník žiadateľov najmenej raz za kalendárny polrok, preto vlastne tento 

aktualizovaný poradovník predkladáme mestskému zastupiteľstvu. Posledný bod je bod 9.13. 

To trošku preskočím. Jedná sa o schválenie zmeny uznesenia Mestského zastupiteľstva 133 z 

2021 v znení uznesenia 119/ 2022. Zmena sa týka v časti c, čo znamená minimálna cena, pretože 
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pôvodná cena bola vyvýšená na 200 EUR, jedná sa o niekoľkokrát vyhlasovanú obchodnú 

verejnú súťaž, ktorá bola neúspešná z toho dôvodu, že záujemcovia o predmetnú nehnuteľnosť 

namietali, že je tam príliš vysoká cena. Čiže oni v podstate čakajú na to, že či mi buď. A 

najväčším gro je to predať, pretože sú to posledné voľné pozemky v lokalite Mlynej, inak tam 

sa už nebude možná výstavba. Ďakujem z mojej strany všetko.“ 

JUDr. Lenka Klimanová (odbor právny a majetkový) 

 „Dobrý deň všetkým. Ja budem teda pokračovať v týchto majetkových veciach. Pod bodom 9.8. 

predkladáme žiadosť o schválenie uzatvorenia kúpnej zmluvy so spoločnosťou Istrofinal 

ISTROFINAL SPV BR, s.r.o. Táto spoločnosť ako investor výstavby projektu bytové domy 

Banisko žiada mesto Brezno o uzatvorenie kúpnej zmluvy na pozemky tvoriace k komunikácie, 

ako aj stavebné objekty verejného osvetlenia, komunikácií a sadových úprav. Keďže investor 

už dokončil výstavbu týchto stavebných objektov. A aj ich právoplatne skolaudoval. Kúpnou 

zmluvou má záujem previesť vlastnícke právo k pozemkom a uvedeným stavebným objektom na 

mesto Brezno, tieto budú následne zaradené do majetku mesta Brezno, ktoré ich bude ďalej 

spravovať a udržiavať. Kúpna cena za všetky nehnuteľnosti a objekty spolu je 4 EUR bez DPH. 

Účtovná hodnota nehnuteľnosti a objektov bude špecifikovaná v samotnej kúpnej zmluve. 

Ďalším bodom 9.9. sa navrhuje schválenie uzatvorenia nájomnej zmluvy medzi mestom Brezno 

ako prenajímateľom a spoločnosťou mestský hotel Ďumbier s.r.o., ako nájomcom. Predmetom 

nájmu budú pozemky, nebytové priestory a hnuteľný majetok hotela Ďumbier. Dňa 23. 2. 2023 

schválilo Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno založenie obchodnej spoločnosti mestský hotel 

Ďumbier s.r.o. ktorá bola dňa 22. 4. 2023 riadne zapísaná do Obchodného registra. Ide o 

s. r.o., ktorej jediným spoločníkom je mesto Brezno. Na riadne fungovanie spoločnosti je 

potrebné, aby nadobudla oprávnenie disponovať majetkom, ktorý k výkonu svojej činnosti 

potrebuje. Ide o hnuteľný a nehnuteľný majetok, ktorý bol do 29. 4. 2023 v správe technických 

služieb Brezno a ktorý sa už dlhodobo využíva na prevádzkovanie hotela Ďumbier. Za 

najvhodnejší spôsob udelenia oprávnenia na užívanie majetku je nájom, nakoľko postačuje 

uzatvorenie nájomnej zmluvy, aj majetok môže novovzniknutá eseročka riadne užívať. Navrhuje 

sa schválenie nájmu na pozemky, stavby a hnuteľný majetok. Všetko je to rozpísané v návrhu 

uznesenia a v jeho prílohe. Doba nájmu sa navrhuje na neurčito, výška nájmu 500 EUR. Okrem 

toho si bude spoločnosť platiť za služby spojené s nájmom. Na základe uvedeného teda 

navrhujeme predmetný majetok mesta Brezno prenajať spoločnosti mestský hotel Ďumbier z 

dôvodu hodného osobitného zreteľa, ktorým je tá skutočnosť, že majetok bude pre rôznych 

kultúrnych či spoločenských podujatí. Pod bodom 9.10. vám predkladáme žiadosť doktorky 

Kataríny Klimentovej o uzatvorenie zmluvy o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena na 

pozemku mesta Brezno na Potočnej ulici. Žiadateľka je výlučnou vlastníčkou pozemku na 

potočnej ulici, na ktorom má zámer vybudovať rodinný dom, uložiť vodovodnú prípojku a 

vodomernú šachtu, potrebuje žiadateľka preto, aby mohla zásobovať objekt rodinného domu. 

Z tohto dôvodu požiadala mesto Brezno o uzatvorenie zmluvy o budúcej zmluve o zriadení 

vecného bremena. Predmetom tejto zmluvy je záväzok zmluvných strán uzatvoriť po splnení 

všetkých podmienok riadnu zmluvu o zriadení vecného bremena spočívajúceho v práve na 

vybudovanie vodovodnej prípojky a vodomernej šachty a ich údržbu, opravu a rekonštrukciu v 

nevyhnutnom čase a v nevyhnutnom rozsahu pre každého vlastníka pozemku, ktorého je 

žiadateľka vlastníčkou. Toto vecné bremeno bude zriadené ako vecné právo, odplatne. Náklady 

na správne poplatky spojené s návrhom na vklad vecného bremena do katastra, ako aj náklady 

na vyhotovenie geometrického plánu a znaleckého posudku na určenie jednorazovej odplaty 

bude znášať oprávnený z vecného bremena v celom rozsahu. Ďalším bodom 9. 11. je žiadosť 
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Štefana Greguša ako investora o zriadenie vecného bremena na uloženie verejného vodovodu 

a verejné kanalizácie na časti pozemku mesta na Poľnej ulici v Brezne v prospech 

stredoslovenskej vodárenskej spoločnosti. Stavba verejného vodovodu a verejnej kanalizácie 

už bola riadne zrealizovaná, podľa projektovej dokumentácie prebehlo kolaudačné aj 

preberacie konanie, táto stavba bude prevedená do majetku stredoslovenskej vodárenskej 

spoločnosti, ktorá k uzatvoreniu riadnej zmluvy požaduje zriadenie vecného bremena. Na 

základe tohto postupu žiada pán Greguš ako investor o schválenie zriadenia vecného bremena, 

na základe ktorého sa uzatvorí trojstranná zmluva. Ten formulár tejto zmluvy je uverejnený na 

stránke Stredoslovenskej vodárenskej spoločnosti. Vecné bremeno bude zriadené na časti 

pozemku vo vlastníctve mesta v rozsahu dielu 12, podľa geometrického plánu o výmere 24 m². 

Bude spočívať práve v umiestnení a zariadení verejného vodovodu a verejnej kanalizácie na 

dotknutom pozemku a právo vstupu, prechodu, prejazdu osobnými nákladnými automobilmi, 

technikov pešo atď. Posledným bodom, ktorý predkladám na schválenie bod číslo 9.12, pod 

ktorým máme schválenie kúpiť nehnuteľnosti, pozemkov a stavieb, tzv. starej nemocnice na 

Rázusovej ulici v Brezne. Na predaj je ponúknutý tzv. neprioritný majetok, ktorý je presne 

špecifikovaný v návrhu na uznesenie. Ide o pozemky stavby, spoluvlastnícky podiel na pozemku, 

oplotenie areálu, prípojku vody, vodomernú šachtu, prípojku kanalizácie, prípojku NN, 

prípojku zemného plynu a spevnené plochy. Navrhovaná kúpna cena je vo výške 290.000 EUR. 

S tým, že uhradená bude do konca júna 2024 a teda zaťaží rozpočet mesta až v roku 2024. 

Mesto má záujem zriadiť v tejto starej nemocnici zariadenie podmienené odkázanosťou, napr. 

zariadenie pre seniorov a denný stacionár. A to najmä vzhľadom na skutočnosť, že existujúce 

zariadenie pre seniorov a denný stacionár na ulici Boženy Nemcovej napriek tomu, že spĺňa 

všetky zákonom požadované priestorové a iné požiadavky, v praxi sa ukázala potreba zúženia 

kapacity v tomto zariadení. Zariadenie Boženka by sa mohlo zmeniť na špecializované 

zariadenie a zariadenie stará nemocnica by mohlo fungovať ako zariadenie pre seniorov a 

denný stacionár, čo by zvýšilo úroveň poskytovaných služieb pre odkázané osoby, navýšila by 

sa kvalita služieb poskytovaných mestom a v konečnom dôsledku aj komfort pre ľudí, ktorí tieto 

zariadenia využívajú. Ďakujem.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„9.13? Aha, to už bolo. Dobre, pardon. Dobre, ja poviem len k tomuto poslednému bodu, však 

včera ste mali možnosť kolegyne, kolegovia si ísť pozrieť tento objekt, hej? Čiže ste s tým 

oboznámený, však to je taký ako pre mňa najzávažnejší bod. Tá suma bola vyrokovaná na 

správnej rade nemocnice a myslím si, že ako cena je výborná a hlavne pre nás je to využiteľný 

nehnuteľný majetok do budúcna. Čiže ako tie samozrejme zámery boli naznačené, ale je to 

potom na vás, že ako sa rozhodneme, ktorou cestou pôjdeme. Ale hovorím, že myslím si, že je 

to dobrá kúpa a za tie peniaze isto, tak, ako vravíš. Takže, takže som rád, že je tu ten návrh. 

Samozrejme, to, čo bolo povedané, dôležité, že nás to nezaťaží tento rok. My síce máme 

schválené v nemocnici, že to má byť v 12 mesačných splátkach, ale toto ja vyrokujem tak, aby 

to bolo až v budúcom roku. A verím, že to bude v poriadku. Dobre, otváram rozpravu, nech sa 

páči, v rámci rozpravy aj z finančnej, ak niečo treba, tak ak sú nejaké doplňujúce návrhy alebo 

na zmenu, tak treba povedať, poprosím, nech sa páči.“ 

Mgr. Martin Juhaniak (predseda finančnej komisie)  

„Čo sa týka bodu 9.1.-9.11., finančná komisia odporúča schváliť. Pozeral som však jeden 

materiál. To je pani, pani, pani. To je 9.6. áno a myslím si, že.“  

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Erika Niklová, hej?“  
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Mgr. Martin Juhaniak (predseda finančnej komisie)  

„Takto, ako ho schvaľujeme, tak je to nie je dobre, lebo nie je tam vymedzený rozsah. Rozsah 

výmery, ktorú dávame do nájmu, máme, že časť pozemkov toho a toho, ale minimálne tam treba 

potom doplniť buď podľa vypracovaného geometrického elaborátu alebo podľa geometrického 

plánu, lebo teraz dávame niekomu, treba tam doplniť potom do materiálu, dobre. Lebo rozsah 

momentálne nie je zrejmý a my by sme mali vedieť rozsah, keď schvaľujeme, že koľko tých 

metrov štvorcových, koľko tých metrov štvorcových ideme pani Latinákovej schvaľovať teda do 

nájmu, tak treba to tam potom doplniť.“ 

Mgr. Lucia Ličková, odbor právny a majetkový 

 „Môžem doplniť iba, že pani Niklová dodatočne potom do doplnila riadny geometrický 

elaborát, aj s.“ 

Mgr. Martin Juhaniak (predseda finančnej komisie)  

„Tak ho môžte teraz akože, aby sme to tu mali.“ 

Mgr. Lucia Ličková, odbor právny a majetkový 

„Ja som povedala len, že to bude vlastne 6× 10× 5 m. Ja to potom do zmluvy zakomponujem, 

akože to bude tvoriť prílohu zmluvy.“ 

Mgr. Martin Juhaniak (predseda finančnej komisie)  

„Aby sme to mali potom aj v uznesku, lebo to musí korešpondovať.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Dobre, však doplníme aj do uzneska nie je problém, dobre, ešte niečo.“ 

Mgr. Martin Juhaniak (predseda finančnej komisie)  

„Nie? Iba toto.“  

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Dobre, ďakujem.“  

Mgr. Martin Juhaniak (predseda finančnej komisie)  

„A čo sa týka nemocnice.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ako myslím, že tá cena je výborná. No dobre, ešte do rozpravy, nech sa páči, pani poslankyňa 

Štugnerová, môžete.“ 

Bc. Ľubica Štugnerová, MA (poslankyňa)  

„Ďakujem za slovo. Tak my sme na komisii schvaľovali, poradovník. Aktualizuje sa teda 

každého pol roka. Ako vidíte, tých žiadostí je tam asi 181, ak som dobre narátala, takže tá 

bytová politika, ktorú plánujeme riešiť, aj tie, teda tie, tá bytová výstavba, ktorá sa robí na 

Mazorníku je úplne opodstatnená. A znova tiež by som sa chcela vyjadriť teda k tomu bodu 

9.12., kto pozná zariadenie Boženka, vidíte, že už praská naozaj vo švíkoch a ja som teda 

všetkými desiatimi za to, že aby sme tú budovu kúpila, a že naozaj pomôže to obyvateľom naozaj, 

ktorí sú odkázaní na našu pomoc. Ďakujem.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Taký máme zatiaľ zámer, iný nie. A poviem ešte k tým poradovníkom, nech to zaznie, iba však 

bavili sme sa o tom na tom pracovnom stretnutí, že si urobíme osobitné pracovné stretnutie iba 

k bytovej politike. S tým, že ja by som bol rád, ale takto, teraz berte len ako moju myšlienku a 

nejaký návrh do diskusie. Bol by som rád, keby sme budúci rok začali stavať ďalšiu bytovku, 

hej. Lebo vieme, že už túto zaplníme, to je dneska jasné a ostane nám polovica ľudí zase v 

poradovníku nevybavená, hej. Čiže chceme dať ešte do zastupiteľstva, do nasledujúceho ďalšiu 

zmenu, ktorá sa týka všeobecne záväzného nariadenia o poskytovaní bytov. S tým, že by sme 

zmenili, by sme zmenili hlavne podmienky pridelenia nájmu v tom zmysle, že budeme, umožníme 
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teda prihlásiť sa do poradovníka a toto si môžme vydiskutovať, že ako to bude fungovať vo 

vzťahu aj k neobyvateľom nášho mesta. A od tohto očakávam, že v poradovníku nebude 180, 

ale 400 ľudí. Preto hovorím v nadväznosti aj na to, že bol by som veľmi rád, keby sme budúci 

rok stavali ďalšiu bytovku. Hej takže. Ale to si povieme potom na pracovnom stretnutí. Do 

rozpravy ešte Janko Králik, nech sa páči, môžeš.“ 

Ing. arch. Ján Králik (poslanec)  

„Ďakujem. Komisia pre rozvoj odporúča Mestskému zastupiteľstvu všetky body schváliť tak, 

ako boli vlastne predložené do materiálov. Ďakujem.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ďakujem, pán poslanec Ridzoň, nech sa páči, môžeš.“ 

doc. Ing. Martin Ridzoň, PhD., IWE (poslanec)  

„Ďakujem pekne. Ja by som sa chcel naozaj opýtať, že vlastne, keďže bol aktualizovaný ten 

poradovník bytov, že vlastne ako bol aktualizovaný a máme tam žiadosti z roku 2016 atď. či tí 

ľudia boli oslovení, že či majú záujem ešte stále o ten byt alebo sa ich tá bytová situácia už 

nejako spravila, už nežiadajú, lebo by sa to vedelo potom posunúť ďalej, tí ľudia, ktorí ťažko 

tak čakajú proste na tie byty. Ďakujem.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Môže Ľubka zareagovať? Kľudne.“ 

Bc. Ľubica Štugnerová, MA (poslankyňa)  

„Dnes my, keď máme 5 žiadostí povedzme na jednoizbový byt, tak z tých piatich vyberieme, 

ktorý je prvý, druhý, tretí, štvrtý, piaty, ale ide na koniec tých, ktorí boli predtým. Tie dátumy, 

ak tam nesedia alebo roky. Ono zakaždým pani Auxtová vyzýva tých ľudí. Pokiaľ nemá záujem 

o ten byt, tak je vyradený z poradovníka alebo ak sa zmenila nejak jeho situácia, že iným 

spôsobom si bývanie vyriešili, tak sa vyraďuje a títo sú takí, ktorí možno ich to až tak nesúri, 

ale chcú zostať v tom poradovníku, že aby tam ešte boli, ale nie je to pre nich možno také 

naliehavé, ale vždycky sa s nimi komunikuje. Áno. Áno.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Dobre, ešte niekto ďalší do rozpravy. Pani poslankyňa Dzurmanová, nech sa páči, môžeš.“ 

PhDr. Petra Dzurmanová (poslankyňa)  

„Ďakujem. Ja by som sa chcela opýtať len tak informatívne na nejaké, taký znalecký odhad na 

tú starú nemocnicu. Janka sa už usmieva lebo presne na neho som. Ja ten priestor samozrejme, 

poznám, ja som tam niekoľkokrát, bola, však vieme. Dôležitý, je ten priestor sám o sebe. Nie tie 

budovy. Len informatívne, zaujíma ma to, bolo by fajn možno, keby to bolo povedané, lebo 

skutočne je to pre nás pozitívne, tak ak by si mohol, tak prosím povedz.“ 

Ing. arch. Ján Králik (poslanec)  

„Informatívne poviem, že hodnota toho majetku je minimálne trojnásobná, lebo vlani bol 

robený znalecký posudok na určitú hodnotu pre záujemcu, ktorý komunikoval vlastne s 

nemocnicou a to bola viac ako dvojnásobná hodnota, hej. Čiže najväčší nárast hodnoty 

nehnuteľnosti vlastne bol za posledné 3-4 roky a stále rastie aj v súčasnej dobe, čiže 

jednoznačne je to trojnásobná hodnota.“  

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Dobre, ešte niekto ďalší, ďakujem. Ak nikto ďalší, rozpravu končím, žiadam návrhovú komisiu, 

ako aby predniesla návrhy na uznesenie.“ 

Mgr. Ivana Donovalová (poslankyňa)  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno po prvé, berie na vedomie žiadosť Petra Suju a Adriany 

Sujovej o uzatvorenie zmluvy o zriadení vecného bremena, po druhé, schvaľuje uzatvorenie 
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zmluvy o zriadení vecného bremena ďalej, ako je uvedené v texte.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ja ďakujem. Pripomienky, pozmeňujúce, doplňujúce návrhy, ak nie sú hlasujte o návrhu.“ 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

I/ Berie na vedomie 

 

Žiadosť Mgr. Petra Suju a Adriany Sujovej, obaja trvale bytom Brezno  o uzatvorenie 

zmluvy o zriadení vecného bremena na pozemok mesta,  parc. C-KN č. 1836/1, k. ú. Brezno, 

pre účel uloženia inžinierskych sietí – plynovej prípojky k rodinnému domu.  

 

 

II/    Schvaľuje 

uzatvorenie zmluvy  o zriadení vecného bremena podľa § 151n a  nasl.  zákona   č.40/1964 

Zb. Občiansky zákonník v nadväznosti  na   § 11  Zásad   hospodárenia  a  nakladania 

s  majetkom  

        mesta Brezna medzi : 

 

Mesto Brezno, IČO 00 313 319, so sídlom Námestie gen. M. R. Štefánika 1, 977 01  

Brezno 

       (povinný z vecného bremena) 

 

a 

         Mgr. Peter Suja,  

         Adriana Sujová,  

                     obaja trvale bytom Brezno, štátna príslušnosť SR 

         (oprávnení z vecného bremena) 

 

       Predmet vecného bremena: 

 

Vecné bremeno in rem spočíva v  časovo neobmedzenej povinnosti povinného 

z vecného bremena strpieť: 

         vybudovanie a uloženie inžinierskej siete - plynová prípojka a jej následné prevádzkovanie 

oprávnenými z vecného bremena  na pozemku, parc. C-KN 1836/1 – zastavaná plocha a 

nádvorie o výmere 5 845 m2, k. ú. Brezno, obec  Brezno,  evidovaný Okresným  úradom 

Brezno, katastrálnym odborom,  na  LV č. 2351 v prospech Mesta  Brezno, spoluvlastnícky 

podiel 1/1, 

         v rozsahu vymedzenom Geometrickým plánom č. 00634808-515/2022, vyhotoveným 

dňa 04.11.2022, vyhotoviteľ Siman a Jorčík spol. s r.o., Židlovo 3, Brezno 977 01,  úradne 

overeným dňa 15.11.2022 pod číslom G1-809/22 ako diel 1 o výmere 9 m2. 

         

       Účel vecného bremena:  

         uloženie inžinierskej siete - plynovej prípojky, vstup osôb a vjazd vozidiel z dôvodu 

prevádzky, údržby, opráv inžinierskej siete na dotknutom pozemku  tak, ako to vyplýva z 

geometrického plánu,  v prospech oprávnených z vecného bremena, ako vlastníkov 

nehnuteľností:  

- stavba,  č. súp. 1683,  rodinný dom, postavený  na pozemku, parc. C-KN č. 1867 

- pozemky, parc. C-KN č. 1867 -  zastavaná plocha a nádvorie o výmere 285 m2 
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evidované v katastri nehnuteľností  na Okresnom úrade v Brezne, odbor katastrálny, na LV 

č. 676, k. ú. Brezno, 

      ako aj budúcich vlastníkov týchto nehnuteľností. 

 

Odplata za zriadenie vecného bremena: 

jednorazová náhrada vo  výške  68,- EUR   (sadzba 7,55 €/m2   zaťaženého pozemku), 

určená s primeraným použitím hodnoty vecného bremena, určenej na základe znaleckého 

posudku pri zriadení vecného bremena na pozemok mesta s rovnakým predmetom a účelom 

v rovnakej  lokalite  

 

Za podmienok : 

- náklady na správne poplatky spojené s návrhom na vklad  do katastra nehnuteľnosti 

budú znášať  oprávnení z vecného bremena 

- odplata za zriadenie vecného bremena bude uhradená  do 10 dní odo dňa účinnosti 

zmluvy o zriadení vecného bremena  

- vecné bremeno sa zriaďuje ako vecné právo in rem v prospech oprávnených z vecného 

bremena   

 
Hlasovanie číslo: 11 
Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  17 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  17 

Návrh bol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„17 prítomných, 17 za konštatujem, že návrh bol schválený. Bod 9.2., nech sa páči.“ 

Mgr. Ivana Donovalová (poslankyňa)  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno po prvé, ruší uznesenie zo dňa 5. Apríla 2023.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Nech sa páči, hlasujte kolegyne, kolegovia.“ 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

I/      Ruší 

uznesenie Mestského zastupiteľstva mesta Brezno  č. 64/2023 zo dňa  5. apríla 2023.  

Hlasovanie číslo: 12 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  17 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  17 

Návrh bol schválený. 
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JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Zo 17 prítomných, 17 za, konštatujem, že návrh bol schválený. Bod 9.3. poprosím.“ 

Mgr. Ivana Donovalová (poslankyňa)  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno po prvé berie na vedomie žiadosť Terézii Zátureckej, 

rodenej Rončákovej a Michaela Zátureckého, ako je ďalej uvedené v texte. Po druhé, schvaľuje 

uzatvorenie zmluvy o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena, ako je ďalej uvedené v 

texte.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ďakujem, nech sa páči, hlasujte, kolegyne, kolegovia.“ 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

I/       Berie na vedomie 

 

Žiadosť MUDr. Terézií Zátureckej a Bc. Michala Zátureckého, obaja bytom Brezno –o 

uzatvorenie zmluvy o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena na pozemok mesta, 

Budovateľská ul. v Brezne 

 

II/    Schvaľuje 

        

uzatvorenie zmluvy  o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena podľa § 50 a § 151n a  nasl.  

zákona   č. 40/1964 Zb.  Občiansky zákonník v nadväznosti  na   § 11  Zásad   hospodárenia  

a  nakladania s  majetkom mesta Brezna medzi zmluvnými stranami : 

 

Mesto Brezno, IČO: 00 313 319, so sídlom: Námestie gen. M. R. Štefánika 1, 977 01  Brezno, 

štatutárny orgán :  JUDr. Tomáš Abel, PhD., - primátor mesta, právna forma : samospráva  

(budúci povinný z vecného bremena) 
 

a 

 

MUDr. Terézia Záturecká  

Bc. Michal Záturecký (budúci oprávnení z vecného bremena) 

 

Predmet zmluvy :           

 

záväzok uzatvoriť medzi účastníkmi  po splnení určených podmienok zmluvu o zriadení  

vecného bremena,  ktoré bude  spočívať v  časovo neobmedzenej povinnosti povinného z 

vecného bremena strpieť: 

 

 v  rozsahu  podľa  porealizačného  geometrického  plánu  na  zaťaženom  pozemku,  parcela 

reg. E-KN  č. 11645 -  trvalý trávnatý porast,  o  výmere 225  m² v   k. ú.  Brezno, obec  Brezno,  

okres  Brezno, vedená  Okresným   úradom   Brezno,  katastrálnym  odborom na liste vlastníctva 

č. 2351 v prospech povinného z vecného bremená v podiele 1/1  

 

a) uloženie vodovodnej prípojky a  v nevyhnutnej miere vstup, prechod,  prejazd v 

súvislosti so stavebnými úpravami, terénnymi úpravami, ako aj  na účely opráv, údržby, 

kontroly vodovodnej prípojky ako i k nim prislúchajúceho ochranného pásma - a ich následné 

prevádzkovanie.  
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za podmienok: 

 uloženie vodovodnej prípojky môže byť vykonané len v súlade s technickými a 

časovými  podmienkami, resp. pokynmi investičného odboru MsÚ Brezno a správcu 

kanalizačnej siete, bližšie špecifikovanými v príslušnom územnom rozhodnutí a 

stavebnom povolení pre stavbu rodinného domu (predovšetkým neporušiť teleso cesty) 

budúci oprávnení z vecného bremena zabezpečia po uložení  sietí a vybudovaní prístupu 

vyhotovenie porealizačného  geometrického plánu na určenie presného rozsahu vecného 

bremena na vlastné náklady  

 vecné bremeno bude zriadené  ako vecné právo, v prospech bezpodielových 

spoluvlastníkov pozemku - parcela reg. C-KN č. 3976/118, prípadne z neho 

odčlenených pozemkov 

 vecné bremeno sa zriadi odplatne za jednorazovú odplatu,  určenú podľa znaleckého 

posudku 

 
Hlasovanie číslo: 13 
Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  17 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  17 

Návrh bol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„17 prítomných, 17 za, konštatujem, že návrh bol schválený.“ 

 

Mgr. Ivana Donovalová (poslankyňa)  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno, po prvé, berie na vedomie žiadosť Meacorp s.r.o., o 

uzatvorenie zmluvy o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena. Po druhé, schvaľuje 

uzatvorenie zmluvy o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena, ako je ďalej uvedené v 

texte.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ďakujem, nech sa páči, hlasujte o návrhu.“ 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

I/       Berie na vedomie 

 

Žiadosť Meacopr s.r.o. so sídlom Dr.Clementisa 20, Brezno, IČO: 46 999 817, konateľ : 

Peter Turňa o uzatvorenie zmluvy o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena na 

pozemok mesta, Ul.  Československej armády v Brezne 

 

II/    Schvaľuje 

        

uzatvorenie zmluvy  o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena podľa § 50 a § 151n a nasl.  

zákona   č. 40/1964 Zb.  Občiansky zákonník v nadväznosti  na   § 11  Zásad   hospodárenia  

a  nakladania s  majetkom mesta Brezna medzi zmluvnými stranami : 
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Mesto Brezno, IČO: 00 313 319, so sídlom: Námestie gen. M. R. Štefánika 1, 977 01  Brezno, 

štatutárny orgán :  JUDr. Tomáš Abel, PhD., - primátor mesta, právna forma : samospráva  

(budúci povinný z vecného bremena) 
 

a 

 

MEACORP s.r.o. 

Sídlo: Dr. Clementisa 20, 977 01 Brezno  

IČO: 46 999 817 

Štatutárny zástupca : Peter Turňa  

(budúci oprávnený z vecného bremena) 

 

Predmet zmluvy :           

 

záväzok uzatvoriť medzi účastníkmi  po splnení určených podmienok zmluvu o zriadení  

vecného bremena,  ktoré bude  spočívať v  časovo neobmedzenej povinnosti povinného z 

vecného bremena strpieť: 

 

 v  rozsahu  podľa  porealizačného  geometrického  plánu  na  zaťažených pozemkoch:    

 pozemok:   parcela reg. C-KN  č. 1146/96 -  ostatná plocha,  o  výmere 6993  m²  

a 

 pozemok: parcela reg. C-KN č. 1146/1 – ostatná plocha, o výmere 26244 m² 

 

obe v   k. ú.  Brezno, obec  Brezno,  okres  Brezno, vedená  Okresným   úradom   Brezno,  

katastrálnym  odborom na liste vlastníctva č. 2351 v prospech povinného z vecného bremená v 

podiele 1/1  

 

vecné bremeno bude spočívať v :  

 

 uloženie podzemných inžinierskych sietí : prípojka NN, prípojka plynu, prípojka pre 

optický internet, prípojka na existujúce pripojenie vody, pripojenie na verejnú 

kanalizáciu a v nevyhnutnej miere prechod a prejazd budúcich oprávnených z vecného 

v súvislosti so stavebnými úpravami, terénnymi úpravami, ako aj  na účely opráv, 

údržby, ako i k nim prislúchajúceho ochranného pásma - a ich následné 

prevádzkovanie. 

 

za podmienok: 

 uloženie podzemných inžinierskych sietí môže byť vykonané len v súlade s technickými 

a časovými  podmienkami, resp. pokynmi investičného odboru MsÚ Brezno a správcu 

kanalizačnej siete, bližšie špecifikovanými v príslušnom územnom rozhodnutí a 

stavebnom povolení pre stavbu rodinného domu (predovšetkým neporušiť teleso 

existujúcej cyklotrasy, umiestnenej na predmetnom pozemku)  

 budúci oprávnení z vecného bremena zabezpečia po uložení  sietí a vybudovaní prístupu 

vyhotovenie porealizačného  geometrického plánu na určenie presného rozsahu vecného 

bremena na vlastné náklady  

 vecné bremeno bude zriadené  ako vecné právo, v prospech vlastníka pozemku - parcela 

reg. C-KN č. 1146/66, prípadne z neho odčlenených pozemkov 
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 vecné bremeno sa zriadi odplatne za jednorazovú odplatu,  určenú podľa znaleckého 

posudku 

 
Hlasovanie číslo: 14 
Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  17 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  17 

Návrh bol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

Zo 17 prítomných, 17 za, konštatujem, že návrh bol schválený. Bod 9.5. 

Mgr. Ivana Donovalová (poslankyňa)  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno, po prvé, berie na vedomie žiadosť Martiny Latinákovej 

o odkúpenie pozemku v lokalite Jarabá. Po druhé vyhlasuje pre účel prevodu nehnuteľný 

majetok mesta Brezno a to pozemok za prebytočný. Po tretie, schvaľuje trojpätinovou väčšinou 

všetkých poslancov, ako je ďalej uvedené v texte.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Nech sa páči, hlasujte.“ 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

I/ Berie na vedomie 

 

Žiadosť, Martiny Latinákovej, bytom Brezno,  o odkúpenie pozemku v lokalite Jarabá 

 

Pozemok :  

- parcela reg. E-KN  č. 8494/1, o výmere 35 m², druh pozemku : trvalý trávnatý porast 

 

v k. ú. Jarabá , obec Jarabá, okres Brezno, vedené Okresným úradom Brezno, Katastrálnym 

odborom na liste vlastníctva č. 279  v prospech mesta Brezno, vlastnícky podiel 1/1  

 

II/      Vyhlasuje 

 

pre účel prevodu nehnuteľný majetok mesta Brezno a to : 

 

pozemok 

- parcela reg. E-KN  č. 8494/1, o výmere 35 m², druh pozemku : trvalý trávnatý porast  

 

v k. ú. Jarabá, obec Jarabá, okres Brezno, vedené Okresným úradom Brezno, Katastrálnym 

odborom na liste vlastníctva č. 279  v prospech mesta Brezno, vlastnícky podiel 1/1  

 

za prebytočný 

 

III/     Schvaľuje  

trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov 
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podľa § 9a ods. 8 písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v spojení  § 28 ods. 1 písm. 

d)  Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Brezno 

 

     

predaj nehnuteľného majetku mesta Brezno: 

 

pozemok 

 

parcela reg. E-KN  č. 8494/1, o výmere 35 m², druh pozemku : trvalý trávnatý porast 

 

v k. ú. Brezno, obec Brezno, okres Brezno, vedené Okresným úradom Brezno, Katastrálnym 

odborom na liste vlastníctva č. 379  v prospech mesta Brezno, vlastnícky podiel 1/1  

 

do vlastníctva kupujúceho : Mgr. Martina Latináková, bytom Brezno o odkúpenie pozemku  

 

v celosti, do jej výlučného vlastníctva, v podiele 1/1 a to 

 

z dôvodu hodného osobitného zreteľa podľa § 9a ods. 8  písm. e) zákona č. 138/1991 Zb. 

o majetku obcí v spojení s § 28 ods. 1 písm. d) Zásad hospodárenia a nakladania s 

majetkom mesta Brezno, ktorým je tá skutočnosť, že predmetný pozemok je priľahlým 

pozemkom k pozemku vo vlastníctve žiadateľa,  

 

za kúpnu cenu : 170,00 eur.  

 

za podmienok : 

- náklady na správne poplatky spojené s návrhom na vklad vlastníckeho práva do katastra 

nehnuteľnosti bude znášať kupujúci 

 
Hlasovanie číslo: 15 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  17 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  17 

Návrh bol schválený.  

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„17 prítomných, 17 za, konštatujem, že návrh bol schválený. Bod 9.6., poprosím.“ 

 

Mgr. Ivana Donovalová (poslankyňa)  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno po prvé, berie na vedomie žiadosť Eriky Niklovej o nájom 

pozemku v lokalite Padličkovo Brezno. Po druhé, vyhlasuje na účel prevodu nehnuteľný 

majetok mesta Brezno časť pozemkov za prebytočný. Po tretie, schvaľuje trojpätinovou 

väčšinou všetkých poslancov, ako je uvedené v texte.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ďakujem, nech sa páči, hlasujte.“ 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 
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I/ Berie na vedomie 

 

Žiadosť Eriky Niklovej, bytom Brezno, o nájom pozemku v lokalite Padličkovo - Brezno  

 

 Časť pozemkov  

- parcela reg. E-KN  č. 415/1 , druh pozemku : ostatná plocha o výmere 1922 m2, 

- parcela reg. E-KN č. 243/7 , druh pozemku : orná pôda  o výmere 910 m2, 

 

Obe v k. ú. Brezno, obec Brezno, okres Brezno, vedená Okresným úradom Brezno, 

Katastrálnym odborom na liste vlastníctva č. 5804  v prospech mesta Brezno, vlastnícky podiel 

1/1  

 

II/      Vyhlasuje 

 

pre účel prevodu nehnuteľný majetok mesta Brezno a to : 

 

Časť pozemkov  

- parcela reg. E-KN  č. 415/1 , druh pozemku : ostatná plocha o výmere 1922 m2, 

- parcela reg. E-KN č. 243/7 , druh pozemku : orná pôda  o výmere 910 m2, 

 

Obe v k. ú. Brezno, obec Brezno, okres Brezno, vedená Okresným úradom Brezno, 

Katastrálnym odborom na liste vlastníctva č. 5804  v prospech mesta Brezno, vlastnícky podiel 

1/1  

 

za prebytočný 

 

III/     Schvaľuje  

trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov 

 

podľa § 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. o majetku obcí v spojení  § 24 ods. 4 písm. 

c)   v spojení s §28 ods.2 písm. i) Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom mesta Brezno 

         

nájom nehnuteľného majetku mesta Brezno: 

 

Čas pozemkov  

- parcela reg. E-KN  č. 415/1 , druh pozemku : ostatná plocha o výmere 1922 m2, 

- parcela reg. E-KN č. 243/7 , druh pozemku : orná pôda  o výmere 910 m2, 

 

 

Obe v k. ú. Brezno, obec Brezno, okres Brezno, vedená Okresným úradom Brezno, 

Katastrálnym odborom na liste vlastníctva č. 5804  v prospech mesta Brezno, vlastnícky podiel 

1/1  

 

do nájmu : Erike Niklovej , bytom Brezno,  

 

Cena nájmu : 40 eur/rok 

 

Doba nájmu : 10 rokov 
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Účel nájmu: rozšírenie svojej záhradky pre účely pestovania, skandovania dreva,  

vyhradenej plochy na parkovanie 

 

z dôvodu hodného osobitného zreteľa podľa § 28 ods. 2  písm. i ) Zásad hospodárenia a 

nakladania s majetkom mesta Brezno, ktorým je tá skutočnosť, že sa jedná o nájom 

pozemku na iný účel, o ktorom rozhodne mestské zastupiteľstvo 3/5 vačšinou všetkých 

poslancov. Iným účelom je aj nájom pozemku, kde bude slúžiť tento pozemok na 

zveľaďovanie okolia pri svojej záhradky.  

 
Hlasovanie číslo: 16 
Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  17 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  17 

Návrh bol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„17 prítomných, 17 za, konštatujem, že návrh bol schválený. Bod 9.7.“ 

 

Mgr. Ivana Donovalová (poslankyňa)  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno schvaľuje poradovník žiadateľov o pridelenie nájomných 

bytov o obytných miestností v zriadeniach určených k trvalému bývaniu vo vlastníctve mesta.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ďakujem, nech sa páči, hlasujte kolegyne, kolegovia.“ 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

Schvaľuje: 

Poradovník žiadateľov o pridelenie nájomných bytov a obytných miestností v zariadeniach 

určených k trvalému bývaniu vo vlastníctve mesta. 

 
Hlasovanie číslo: 17 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  17 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  17 

Návrh bol schválený. 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„17 prítomných, 17 za, konštatujem, že návrh bol schválený. Bod 9.8.“ 

Mgr. Ivana Donovalová (poslankyňa)  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno po prvé, berie na vedomie žiadosť spoločnosti Istrofinal 

SPV BR o uzatvorenie kúpnej zmluvy. Po druhé, schvaľuje uzatvorenie kúpnej zmluvy, ako je 
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ďalej uvedené v texte.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ďakujem, nech sa páči, hlasujte.“ 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno 

 

I/      Berie na vedomie 

 
         žiadosť spoločnosti ISTROFINAL SPV BR, s.r.o. o uzatvorenie kúpnej zmluvy.  

II/     Schvaľuje 

    

uzatvorenie kúpnej zmluvy podľa § 588 a nasl.  zákona č. 40/1964 Zb. Občiansky 

zákonník, v znení neskorších predpisov medzi:  

 

ISTROFINAL SPV BR, s.r.o. , IČO: 53 760 093, so sídlom: Mydlárska 8718/7A, 010 01 

Žilina (predávajúci) 

a  

 

Mesto Brezno, IČO: 00 313 319, so sídlom: Námestie gen. M. R. Štefánika 1, 977 01  

Brezno (kupujúci) 

 

Predmetom kúpnej zmluvy je odplatný prevod vlastníckeho práva k nehnuteľnostiam a 

stavebným objektom: 

 
ad 1/ nehnuteľnostiam vo výlučnom vlastníctve predávajúceho, nachádzajúcim sa v kat. 
úz. Brezno, a to: 

 pozemku parc. č. 610/221 C KN – zastavaná plocha a nádvorie o výmere 504 m2, 

 pozemku parc. č. 610/211 C KN – ostatná plocha o výmere 95 m2, 

 pozemku parc. č. 610/210 C KN – ostatná plocha o výmere 291 m2, 

 pozemku parc. č. 610/217 C KN – ostatná plocha o výmere 16 m2, 

 pozemku parc. č. 610/218 C KN – ostatná plocha o výmere 26 m2, 

 pozemku parc. č. 610/219 C KN – zastavaná plocha a nádvorie o výmere 355 m2, 

 pozemku parc. č. 610/222 C KN – zastavaná plocha a nádvorie o výmere 127 m2,  

 pozemku parc. č. 610/208 C KN – ostatná plocha o výmere 93 m2, 

 pozemku parc. č. 610/209 C KN – ostatná plocha o výmere 217 m2, 

 pozemku parc. č. 610/212 C KN – ostatná plocha o výmere 5 m2, 

 pozemku parc. č. 610/213 C KN – ostatná plocha o výmere 5 m2, 

 pozemku parc. č. 610/215 C KN – ostatná plocha o výmere 26 m2, 

 pozemku parc. č. 610/216 C KN – ostatná plocha o výmere 16 m2, 

 pozemku parc. č. 610/220 C KN – zastavaná plocha a nádvorie o výmere 356 m2, 

 pozemku parc. č. 610/206 C KN – ostatná plocha o výmere 794 m2, 

 pozemku parc. č. 610/223 C KN – zastavaná plocha a nádvorie o výmere 86 m2, 

 pozemku parc. č. 610/207 C KN – ostatná plocha o výmere 236 m2, 

 pozemku parc. č. 610/150 C KN – ostatná plocha o výmere 823 m2, 

 pozemku parc. č. 610/224 C KN – zastavaná plocha a nádvorie o výmere 38 m2, 

ktoré sú evidované Okresným úradom Brezno, katastrálny odbor na liste vlastníctva č. 

14675 pre k.ú. Brezno. 
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Celková výmera, ktorú majú záujem previesť, predstavuje spolu výmeru 4 109 m2.  

ad 2/ stavebným objektom vo výlučnom vlastníctve predávajúceho a to: 

 SO 10 Verejné osvetlenie (vybudovaného v zmysle stavebného povolenia mesta Brezno 
č. 50/2021, MsÚ-2021/10314-24 zo dňa 24.06.2021, ktoré nadobudlo právoplatnosť dňa 
07.07.2021). 

 SO 04 Sadové úpravy (vybudovaného v zmysle stavebného povolenia mesta Brezno č. 
50/2021, MsÚ-2021/10314-24 zo dňa 24.06.2021, ktoré nadobudlo právoplatnosť dňa 
07.07.2021) vrátane workoutového ihriska.   

 SO 03 Komunikácie a terénne úpravy (vybudovaného v zmysle stavebného povolenia 

mesta Brezno č. 51/2021, MsÚ-2021/10312-19 zo dňa 25.06.2021, ktoré nadobudlo 

právoplatnosť dňa 06.07.2021). 
 

Za podmienok: 

- kúpna cena za všetky nehnuteľnosti a objekty je spolu 4,- Eur bez DPH 

- náklady na správne poplatky spojené s návrhom na vklad  do katastra nehnuteľnosti bude 

znášať predávajúci  

- návrh na vklad podá predávajúci do 3 pracovných dní od podpisu zmluvy 

 
Hlasovanie číslo: 18 
Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  17 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  17 

Návrh bol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„17 prítomných, 17 za, konštatujem, že návrh bol schválený. Bod 9.9.“ 

 

Mgr. Ivana Donovalová (poslankyňa)  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno, po prvé, berie na vedomie, vyhlasuje pre účel nájmu a 

nehnuteľný majetok mesta Brezno, hnuteľný majetok mesta Brezno za prebytočný a zároveň po 

tretie, schvaľuje trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov, ako je uvedené v texte.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ďakujem, nech sa páči, hlasujte.“ 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno 

 

I/      Berie na vedomie 

 
         Návrh na uzatvorenie nájomnej zmluvy medzi Mestom Brezno ako prenajímateľom 
a spoločnosťou Mestský hotel Ďumbier, s. r. o. ako nájomcom.  

 

II/     Vyhlasuje pre účel nájmu 

a) nehnuteľný majetok mesta Brezno:  
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1/ Pozemky 

Parcely KN-C č. 2895/3, zastavané plochy a nádvoria o výmere 991 m2   

Parcely KN-C 2894/3,  zastavané plochy a nádvoria o výmere 648 m2  

Parcela C-KN 2895/1- zastavané plochy a nádvoria o výmere 891 m2 

Parcela C-KN 2894/1- zastavané plochy a nádvoria o výmere 382 m2 

 

2/ Stavby 

 - HOTEL nachádzajúci sa na Nám. gen. M.R. Štefánika 31, 977 01 Brezno, súpisné číslo 31, 

umiestnený na pozemku parcelné číslo 2895/3, zastavané plochy a nádvoria o výmere 991 m2   

- HOTEL nachádzajúci sa na Nám. gen. M.R. Štefánika 32, 977 01 Brezno, súpisné číslo 32, 

umiestnený na pozemku parcelné číslo 2894/3,  zastavané plochy a nádvoria o výmere 648 

m2 

- a k nim prislúchajúce vedľajšie stavby  

 

Pozemky a stavby zapísané na liste vlastníctva č. 2351, obec Brezno, okres Brezno, 

katastrálne územie Brezno vedenej v evidencii katastra  nehnuteľností, na Okresnom úrade 

v Brezne, odbor katastrálny 

 

 

b) hnuteľný majetok mesta Brezno:  

- nachádzajúci sa v a pri vyššie uvedených nehnuteľnostiach, ktorý je majetkom Mesta Brezno 

(rozpísaný v prílohe)  

 

za prebytočný 

 

III/ Schvaľuje 

trojpätinovou väčšinou všetkých poslancov 

Nájom nasledovného majetku mesta Brezno:  

 

a) nehnuteľný majetok mesta Brezno:  

 

1/ Pozemky 

Parcely KN-C č. 2895/3, zastavané plochy a nádvoria o výmere 991 m2   

Parcely KN-C 2894/3,  zastavané plochy a nádvoria o výmere 648 m2  

Parcela C-KN 2895/1- zastavané plochy a nádvoria o výmere 891 m2 

Parcela C-KN 2894/1- zastavané plochy a nádvoria o výmere 382 m2 

 

2/ Stavby 

 - HOTEL nachádzajúci sa na Nám. gen. M.R. Štefánika 31, 977 01 Brezno, súpisné číslo 31, 

umiestnený na pozemku parcelné číslo 2895/3, zastavané plochy a nádvoria o výmere 991 m2   

- HOTEL nachádzajúci sa na Nám. gen. M.R. Štefánika 32, 977 01 Brezno, súpisné číslo 32, 

umiestnený na pozemku parcelné číslo 2894/3,  zastavané plochy a nádvoria o výmere 648 

m2 

- a k nim prislúchajúce vedľajšie stavby 

 

Pozemky a stavby zapísané na liste vlastníctva č. 2351, obec Brezno, okres Brezno, 

katastrálne územie Brezno vedenej v evidencii katastra  nehnuteľností, na Okresnom úrade 

v Brezne, odbor katastrálny 
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b) hnuteľný majetok mesta Brezno:  

- nachádzajúci sa v a pri vyššie uvedených nehnuteľnostiach, ktorý je majetkom Mesta 

Brezno (uvedený v prílohe) 

 

pre nájomcu :  Mestský hotel Ďumbier, s. r. o., so sídlom: Nám. Gen. M. R. Štefánika 31, 

Brezno 977 01, IČO: 55 400 931  

Účel nájmu: prevádzkovanie hotela 

Doba nájmu:  neurčitá 

Výška nájomného: 500,- Eur/ mesiac  

 

z dôvodu hodného osobitného zreteľa, podľa § 9a ods. 9 písm. c) zákona č. 138/1991 Zb. 

o majetku obcí v spojení s § 28 ods. 2 písm. i) Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom 

mesta Brezno, ktorým je tá skutočnosť, že majetok bude prenajatý spoločnosti, ktorej jediným 

zakladateľom je mesto Brezno a v ktorej má mesto Brezno majetkovú účasť zároveň sa 

činnosťou, ktorú bude novovzniknutá sro vykonávať (najmä ubytovacie a stravovacie služby) 

podporí cestovný ruch v regióne a zabezpečia sa služby pre obyvateľov mesta Brezno ako aj 

pre turistov, vyhľadávajúcich ubytovanie v centre mesta, kvalitné stravovacie služby, 

organizáciu rôznych kultúrnych či spoločenských podujatí a v neposlednom rade prinesie 

mestu zisky.  

 
Hlasovanie číslo: 19 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  17 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  17 

Návrh bol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Zo 17 prítomných 17 za, konštatujem, že návrh bol schválený. Bod 9.10.“ 

Mgr. Ivana Donovalová (poslankyňa)  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno po prvé, berie na vedomie žiadosť Kataríny Klimentovej 

o uzatvorenie zmluvy o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena. Po druhé, schvaľuje 

uzatvorenie zmluvy o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena, ako je ďalej uvedené v 

texte.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ďakujem, nech sa páči, hlasujte.“ 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno 

 

I/      Berie na vedomie 

 

Žiadosť MUDr. Kataríny Klimentovej, trvale bytom Brezno, o uzatvorenie zmluvy 

o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena  

 

II/     Schvaľuje 
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uzatvorenie zmluvy o budúcej zmluve o zriadení vecného bremena podľa § 50a a § 151n         

a  nasl.  zákona č.40/1964 Zb. Občiansky zákonník, medzi zmluvnými stranami :  

 

Mesto  Brezno,  IČO: 00 313 319,  sídlo : Nám. gen. M. R. Štefánika  č. 1, 977  01    

Brezno,  

         v zastúpení JUDr. Tomáš Abel, PhD., primátor  mesta  

         (budúci povinný z vecného bremená)     

         

        a 

 

       MUDr. Katarína Klimentová,  

       (budúci oprávnený  z vecného bremena) 
 

Predmet zmluvy: 

 

záväzok uzatvoriť medzi účastníkmi  po splnení určených podmienok zmluvu 

o zriadení  vecného bremena,  ktoré bude  spočívať v  časovo neobmedzenej 

povinnosti povinného z vecného bremena strpieť: 

 

 v  rozsahu  podľa  porealizačného  geometrického  plánu  na  zaťažených  pozemkoch: 

-  parcela reg. C-KN  č. 1836/1 -  zastavaná plocha a nádvorie,  o  výmere 5845 m²  

- parcela reg. C-KN  č. 1871 -  ostatná plocha,  o  výmere 302  m² 

v   k. ú.  Brezno, obec  Brezno,  okres  Brezno, vedená  Okresným   úradom   Brezno,  

katastrálnym  odborom na liste vlastníctva č. 2351 v prospech povinného z vecného 

bremená v podiele 1/1  

 

zodpovedajúce právu na vybudovanie vodovodnej prípojky a vodomernej šachty a na ich 

údržbu, opravu a rekonštrukciu v nevyhnutnom čase a v nevyhnutnom rozsahu.  

 

 za podmienok: 

- uloženie inžinierskych sietí a zriadenie príjazdovej  cesty môže byť vykonané len 

v súlade s technickými a časovými  podmienkami, resp. pokynmi investičného 

odboru MsÚ Brezno a správcu kanalizačnej siete, bližšie špecifikovanými v 

príslušnom územnom rozhodnutí a stavebnom povolení pre stavbu rodinného domu  

- budúci oprávnený z vecného bremena zabezpečí po uložení  sietí a vybudovaní 

prístupu vyhotovenie porealizačného  geometrického plánu na určenie presného 

rozsahu vecného bremena na vlastné náklady  

vecné bremeno bude zriadené  ako vecné právo, v prospech pozemku - reg. C-KN č. 

3821/3, druh pozemku: trvalý trávny porast o výmere 1483 m2 v k. ú. Brezno, 

prípadne z neho odčlenených pozemkov 

- vecné bremeno sa zriadi odplatne za jednorazovú odplatu,  určenú podľa znaleckého 

posudku 
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Hlasovanie číslo: 20 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  17 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  17 

Návrh bol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Zo 17 prítomných, 17 za, konštatujem, že návrh bol schválený. Bod 9.11.“ 

Mgr. Ivana Donovalová (poslankyňa)  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno po prvé, berie na vedomie žiadosť Štefana Greguša ako 

investora o zriadenie vecného bremena na uloženie verejného vodovodu a verejnej kanalizácie 

na časti pozemku mesta Poľná ulica v Brezne v prospech Stredoslovenskej vodárenskej 

spoločnosti a. s. Po druhé, schvaľuje zriadenie vecného bremena, ako je ďalej uvedené v texte.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ďakujem, nech sa páči, hlasujte.“ 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno 

 

I/      Berie na vedomie 

 

Žiadosť Štefana Greguša, ako investora o zriadenie vecného bremena na uloženie verejného 

vodovodu a verejnej kanalizácie na časti pozemku mesta, Poľná ulica v Brezne v prospech 

Stredoslovenskej vodárenskej spoločnosti, a.s. 

  

II/   Schvaľuje 

 

Zriadenie vecného bremena: 

 

na pozemku vo vlastníctve Mesta Brezno, parc. č. KN-E č. 16148/10 druh pozemku: 

ostatná plocha o výmere 16434 m2 v  k. ú. Brezno, obec  Brezno, okres Brezno, evidovaná 

Okresným  úradom  Brezno, katastrálnym odborom na LV č. 5804, vlastnícky podiel 1/1),  

 

v prospech: spoločnosti Stredoslovenská vodárenská spoločnosť, a.s., so sídlom 

Partizánska cesta 5, Banská Bystrica, IČO: 36 056 006,     

 

a to bezodplatne  

 

rozsah vecného bremena je určený geometrickým plánom č. 50855719-10/2023 zo dňa 

02.02.2023 vypracoval: Ing. Ján Fusek – geodetické práce, SNP 658/130, Polomka, IČO: 

50 855 719, úradne overený: Okresným úradom v Brezne pod č. G1-117/23 dňa 

28.02.2023 v rozsahu dielu č. 12 o výmere 24 m2 

 

vecné bremeno spočíva v práve umiestnenia zariadení verejného vodovodu a verejnej 

kanalizácie „IBV POĽNÁ – ULIČNÝ VODOVOD – SO 01 VODOVOD, SO 02 
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SPLAŠKOVÁ KANALIZÁCIA“ na dotknutom pozemku, v rozsahu vyznačenom vo 

vyššie uvedenom geometrickom pláne (diel 12) a právo vstupu, prechodu a prejazdu 

osobnými a nákladnými automobilmi, technikou a pešo na zaťažený pozemok za účelom 

zabezpečenia prevádzky, údržby, vykonávania opráv, odstraňovania porúch ako aj 

rekonštrukcií zariadení verejného vodovodu a verejnej kanalizácie na zaťaženom pozemku 

umiestnených. 

 
Hlasovanie číslo: 21 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  17 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  17 

Návrh bol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Zo 17 prítomných, 17 za, konštatujem, že návrh bol schválený. Bod 9.12.“  

Mgr. Ivana Donovalová (poslankyňa)  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno po prvé, schvaľuje kúpu pozemkov a stavieb starej 

nemocnice od subjektu Nemocnica s poliklinikou Brezno n. o. a to za kúpnu cenu 290.000 EUR, 

ktorá bude uhradená do konca júna 2024 ako je ďalej uvedené v texte.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ďakujem, nech sa páči, hlasujte.“ 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno 

 

I/     Schvaľuje 

    

kúpu pozemkov a stavieb „Starej nemocnice“ od subjektu: Nemocnica s poliklinikou 

Brezno, n.o., Banisko 1, Brezno, PSČ 977 01, SR, IČO: 31908969 (ďalej len „nemocnica“)  

 

a to: 

 

a) pozemky vo výlučnom vlastníctve nemocnice:  

- pozemok C-KN parc. č. 3670/13, výmera: 504 m2, druh pozemku: zastavaná plocha 

a nádvorie, pozemok umiestnený v zastavanom území obce, katastrálne územie: 

Brezno, zápis na LV č. 1432; 

- pozemok C-KN parc. č. 3676/1, výmera: 1 933 m2, druh pozemku: zastavaná plocha 

a nádvorie, pozemok umiestnený v zastavanom území obce, katastrálne územie: 

Brezno, zápis na LV č. 1432; 

- pozemok C-KN parc. č. 3676/3, výmera: 504 m2, druh pozemku: zastavaná plocha 

a nádvorie, pozemok umiestnený v zastavanom území obce, katastrálne územie: 

Brezno, zápis na LV č. 1432; 

- pozemok C-KN parc. č. 3676/5, výmera: 39 m2, druh pozemku: zastavaná plocha 

a nádvorie, spôsob využívania pozemku: pozemok, na ktorom je postavená nebytová 

budova označená súpisným číslom, pozemok umiestnený v zastavanom území obce; 
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- pozemok C-KN parc. č. 3676/6, výmera: 281 m2, druh pozemku: zastavaná plocha 

a nádvorie, pozemok umiestnený v zastavanom území obce, katastrálne územie: 

Brezno, zápis na LV č. 1432; 

- pozemok C-KN parc. č. 3676/12, výmera: 6 m2, druh pozemku: zastavaná plocha 

a nádvorie, pozemok umiestnený v zastavanom území obce, katastrálne územie: 

Brezno, zápis na LV č. 1432 

 

b) stavby vo výlučnom vlastníctve nemocnice: 

 

- stavba so súpis. č. 977, na parcele C-KN 3676/3, druh stavby: budova zdravotníckeho 

a sociálneho zariadenia, popis stavby: dolieč. oddelenie, stavba postavená na zemskom 

povrchu, katastrálne územie: Brezno, zápis na LV č. 1432; 

- stavba so súpis. č. 2362, na parcele C-KN 3676/6, druh stavby: budova zdravotníckeho 

a sociálneho zariadenia, popis stavby: budova býv. PAZS, stavba postavená na 

zemskom povrchu, katastrálne územie: Brezno, zápis na LV č. 1432; 

- stavba so súpis. č. 2366, na parcele C-KN 3670/12, druh stavby: iná budova, popis 

stavby: vrátnica-garáž, stavba postavená na zemskom povrchu, katastrálne územie: 

Brezno, zápis na LV č. 1432. 

 

c) spoluvlastnícky podiel na pozemku v podielovom spoluvlastníctve nemocnice: 

 

- spoluvlastnícky podiel vo veľkosti ¼ na pozemku E-KN parc. č. 161, výmera: 352 m2, 

druh pozemku: zastavaná plocha a nádvorie, pozemok umiestnený v zastavanom území 

obce, katastrálne územie: Brezno, zápis na LV č. 5851; 

 

d) oplotenie areálu, prípojka vody, vodomerná šachta, prípojka kanalizácie, prípojka NN, 

prípojka zemného plynu a spevnené plochy. 

 
 
Za kúpnu cenu 290.000,- Eur, ktorá bude uhradená do konca júna 2024. 
 
Hlasovanie číslo: 22 
Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  17 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  17 

Návrh bol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„17 prítomných, 17 za, konštatujem, že návrh bol schválený. A bod 9.13, poprosím.“ 

Mgr. Ivana Donovalová (poslankyňa)  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno po prvé, schvaľuje zmenu uznesenia Mestského 

zastupiteľstva zo dňa 22. 9. 2021, stanovenie minimálnej ceny, prvá veta, a to tak, že stanovenie 

minimálnej ceny sa nahrádza znením stanovenie minimálnej ceny za požadované 

vyhlasovateľom za pozemky tvoriace predmet súťaže, resp. jednotlivé predmety súťaže je 

150 EUR za meter štvorcový pozemku.“ 
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JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ďakujem, nech sa páči, hlasujte.“ 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno 

 

I/ Schvaľuje  

  

Zmenu uznesenia Mestského zastupiteľstva mesta Brezno č.133/2021 zo dňa 22.09.2021 

v znení uznesenia č.119/2022 zo dňa 21.9.2022  mení v jeho časti V/ písm. C/ Stanovenie 

minimálnej ceny, prvá veta a to tak, že :  

 

C/ Stanovenie minimálnej ceny  

Minimálna kúpna cena požadovaná vyhlasovateľom za pozemky tvoriace predmet súťaže resp. 

jednotlivé predmety súťaže je 200 eur za 1 m2 pozemku.  

 

Sa nahrádza znením :  

 

C/ Stanovenie minimálnej ceny  

Minimálna kúpna cena požadovaná vyhlasovateľom za pozemky tvoriace predmet súťaže resp. 

jednotlivé predmety súťaže je 150 eur za 1 m2 pozemku. 

 
Hlasovanie číslo: 23 
Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  16 

Proti:  0 

Zdržali sa:  1 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  17 

Návrh bol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Zo 17 prítomných, 16 za, 1 sa zdržal. Konštatujem, že návrh bol schválený.“ 

 

 

K bodu 10/ 

Rozpočet mesta Brezna na rok 2023 – návrh na III. zmenu 

 
JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Prešli by sme k bodu 10. Tým je rozpočet mesta Brezna na rok 2023, návrh na tretiu zmenu. 

Predkladám ja, spracoval odbor ekonomiky a financovania zastúpený pani vedúcou, nech sa 

páči, pani vedúca. Môžte aj jedenástku rovno, dobre? Ak súhlasia kolegyne, kolegovia. Čiže aj 

10, aj 11.“  

Ing. Ružena Šefranková (vedúca Odboru ekonomiky a financovania)  

„Dobrý deň. Predkladáme návrh na tretiu zmenu rozpočtu z toho dôvodu, že Základná škola 

Pionierska 2 dosiahla bežné príjmy za prenájom telocvične vo výške 819 EUR. Tieto 

rozpočtované nemali v schválenom rozpočte a na základe tejto skutočnosti predkladáme tretiu 
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zmenu rozpočtu, čiže navyšujeme bežné príjmy o 819 EUR a bežné výdavky 819 EUR, ktoré 

budú poskytnuté Základnej škole. V bode číslo 11, predkladáme správu o vykonaných zmenách 

rozpočtu za mesiac február a marec roku 2023. Celkovo bolo vykonaných 49 rozpočtových 

opatrení, teda 127 rozpočtových opatrení a 49, také číslo asi neni dobre. 49 bolo podľa § 14, 

ods. 1 a 17 bolo podľa § 14 odstavec 2. Čiže vykonal zmenu rozpočtu vo výdavkoch, pán 

primátor, podľa uznesenia schváleného. K zmene, samozrejme rozpočtu, navýšeniu alebo 

nedošlo, došlo ale len z titulu štátnych finančných prostriedkov, ktoré boli poskytnuté.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ďakujem, ja len k tomuto poviem, kolegyne, kolegovia, všimnite si nárast hlavne energií v 

státisícoch, hej? A toto musíme riešiť. Robíme teraz všetko pre to, aby sme pripravili projektové 

dokumentácie v podstate už od minulého roku, hej? Teraz nám dobiehajú statické posudky na 

budovy. Lebo to je podmienka aj spracovania projektových dokumentácií. Ak toto nezvládneme 

do dvoch rokov, tak nás to položí. My budeme mať 2.000.000 a viac navýšené náklady iba 

energie, čo sa bavíme. A ja to neviem, čo ide byť na jeseň aj s arénu. A k tomuto si musíme aj 

sadnúť, lebo to sú brutálne pálky. To je ako násobky toho, čo sme mali, hej? To, čo sa vám 

posledne spomínal, iba teplo 550.000 na tento rok navýšené, hej, ale elektrika, aj plyn a všetko 

dokopy, to sa budeme úplne inde pohybovať, úplne inde. Teraz obstarávame plyn aj pre 

teplárenskú. Tak to vyzerá celkom pozitívne, aby som len negatívne veci nehovoril, ale zároveň 

už riešime aj to, aké technológie ako alternatívny zdroj, lebo postrehli ste teraz aj smernicu 

Európskej únie, od roku 28 nebude možné vykurovať plynom a nevieme ešte, akým spôsobom 

to zasiahne aj takéto subjekty, ako sme my, hej? Budú sa dať samozrejme platiť emisné 

povolenky, ale to nás bude všetko peniaze. My musíme ísť do alternatív za milióny eur, za 

milióny eur. Ak to neurobíme, tak nebudeme mať na nič peniaze, hej? To vám len hovorím, že 

pri tomto som sa pozastavil, lebo, lebo sú to pálky. Teraz mi aj hovorí Andrej Barančok, iba 

375.000 je Pionierska 2, hej? To aby ste mali predstavu, hej? Takže to sú... To každá škola a to 

každý subjekt aréna, to ani nehovorím, to ani sa aj bojím odhadnúť to číslo na tento rok, hej? 

Takže asi tak. Dobre, otváram rozpravu. Finančná komisia odporúča schváliť, áno? Otváram 

rozpravu, nech sa páči, kolene kolegovia, ak chce niekto. Ale naozaj na tom pracujeme, keď to 

aj spomínam, robíme všetko preto, sú to zložité procesy, teraz sme vo verejnom obstarávaní, to 

trvá koľko? Hádam mesiac a pol a čo sa týka energií mesiac a pol, ale aj elektrinu máme, hej, 

obstaranú a tam máme SPP a koľko, koľko tam máme? Tak to je dobré, to je pozitívne. Tak to 

neni zlé. No. Teraz ako my sme sa báli, lebo február, prepáčte, že naťahujem trošku, ale mali 

by ste vedieť tieto informácie, lebo nám to zásadne vstupuje do rozpočtu a v podstate tie ceny 

boli január, február ešte vyššie a hovorilo sa, že budú ešte vyššie, ale tým asi, že nastáva aj 

hospodárska kríza, čo hlavne podnikatelia určite vnímajú, a to v každom segmente, v každej 

oblasti, tak asi ten tlak na nakupovanie sa zmiernil a to vplýva asi aj na ceny, lebo napr. 

komodita plyn teraz išla dole a čakali spot na 36 EUR a čakali sme, že bude hore, lebo on sa 

pohyboval cez 40 dlhodobo, hej. A minulý rok, aby ste mali predstavu, sme mali napr. plyn 

120 EUR, hej, 120-100, koľko sme mali riaditeľ? Najnižší, tak keď si to porovnáte od 168 do 

120, hej? Takže. Toto sú strašné pálky pre nás. Dobre, ešte niekto ďalší do tejto rozpravy. Ak 

nie rozpravu končím, nech sa páči, návrhová.“ 

Mgr. Ivana Donovalová (poslankyňa)  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno schvaľuje tretiu zmenu rozpočtu mesta Brezno na rok 

2023, ako je uvedené v texte.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ďakujem, nech sa páči, hlasujte kolegyne, kolegovia. Bod 10.“  
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Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

I/  s c h v a ľ u j e  

 

1. III. zmenu rozpočtu mesta Brezna na rok 2023 

      realizovanú rozpočtovým opatrením   v zmysle § 14 odst. 2  Zákona NR  SR č.  

      583/2004 Z. z.  

       

         príjmy  

         bežné príjmy               + 819,00 EUR                                                                      

         kapitálové príjmy                     0,00 EUR      

         finančné operácie                                0,00 EUR           

         príjmy celkom                          + 819,00 EUR    

  

         výdavky  

         bežné výdavky                                     + 819,00 EUR 

         kapitálové výdavky                                0,00 EUR  

         finančné operácie                     0,00 EUR   

         výdavky celkom                         + 819,00 EUR            

 

    Podrobné členenie podľa funkčnej a ekonomickej klasifikácie – v prílohe č. 1 

 
Hlasovanie číslo: 24 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  17 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  17 

Návrh bol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Zo 17 prítomných, 17 za, konštatujem, že návrh bol schválený. Bod 11. Nech sa páči, 

návrhová.“ 

 

K bodu 11/ 

Správa o zmenách rozpočtu od 01.02.2023 do 31.03.2023 

 
Mgr. Ivana Donovalová (poslankyňa)  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno berie na vedomie správu o vykonaných zmenách 

rozpočtu, ako je uvedené v texte.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ďakujem, nech sa páči, kolegyne, kolegovia, hlasujte o návrhu.“  

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

            

I/ berie na vedomie 
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správu o vykonaných zmenách rozpočtu od 01.02.2023 do 31.03.2023 

 
Hlasovanie číslo: 25 
Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  17 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  17 

Návrh bol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„17 prítomných, 17 za, konštatujem, že návrh bol schválený.“ 

 

 

K bodu 12, 12.1, 12.2/ 

12. Poskytnutie dotácií v roku 2023 

12.1 Návrh na poskytnutie dotácií pre účely športu v roku 2023 

12.2 Návrh na poskytnutie dotácií pre účely kultúry v roku 2023 

 
JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Prešli by sme k bodu 12 poskytnutie dotácií v roku 2023. Spojili by sme rozpravu aj o bode 

12.1., 12.2., ak súhlasíte, dotácie pre účely športu a dotácie pre účely kultúry. Chcete k tomuto 

vedúca?“ 

Ing. Ružena Šefranková (vedúca Odboru ekonomiky a financovania)  

„Ja len chcem povedať, že to sa jedná o dotácie na úhradu nákladov spojených s nájmom alebo 

s výpožičkou a vlastne tieto žiadosti boli predložené na základe buď vyúčtovacích faktúr 

technickými službami jednotlivým organizáciám za rok 2022 alebo za prvý kvartál 2023, ale 

vždycky sú doložené dokladom alebo za prvý polrok 2023, ktorý platia. Väčšinou kultúrnici, tí 

majú taký paušál, takže myslím si, že v materiál je všetko napísané.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Dobre, ďakujem, otváram rozpravu, nech sa páči, aj predsedovia komisií, ak chcete, k tomuto. 

No nemusíte, ale ak chcete. Ak nikto do rozpravy, tak rozpravu končím. Nech sa páči, 

návrhová.“ 

 

Mgr. Ivana Donovalová (poslankyňa)  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno po prvé, schvaľuje poskytnutie dotácie, stolno 

stolnotenisový oddiel Brezno, športový klub plávania Brezno, športový klub v Fliper Brezno, 

hokejový klub Brezno a aj Skating team Brezno.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ďakujem, nech sa páči, hlasujte o návrhu.“ 
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Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

            

I/  schvaľuje  

   

1. poskytnutie   dotácie   na   úhradu   služieb  spojených   s dočasným užívaním majetku 

v zmysle § 3 ods. 1) písm. p) Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom mesta účelovo 

určené na náklady spojené s prenájmom veľkej  telocvične v ZŠ s MŠ MPČĽ za rok 2022 

v zmysle § 6 ods. 5  VZN č. 10/2020 pre Stolnotenisový oddiel Brezno, Chalupkova 16, 977 

01 Brezno, IČO: 37 821 881 vo výške 344,00 EUR 

 

2. poskytnutie   dotácie   na   úhradu   služieb  spojených   s dočasným užívaním majetku 

v zmysle § 3 ods. 1) písm. p) Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom mesta účelovo 

určené na náklady spojené so vstupom na plaváreň za 4. Q 2022 vo výške 1 464,48 EUR a na 

náklady spojené so vstupom na plaváreň za 1. Q 2023 vo výške 1 952,64 EUR pre Športový 

klub plávania Brezno o. z., Ladislava Sáru 1212/11, 977 01 Brezno, IČO: 54 326 729  
 

3. poskytnutie   dotácie   na   úhradu   služieb  spojených   s dočasným užívaním majetku 

v zmysle § 3 ods. 1) písm. p) Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom mesta účelovo 

určené na náklady spojené s výpožičkou bazéna za 4. Q 2022 vo výške 1 236,67 EUR a na 

náklady spojené s výpožičkou bazéna za 1. Q 2023 vo výške 1 562,11 EUR pre ŠK FLIPPER 

BREZNO o.z., Lúčky 4683/14A, 977 01 Brezno, IČO: 35 678 135  
 

4. poskytnutie   dotácie   na   úhradu   služieb  spojených   s dočasným užívaním majetku 

v zmysle § 3 ods. 1) písm. p) Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom mesta účelovo 

určené na náklady spojené s výpožičkou ľadovej plochy za 4 Q. 2022 vo výške 27 094,81 EUR, 

na náklady spojené s výpožičkou priestorov v Aréne: šatňa 6ks, sklad 3 ks, WC č. 24, miestnosť 

4 ks – vyúčtovanie voči preddavkom za rok 2022 vo výške 6 072,44 EUR, na náklady spojené 

s výpožičkou ľadovej plochy za 1. Q 2023 vo výške 22 970,87 EUR a na náklady spojené  

 

s výpožičkou priestorov v Aréne: šatňa 6ks, sklad 3 ks, WC č. 24, miestnosť 4 ks - za 1. polrok 

2023 vo výške 6 320,77 EUR pre Hokejový klub Brezno, ŠLN  34, 977 01, IČO: 31 905 277  

 

5. poskytnutie   dotácie   na   úhradu   služieb  spojených   s dočasným užívaním majetku 

v zmysle § 3 ods. 1) písm. p) Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom mesta účelovo 

určené na náklady spojené s výpožičkou ľadovej plochy za 4 Q. 2022 vo výške 2 904,36 EUR, 

na náklady spojené s výpožičkou priestorov Arény: šatňa č. 46 – vyúčtovanie voči preddavkom 

za rok 2022 vo výške 217,04 EUR, na náklady spojené s výpožičkou priestorov Arény: šatňa č. 

46 – za 1. polrok 2023 vo výške 490,93 EUR a na náklady spojené s výpožičkou ľadovej plochy 

za 1. Q 2023 vo výške 1 885,96 EUR  pre ICE SKATING TEAM - Brezno, ŠLN  34, 977 01, 

IČO: 50 320 742  

 
Hlasovanie číslo: 26 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  17 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  17 

Návrh bol schválený. 
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JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„17 prítomných, 17 za, konštatujem, že návrh bol schválený. Bod 12. 2. Poprosím.“ 

Mgr. Ivana Donovalová (poslankyňa)  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno schvaľuje poskytnutie dotácie pre folklórny súbor 

Mostár, pre divadelný súbor Jána Chalúpku mesta Brezno, pre Občianske združenie Dychový 

orchester Brezno a pre spevácky zbor mesta Brezno, ako je uvedené v text.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Dobre, ďakujem, nech sa páči, kolegyne, kolegovia, hlasujte o návrhu.“ 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

            

I/  schvaľuje  

   

1. poskytnutie dotácie na   úhradu   služieb  spojených   s dočasným užívaním majetku v zmysle 

§ 3 ods. 1) písm. p) Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom mesta účelovo určené na 

náklady spojené s výpožičkou priestorov v budove MsDK: miestnosť č. 7, šatnica prízemie, 

javisko v zrkadlovej miestnosti a sprcha za rok 2023 pre Folklórny súbor Mostár, Švermova 

1027/7, 977 01 Brezno, IČO: 35 645 849 vo výške 2 578,44 EUR 

 

2. poskytnutie dotácie na   úhradu   služieb  spojených   s dočasným užívaním majetku v zmysle 

§ 3 ods. 1) písm. p) Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom mesta účelovo určené na 

náklady spojené s výpožičkou priestorov v budove MsDK: šatnica prízemie 2 ks, suterén sklad 

č. 1, 2, miestnosť č. 4 za rok 2023 pre Divadelný súbor Jána Chalupku mesta Brezno, 

Švermova 1027/7, 977 01 Brezno, IČO: 35 679 913 vo výške 2 095,75 EUR 

 

3. poskytnutie dotácie na   úhradu   služieb  spojených   s dočasným užívaním majetku v zmysle 

§ 3 ods. 1) písm. p) Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom mesta účelovo určené na 

náklady spojené s výpožičkou priestorov v budove MsDK: miestnosť č. 2, 3, 5, 1 za rok 2023 

pre Občianske združenie Dychový orchester Brezno, Švermova 1027/7, 977 01 Brezno, 

IČO: 52 098 575 vo výške 1 807,97 EUR 

 

4. poskytnutie dotácie na   úhradu   služieb  spojených   s dočasným užívaním majetku v zmysle 

§ 3 ods. 1) písm. p) Zásad hospodárenia a nakladania s majetkom mesta účelovo určené na 

náklady spojené s výpožičkou priestorov v budove MsDK: miestnosť č. 2, 6 za rok 2023 pre 

Spevácky zbor mesta Brezna, Švermova 1027/7, 977 01 Brezno, IČO: 37 958 976 vo výške 

2 145,97 EUR 

 
Hlasovanie číslo: 27 
Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  17 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  17 

Návrh bol schválený. 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„17 prítomných, 17 za konštatujem, že návrh bol schválený.“ 
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K bodu 13/ 

Správa o činnosti príspevkovej organizácie Technické služby Brezno za rok 2022 

 
JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Prešli by sme k bodu 13. Správa o činnosti príspevkovej organizácie Technické služby Brezno 

za rok 2022. Nech sa páči, môžeš, pán riaditeľ. Ako bolo v Nemecku?“ 

Ing. Lukáš Jeremiáš (riaditeľ Technické služby Brezno)  

„Keďže sme prileteli len dneska ráno o jednej, takže prepáčte. Dobrý deň prajem, vážený pán 

primátor, pán zástupca, pani poslankyne, páni poslanci, tak chcel by som vám predložiť správu 

o činnosti za rok 22. Nebudem sa nejako rozkecávať. Tento, resp. minulý rok sme sa snažili čo 

najviac urobiť na úprave verejného priestranstva a to je vlastne dobudovaním okolia nových 

vnútroblokov, kde sa opravovali chodníky v celej šírke. Poviem ulica Malinovského, ČSA, 

osádzali sa nové parkové lavičky, aby aj to širšie okolie tých vnútroblokov vyzeralo krajšie. 

Vybudovali sme 58 parkovacích miest aj s takou, poviem, širšou úpravou koľajní, bolo to len 

samotné parkovacie miesto, ale aj k tomu prístupové cesty a pod. V rámci cintorína sa budovalo 

40 urnových miest, o tieto urnové miesta je veľký záujem tento rok, preto v tom pokračujeme a 

sú aj nejaké výzvy na budovanie, poviem urnových stien a pod., takže budeme sa aj týmto 

zaoberať, keďže tých miest nemáme veľa, čo sa týka na pochovávania. Z nejakých takých vecí, 

ktoré by som povedal, tak novinkou pre nás bola prevádzka ľadovej plochy na námestí, ktorá 

mala úspech. Ale to nie je len naše. My sme to zabezpečovala len po technickej stránke, ale celá 

tá organizácia, na tom sa podieľalo veľa ľudí. Organizovanie rôznych kultúrnych, 

spoločenských akcií, to robia kolegovia z oddelenia kultúry a športu a vlastne všetko to, čo je 

treba, tak sa na tom spolupodieľame pri rôznych investičných akciách, ako nové ihrisko nad 

Kauflandom, tréningové, plus úprava Baniska, vybudovanie, rozšírení jazierok, to musím tak 

nazvať, úprava zelene a pod. Z mojej strany asi všetko. No a samozrejme ešte od 1. 7. nám bol 

zverejniť do správy hotel Ďumbier, ktorý po nutných rekonštrukciách nejakých drobných 

zmlúv...“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ja len informujem kolegov, že od 1. 5. máme nového riaditeľa, ktorý vzišiel z výberového 

konania. Robili sme niekoľko výberových konaní, hej? V podstate on sa zúčastnil aj na tom 

prvom, kde už vtedy sme o ňom uvažovali, len sme nakoniec nevybrali nikoho, kde členmi 

komisie bola aj napr. pani riaditeľka, ale to som vám spomínal, Hotelovej akadémie, z 

hotelierstva tam bol Michal Kič z hotelu Partizán. Skúšali sme alebo resp. zisťovali sme viaceré 

informácie a samozrejme aj jazykové znalosti a ďalšie. Takže pán Višňovský, ktorý je v 

súčasnosti riaditeľom od 1. 5. už v mesiaci apríl pracoval alebo pomáhal, tak to poviem, bez 

nároku na odmenu a momentálne už pracuje na plný úväzok. Momentálne je Brezňan, hej, lebo 

sa sem priženil, takže je to človek z Brezna, ktorý tu má aj založenú rodinu. Mladú rodinu, takže 

kľudne sa zastavte v Ďumbieri, ak budete chcieť, tak by sme zorganizovali alebo resp. 

zorganizujeme, asi to tak bude dobre, o nejaký mesiac spoločné stretnutie, nech sa aj on 

rozkuká, v podstate urobí opatrenia, ktoré chce, aby sa to zlepšilo. Tu ale poviem, preto sa 

pritom pristavujem, nielen, aby som vás informoval o tomto, ale aj o tom, že ten hotel Ďumbier 

bolo obrovské bremeno aj pre technické služby a je, tak chcem aj tebe riaditeľ veľmi pekne 

poďakovať, myslím, že môžem za nás všetkých, že si to zvládol, aj keď starosti s tým bolo a je 

kopec, aj však vieme, čo všetko riešime, lebo naozaj ten hotel sme prevzali v strašnom stave a 

to treba povedať tak, ako je. V podstate tam nie je 1 vec, čo by poriadne fungovala, hej, aj po 
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tej technickej stránke. Musíme tam investovať a k tomuto by sme si mali potom v blízkej 

budúcnosti sadnúť, ale hovorím už aj s riaditeľom, aby sme si to riadne zadefinovali a prešli, 

čo z toho hotela chceme do budúcna mať. Samozrejme, máme predstavu, máme hotový projekt, 

to je veľmi dôležité povedať a podľa toho projektu by sme ďalej chceli ísť, takže radi vám aj 

toto odprezentujeme. Chcem ale poďakovať aj všetkým zamestnancom za ten predošlý rok, lebo 

bolo to náročné aj vzhľadom na to, že boli voľby, viete, aké je to obdobie? A všetci sme nie ako 

boli možno aj nervóznejšie, aby sa stihli a urobili mnohé veci a poukazovalo sa aj na to, čo sa 

možno nemuselo atď. a tak. Ale vládli, zvládli sme to relatívne dobre a poprosím ťa, aby si 

poďakoval aj všetkým zamestnancom ako výstup aj z tohto zastupiteľstva. Čakajú nás výzvy aj 

na technických službách, do budúcna budeme musieť riešiť personálny stav, lebo máme 

samozrejme množstvo zamestnancov preddôchodkovým vekom a to sú také tie výzvy na 

najbližšie roky, pretože aj s týmto sa budeme musieť vysporiadať a viete, že ako je momentálne 

aj s personálom v akejkoľvek oblasti, to je úplne jedno. Máme tam veľa výziev, čo som ale veľmi 

rád, čo sa nám podarilo za posledné roky, tak je technicky dovybaviť v niekoľkých miliónoch. 

Áno, lebo my sme mali prestarnutú techniku, to bolo skôr na múzeum, však niektoré kúsky sme 

aj dali do kasární ako muzeálne a sme mali 30, 40 ročnú techniku a to bola ešte záležitosť aj 

Jána Lukáča, ktorý je tu ako riaditeľ lesov teraz, ale pokračoval v tom, aj Lukáš Jeremiáš. A 

máme samozrejme ešte nejaké plány. Teraz máme rozbehnutý projekt kompostárne. Prepáčte, 

že viacej, len vás sem informoval, lebo potom dostávam také, poviem pozitívne ale výčitky, že 

nie ste informovaní tak, aby ste boli. Teraz rozbiehame projekt kompostárne, mali by sme začať 

v priebehu ešte júna, v priebehu júna. On je rozbehnutý, my technológie máme dodané už na 

technických službách, tie sú naskladnené, ale teraz ideme robiť tú stavebnú časť na 

Mliekarenskej ulici. Takže toto bude tiež zásadná vec pre technické služby, lebo budeme meniť 

systém, aj čo sa týka zberu komunálu. Takže, takže to si potom aj vysvetlíme, aby ste vedeli, o 

čo pôjde, lebo bude to dosť zásadná zmena aj pre našich obyvateľov. Tam máme v pláne zber 

door to door, čiže od dverí k dverám, čo bude aj pre nás náročné. Budeme musieť trošku zmeniť 

ten systém a hlavne naučiť ľudí na to, že tú mieru separácie aj na základe tých smerníc, s 

ktorými sme a zákonmi, ktorými sme viazaní, budeme musieť začať dodržiavať, už sme mali 

začať v podstate od tohto roku, nie, tá legislatíva nás tlačila, len sa tam odkladal.“ 

Ing. Lukáš Jeremiáš (riaditeľ Technické služby Brezno)  

„Zber biologicky rozložiteľného kuchynského alebo komunálneho odpadu, kto si to, ako hovorí, 

realizujeme. Len musíme ho vyvážať do biospaľovne, do Budče. Takto, keď budeme mať vlastnú 

kompostáreň, budeme si to sami spracovávať.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Áno. Dobre, nejdem viacej, ale budeme sa informovať. Je toho veľa aj na technických 

službách. Majú čo robiť. Budem rád, keď do budúcna povieme viacej do kvality, aby sme sa na 

toto sústredili, ale za mňa výstup. Poďakuj, prosím zamestnancom, aj ja ďakujem tebe osobne, 

že, že si to zvládol podľa mňa veľmi, veľmi dobre, aj vravím, s tým hotelom Ďumbier, ktorý bol 

ťažká vec, to viem. Nech sa páči, otváram rozpravu, kolegyne, kolegovia. Ako prvá do rozpravy, 

pani poslankyňa Dzurmanová, nech sa páči. Peťka, môžeš.“ 

PhDr. Petra Dzurmanová (poslankyňa)  

„Ďakujem, pán riaditeľ, nechcem takto ďakovať pri správe a myslím si, že je dôležité ďakovať 

v priebehu celého roka za spoluprácu, pričomkoľvek, ale teda už som takto začala, takže aj mne 

sa veľmi dobre robí, nielen s vami, ale s kýmkoľvek, kohokoľvek oslovíme s technických služieb, 

tak tu spätnú väzbu aj pomoc vnímame. Takže veľmi pekne za to ďakujem, ale chcela by som 

pár takých otázočiek, aby mi bolo zodpovedané, ako vyzerajú orezávky aj v tomto roku podľa 



   49 z 81 

 

tých prehľadu teda výrubov a výsadby a orezávok, je to také zastabilizované v priebehu rokov, 

ale ja som aj teda hovorila s pánom primátorom, aj sme sa o tom veľakrát rozprávali, že 

vnímame, že to počasie sa mení a že je nesmierne dôležité možno sa viac venovať ako 

čomukoľvek inému, práve tej, tým orezávkam. Takže možno aj tak myslieť na to a prosím keby 

ste mi tak spätnú väzbu dali, že v akom je to stave a či teda sa na to myslí. Aj viem teda, že sú s 

niektorými pozemkami problémy, ale myslím si, že je dôležité, aby sme zabezpečili hlavne, aby 

sa nič nestalo ľuďom a ich majetku. To je jedna vec a druhá vec, ak hovoríme, teraz nechcem, 

aby to vyznelo negatívne, ale ma to zaujíma, ak hovoríme o energiách, o tom, že sú vysoké, ja 

teda nikde som nenašla, ak je to niekde, tak sa ospravedlňujem, nevšimla som si, aké boli 

náklady na tú zimnú plochu na námestí. Ako to, ako to vyzeralo, lebo ja vlastne...“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Sme to zverejňovali.“ 

PhDr. Petra Dzurmanová (poslankyňa)  

„Ale ja som to nezachytila.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Zverejňovali sme to, bolo to aj verejne dané.“ 

PhDr. Petra Dzurmanová (poslankyňa)  

„Tak sa ospravedlňujem, ma len zaujíma.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Nevadí, len poviem, či v rýchlosti, keď sa na toto pýtaš, lebo toto išlo viac menej aj cez OCR 

ku, áno, lebo tie náklady sa ako keby aj delili, hej, ale v podstate boli sme vysoko plus, hej. V 

pluse, čo sa týka prevádzky, v pluse, vysoko v pluse. Ja neviem, zarobili sme niekoľko 

1.000 EUR, áno. Čiže aj odpočítať, aj po odpočítaní, aj po odpočítaní aj energií, aj ostatných 

nákladov na personál. Tak to bolo, nie? No, takže určite sme neboli mínus.“  

Ing. Lukáš Jeremiáš (riaditeľ Technické služby Brezno)  

„A personál samozrejme, investičné náklady do toho vstupujú, ale keď to rozdelíme, že je to 

náš majetok, resp. majetok mesta Brezna na xy rokov, tak s kľudným svedomím môžme povedať, 

že to je výhodné.“ 

PhDr. Petra Dzurmanová (poslankyňa)  

„Personálne, to až také dôležité nie, lebo s tým rátame, že tí ľudia tam musia byť, je to práca 

pre občanov.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ale my sme aj to započítavali, lebo tí ľudia tam boli aj v sobotu, nedele, čiže my sme ich navyše 

platili, hej?“  

PhDr. Petra Dzurmanová (poslankyňa)  

„Dobre, super.“ 

Ing. Lukáš Jeremiáš (riaditeľ Technické služby Brezno)  

„To boli externí zamestnanci, dohodári, študenti, proste, ktorí neni sú časovo obmedzení, že 

sviatok, piatok...“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ako celý ten projekt bol super, aj čo sa týka hospodárenia.“ 

PhDr. Petra Dzurmanová (poslankyňa)  

„Tak potom je to v poriadku. Ďakujem krásne. A ešte jednota, ako len všeobecne poznámku. Sa 

veľmi teším, že máme ako mesto človeka, konateľa pre našu organizáciu a bolo takým slušným 

zvykom, že ten človek sa prišiel predstaviť a povedať pár slov, nie teda samozrejme, že my 

chodíme za ním, je v poriadku, ale teda, že príde na Mestské zastupiteľstvo tak, ako prišiel pán 
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nový náčelník, aj keď on je priamo...“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ale čo myslíš teraz?“ 

PhDr. Petra Dzurmanová (poslankyňa)  

„Nový konateľ.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ale on nie je konateľ, on nie je konateľ, on je zamestnanec normálny. On nie je konateľ, myslíš 

teraz riaditeľa hotela Ďumbier. Áno, áno, však to bolo preberané aj na zastupiteľstve, keď sme 

to schvaľovali.“ 

PhDr. Petra Dzurmanová (poslankyňa)  

„Ja viem, že ja som myslela, že tu dochádza k nejakej zmene.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Nie, nie, nie. Však to by ste museli schváliť.“ 

PhDr. Petra Dzurmanová (poslankyňa)  

„Ale ani nebude?“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Uvidíme časom.“  

PhDr. Petra Dzurmanová (poslankyňa)  

„Tak som to myslela.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Vtedy sme si aj povedali to, že založí spoločnosť súčasný riaditeľ Technických služieb, keďže 

má myslím dôveru zatiaľ nás všetkých s tým, že jednoducho uvidíme časom, ako sa nám bude 

javiť, zatiaľ sa nám javí dobre, uvidíme, ale zatiaľ máme ten vzťah. Konateľ je, Lukáš Jeremiáš 

a on je z pozície zamestnanca vedúceho ako riaditeľ hotela.“ 

PhDr. Petra Dzurmanová (poslankyňa)  

„Ale veď je momentálne v podstate.“  

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Vedie.“ 

PhDr. Petra Dzurmanová (poslankyňa)  

„Takže, takže možno by to bolo fajn, hej? Tak ďakujem veľmi pekne. To je len taká drobná 

poznámka.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ďakujem aj ja. Ešte niekto ďalší do rozpravy k tomuto bodu?“ 

Ing. Lukáš Jeremiáš (riaditeľ Technické služby Brezno)  

„Tak môžem zareagovať na tie podnety. Dal sa vlastne vypracovať nový dokument, čo sa týka 

starostlivosti drevín a stavu drevín v Brezne, čiže budeme vychádzať z tohto dokumentu, keď to 

bude hotové. Sa monitorujú všetky dreviny v meste a odborník navrhne ich úpravu. Takže podľa 

toho budeme ďalej postupovať, aj vyzývať majiteľov pozemkov, na ktorých sú dreviny, ktoré by 

mohli ohrozovať obyvateľov mesta Brezno.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„My budeme mať v podstate passport o každom strome, hej, to spracovávame cez odbor 

životného. My sme nemali takýto dokument.“ 

Ing. Lukáš Jeremiáš (riaditeľ Technické služby Brezno)  

„Bol, ale to už bol starý a teraz sa už vlastne mu dobehla doba a teraz sa robí úplne nový.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„No a vravím, že nový dokument robíme a to, čo bolo tak dobre, ako keď to nie je aktuálne, tak 
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ako keby nebolo nič, hej. My sme robili teraz úplne nový a ten je tak podrobný, že v podstate 

tie náklady asi, čo nám z toho vyjdú na správu a údržbu, tak budú dosť vysoké no. Ale každý, 

každý 1 strom bude posúdený v rámci tohto. Prosím, ešte niečo chceš aj ty? Ak nikto do 

rozpravy, rozpravu končím. Nech sa páči, návrhová.“ 

Mgr. Ivana Donovalová (poslankyňa)  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno berie na vedomie správu o činnosti príspevkovej 

organizácie Technické služby Brezno za rok 2022.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ďakujem, nech sa páči, kolegyne, kolegovia, hlasujte o návrhu. Tomáš hlasuješ, či? Dobre, 

dík.“ 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

I/ Berie na vedomie 

  

Správu o činnosti príspevkovej organizácie Technické služby Brezno za 2022 

 
Hlasovanie číslo: 28 
Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  17 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  17 

Návrh bol schválený. 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Zo 17 prítomných 17 konštatujem, že návrh bol schválený.“ 

 

 

K bodu 14/ 

Správa o činnosti Mestskej polície za rok 2022 

 
JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Prešli by sme k bodu 14, tým je správa o činnosti Mestskej polície za rok 2022. Predkladáme 

a spracoval náčelník Mestskej polície. Nech sa páči, pán náčelník, môžeš.“ 

Mgr.Július Štulajter (náčelník Mestskej polície)  

„Dobrý deň. Pán primátor, pani poslankyne a páni poslanci, dovoľte v tej správe ešte pár slov 

k údajom, ktoré tam nie sú. V roku 1920, 2022 vykonala Mestská polícia celkom 822 

hliadkových a obchôdzkových služieb. Policajti slúžili nepretržite 12 hodinových smenách. 

Dôležitou súčasťou týchto služieb bol systematický každodenný dohľad nad verejný poriadkom 

v problematických, problematických lokalitách. Tieto lokality sú uvedené na strane 1. Menili 

sa samozrejme podľa toho, ako sa vyvíjala bezpečnostná situácia. Tie lokality boli rôzne, 

niektoré vypadli, potom sa doplnili za iné. V sledovanom období za minulý rok sme evidovali, 

preverovali celkom 978 oznámení, podnetov a žiadosti obyvateľov. Počet priestupkov v roku 

2002 pri porovnaní s rokom 2021 bol vyšší o 244 vecí, počet blokových pokút bol celkove 555, 
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čo je o 216 pokút viac ako v roku 2021, pričom suma za blokové pokuty bola oproti rovnakému 

obdobiu v roku 21 vyššia o 2.300 EUR. Čo sa týka kamerového systému, je plne funkčný a 

využívaný. Je nesporne prínosom pre prácu Mestskej polície. V súčasnosti mal 18 kamier, v 

súčasnosti máme 22 kamier, pribudli kamery na Zadných Halnoch, na križovatke, Vagnárskej, 

na ulici Vrbovej, pribudli ďalšie 2 kamery statické, ktoré sledujú, ktoré sledujú potok, ktorý bol 

sústavne znečisťovaný. Aktuálne prebieha príprava na rozšírenie kamerového systému o 

kameru pri lavici ponad trať od železničnej stanice do objektu bývalej mostárne. Ďalšia, ďalší 

údaj, ktorý nie je v správe, sú vraky v uliciach mesta. Každý mesiac kontrolujeme stav dlhodobo 

stojacich vozidiel. Vykonávame okamžite upozorňovanie tých držiteľov vozidiel na to, že to 

vozidlo tam nemôže stáť viac ako 60 dní. Podarilo sa nám vlani odstrániť 24 týchto vozidiel, z 

toho 22 bolo tým, že po upozornení si držitelia vozidla odstránili z miesta. 2 vozidlá, boli 

odtiahnuté na určené, určené parkovisko v Žiari nad Hronom. V súčasnosti máme v evidencii 

asi 10 týchto vozidiel, z toho dvaja majitelia sú už dlhšie po smrti a nikto z pozostalých sa týmto 

vozidlám nehlási. Budeme musieť potom opäť pristúpiť k tomu, že budú tie vozidlá odtiahnuté 

do Žiaru nad Hronom na to parkovisko. Máme tam ešte držiteľa dvoch, troch starších vozidiel, 

ktorí pred uplynutím 60 dňovej lehoty svoje vozidlá preparkuje na iné miesta, aby neporušil 

VZN, takže sa vyhýba sa týmto spôsobom postihu. Bol na to upozornení opakovane. Budeme to 

musieť nejak riešiť aj so životným prostredím. Vozidlá sú síce pojazdné, ale nejazdí na nich a 

dlhodobo stojí v rôznych častiach mesta. Tak zatiaľ to riešime. To je asi z mojej strany ku správe 

všetko.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Dobre, ďakujem pekne. Ja si myslím, že treba určite poďakovať aj na takomto fóre a pri tejto 

príležitosti, takže ďakujem aj tebe, aj všetkým policajtom, aj pani Zaňákovej, ktorá samozrejme 

vám robí veľmi dôležitý servis. To, čo potrebujete riešiť v rámci administratívy a ja sa ti chcem 

poďakovať hlavne za to, že naozaj úprimne môžem, kolegyne kolegovia, povedať, že tých 

sťažností bolo minimum aj minulý rok, aj minulý rok, ako. Ja to viem porovnať s predošlými 

obdobiami. Nejdem to tu viacej rozoberať. Ale jednoducho to je aj obraz o tom, ako tá Mestská 

polícia funguje. Samozrejme, mali sme problémy a ja som mnohé úlohy musel zadať a nebol 

som s niečím spokojný, ale to je normálne v rámci pracovnej diskusie, ale dôležité je to, že keď 

sme na niečo upozornili, tak sa to riešilo, že sa na to Mestská polícia nevykašlala, ani náčelník, 

ani policajti a to je veľmi dôležité. Takže ten progres tam určite nastal a ja chcem len vás zase 

informovať o tom, že my ideme do dôležitého obdobia, hlavne čo sa týka nových technológií, 

hej? Máme teraz vysúťažený smart projekt za 1.000.000 EUR a budú tam aj technológie, ktoré 

bude využívať aj Mestská polícia. Budeme sa zaoberať rozšírením alebo možnosťou rozšírenia 

aj kamerového systému. A je tam, by sme sa chceli dostať na úplne iné číslo, takže v najbližšom 

období, kedy by sme tiež v júni, začneme, či teraz majú, už sme začali, čiže už sa začalo. Čiže 

zatiaľ predbiehajú administratívne veci, čiže ideme do tohto projektu a bude tam kontrola v 

rámci dopravy, kontrola parkovacích miest, bezpečnostné hlásiče, rozšírenie, vravím, možnosti 

kapacít kamerového systému atď. atď. Takže je to, vravím, dôležité obdobie, čo som, poviem, 

smutný a to zase dávam aj vám túto informáciu, lebo to dôležitá informácia, pán náčelník končí 

z toho dôvodu, že ide na dôchodok a neprehovoril som ho už viac. Ale naozaj mu ďakujem za 

všetko, tú prácu, ale budeme mať ešte osobitné sedenie k tomuto aj príležitosť, takže nechcem 

to viacej rozobrať, len to informácia pre vás, lebo vyhodíme výberko teraz. Takže ak viete, nech 

sa prihlásia, samozrejme, hej. Podmienky nastavujeme tak, ako predtým, aj keď bol prijímaný 

pán náčelník, ale je to pre mňa veľmi ťažká úloha, poviem vám, nahradiť v hre, ako obávam sa 

toho, rovno hovorím, lebo ja som mu naozaj vďačný, že tá Mestská polícia napredovala, 
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vzdelávala sa, aktualizovali sa mnohé tie, tie legislatívne procesy, ktoré sa nás dotýkajú a aj 

teraz nás čakajú zmeny ohľadom státia na chodníkov áut od septembra, to viete. A mnohé 

ďalšie, ktoré vravím, budú to mať zásadný vplyv pre aj činnosť, aj na fungovanie Mestskej 

polície a samozrejme aj bezpečnosť v meste, lebo toto všetko bude na to vplývať, ale ja verím, 

že hlavne pozitívne. Takže vraj máme veľa vecí pred sebou, výziev. Najväčšou je pre mňa teba, 

pán náčelník, nahradiť adekvátne, lebo to bude problém, to už viem teraz. Takže ďakujem tebe, 

aj všetkým a nech sa páči, kolegyne, kolegovia, otváram rozpravu. Teraz ešte posledne 

spomeniem, že sme riešili samozrejme parkovanie, robili sa kontroly. Sám som bol s 

policajtami, s pánom náčelníkom. Pán náčelník sám chodil kontrolovať s policajtami ulice, čo 

sa mi veľmi páčilo. Dostal som z toho aj výstup, hej, na základe ktorého robíme ďalšie 

opatrenia, aby to fungovalo lepšie zase a úplne inak, hej? Takže nech sa páči, rozprava, pán 

poslanec Ambros, môžeš.“ 

Mgr. Pavol Ambros (poslanec)  

„Ďakujem za slovo. Z môjho subjektívneho pohľadu takisto to fungovanie je Mestskej polície je 

pozitívne, to vnímam. Zaujal ma a v tej správe nárast blokových pokút. Čo teda neviem, či to 

treba vnímať pozitívne, ale minimálne z hľadiska aktivity Mestskej polície určite je to pozitívny 

jav. Nebudem tu teda klásť ďalšie otázky na vás potom v tej ďalšej časti, ale mám také 3 možno 

podnety alebo možnože aj taká otázka, čo sa týka fungovania, resp. zamerania sa na 3 veci. 

Jednak sú to neprispôsobiví občania, hlavne na verejné priestranstve, predovšetkým v blízkosti 

zastávok. Asi viete, o čom hovorím. Potom dostávam veľa podnetov a hlavne ľudí, čo žijú v 

panelákoch, ohľadom psíčkarov. Mesto prispievalo na obnovu nejakej tej zelene a skrášlenia 

prostredia a je smutné, že to nejaký, poviem, nezodpovední majitelia psov ničia a hlavne tí psy 

sa potulujú alebo špinia aj detské ihriská, čo je ešte smutné, smutnejšie. A to, čo aj pán primátor 

hovoril, to parkovanie, často ľudia parkujú aj na cyklochodníkoch. K tomu ešte sa potom 

spýtam ďalej. Čiže na tieto 3 veci, že akým spôsobom sa plánujete zamerať alebo vôbec, ako je 

možné nejakým spôsobom zabrániť týmto javom smutným. Ďakujem pekne.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Dobre. Ďakujem. Možeš hneď, kľudne, hej.“ 

Mgr.Július Štulajter (náčelník Mestskej polície)  

„K tým neprispôsobím občanom. No je to problém. Hlavne na zastávke, najväčší problém je na 

zastávke pri Pointe. Tam sme ich prichytili pri krádeži opakovane. Musela to prebrať potom 

štátna polícia. Okradli tam opakovane občana. Sledujeme to na kamerovom systéme. 

Samozrejme, my nemôžme, stadiaľ poslať preč, pokiaľ nič nerobia. Sedia na zastávke, tak sa 

nič nedeje. Ako náhle začnú narušovať verejný poriadok, robiť niečo protiprávne, tak vtedy 

môžme zakročiť. My sa musíme držať zákona. Tých občanov máme tu a pokiaľ sedia na lavičke 

a čakajú na autobus alebo sa nejak rozprávajú, tak nie je to priestupok, ale akonáhle začnú piť, 

popíjať alkohol alebo aj robiť nejakú, fajčiť napr., alebo robiť nejakú takú činnosť, čo by 

nemali, tak hliadka zakročí.“  

Mgr. Pavol Ambros (poslanec)  

„A čo sa týka ukladania pokút takýmto občanom, tam ste nezaznamenali nejaký problém, že 

keď im hovoríte...“ 

Mgr.Július Štulajter (náčelník Mestskej polície)  

„No je tam problém, lebo pokiaľ majú pri sebe nejaké peniaze, tak sa im tá pokuta uloží. Oni 

si ale väčšinou pýtajú pokutu nezaplatenú na mieste. Hliadka pokiaľ zistí, že či vôbec sú niekde 

zamestnaní, majú nejaký príjem, tak sa im pokuta uloží. Pokiaľ nie, tak sa z miesta vykážu aj 

bez pokuty, lebo s tými pokutami nezaplatenými na mieste je ten problém, že stalo sa to v 
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Košiciach, dávali to bez ohľadu tie pokuty týmto občanom a v Košiciach narástlo potom ten, 

pohľadávka na 200.000 EUR. Keby sme to robili my týmto spôsobom, to nie je najväčší 

problém, dať pokutu, lenže druhá vec je, ako ju od týchto ľudí vybrať naspäť.“ 

Mgr. Pavol Ambros (poslanec)  

„Ale preto sa pýtam, že aké páky máte vlastne na takých ľudí, že či vôbec.“ 

Mgr.Július Štulajter (náčelník Mestskej polície)  

„Pokiaľ sa jedná o tento, to je to isté, s bezdomovcami. Vykážeme z miesta, pokiaľ tu je nejaký 

alkohol, hliadka ich požiada, aby ho vyliali do kanála a pošlem ich z tadiaľ preč. Už to je trest, 

lebo oni potom si musia zháňať niekde iný a odchádzajú niekde do okrajovej časti mesta. Ale 

akonáhle je tam, niečo sa deje, tak riadka tam zasahuje. Hlásia im to z kamier alebo aj často 

aj občania. K tým psičkárom. Od nového roku má platiť novela zákona o obecnej polícii a tam 

môžu obecní policajti chodiť aj v civile, či už budú sledovať porušovanie zákona o požívaní 

alkoholu mladistvými alebo maloletými, to je 1 vec a druhá vec, že môžu zasahovať aj v 

prípadoch, že títo psičkári porušujú tie VZN a nezberajú tie exkrementy po svojich psoch. 

Pokiaľ tam ide policajt v uniforme, tak samozrejme vidia a neriešia. Nerobia to. Sa mi to aj 

osobne v stal, . Keď som šiel po ulici Švermovej, tak pred mnou bola psíčkárka, keď ma zbadala, 

pes už bol pri strome, keď ma zbadala, potiahla ho preč a išli ďalej. Keby som tam nebol, tak 

pes vykoná, potrebu, pokračuje.“ 

Mgr. Pavol Ambros (poslanec)  

„Dobre a občan teda, čo môže spraviť, keď...“  

Mgr.Július Štulajter (náčelník Mestskej polície)  

„Môže zavolať hliadku, ale otázka je, či to stihne hliadka tam prísť s tým, keď tam psíčkar 

bude.“ 

Mgr. Pavol Ambros (poslanec)  

„Jasné.“ 

Mgr.Július Štulajter (náčelník Mestskej polície)  

„Dali sme, dali sme pokuty aj za to, samozrejme, pokiaľ si nás nevšimol si hliadku, aj v minulom 

roku, aj v tomto boli už pokuty aj za to, že nezbiera potom celý tie exkrementy, ale väčšinou, 

keď zbadá policajta, tak to nerobia. Buď to zdvihne alebo potiahne psa, aby to nebolo, nie tam 

hliadka.“  

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Potrebujeme viacej kamier.“ 

Mgr. Július Štulajter (náčelník Mestskej polície)  

„K tomu parkovaniu.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

 „To sme chceli, už sme to konzultovali s Lukášom, len ..“ 

Mgr.Július Štulajter (náčelník Mestskej polície)  

„Tie značky, ktoré sú na nábreží, to nie je označenie cyklochodníka, to je upozornenie na to, že 

tam zvýšený pohyb cyklistov. Čiže na tom označení môžu vodiči stáť, nie je to zakázané. 

Cyklochodník sa vyznačuje iným spôsobom.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ako to ani nechceli napr. na nábreží Hrona alebo v podstate tam sme mali vzburu hneď 

obyvateľov, že kde oni budú stáť, takže. Tam stojí celá ulica, však viete.“ 

Mgr. Pavol Ambros (poslanec)  

„Tak som to nemyslel.“ 



   55 z 81 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Je to len značenie, hej.“ 

Július Štulajter (náčelník Mestskej polície)  

„Pod Baldovským mostom, tam je cyklotrasa tak značená, tam to musíme viacej. Som si všimol, 

tam stoja autá tiež. Musíme to sledovať.“  

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Dobre, všetko? Ďakujem s faktickou.“ 

Ing. Miroslav Fašang (poslanec)  

„Ďakujem. Čo sa týka cyklodopravy, tak mesto pripravuje taký inštruktážny inštruktážny 

manuál alebo sériu článkov o tom, čo je značené, ako je značené atď. Čiže toto by malo v blízkej 

dobe byť vydané, aby občania rozumeli, čo sú tie zelené čiary, červené čiary, piktogramy po 

cestách atď., dobre. Pripravia to, je to, chceme prebrať cyklotrasy, dať ich do užívania. Čiže 

predtým by sme to spravili. Áno. Samozrejme, je to čas, je to častý dotaz, preto som na to 

zareagoval, že mesto sa pripravuje.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ako poviem aj z toho takého nielen informačného, ale aj politického hľadiska, lebo však, ja to 

poviem na rovinu, mnohí mudrlanti zase dávajú rôzne informácie do éteru s tým, že nepoznajú 

ani legislatívu. To je na tomto ako pre mňa najzarážajúcejšie, že sa vyjadrujú k veciam, ktorým 

ani nerozumejú a my samozrejme pri tých projektoch musíme len z legislatívy vychádzať, hej? 

Čiže keď urobíme aj tento manuál, tak aj vám možno mnohé veci zapadnú, lebo jednoducho my 

sme to tak museli spraviť tak, ako to je, lebo nám to káže legislatíva. To sa týka aj vyvýšených 

obrubníkov, to sa týka aj rozdelenia chodníka pre peších a chodníka pre cyklistov. To sú všetko 

legislatívne veci. Veď my to nemôžme robiť len tak, ako chceme, že nás to baví alebo podobne, 

čiže vždycky musíme vychádzať len z legislatívy tak, ako je, aj keď sa niekedy môže niekomu 

javiť, že, že to nie je najlepšie riešenie, ale jednoducho tak to káže zákon, inak ja neskolaudujem 

tie cyklotrasy, hej? Čiže ja ich musím podľa toho robiť. Takže hovorím, je to až pre mňa 

zarážajúce a zvláštne, keď sa k tomu vyjadrujú ľudia, ktorí si to ani nie nenaštudujú a 

jednoducho vravím, v tých projektových dokumentáciách ideme podľa tohto. Samozrejme môžu 

byť nejaké problémy, ale keď nás na nich obyvatelia konštruktívne upovedomia aj pri tej 

realizácii alebo projektu a o projekte alebo niečom podobnom, nemáme problém sa tým 

zaoberať, prešetriť to, ak je tam nejaký problém, je, tak sa to upraví, hej? Ale vravím, stačí len 

konštruktívna debata a upozornenie a zaoberáme sa tým a nie je s tým žiadny problém. Čo sa 

týka aj tých cyklotrás, už keď ste to začali, tak my máme podané teraz ďalšie žiadosti s tým, že 

čakáme, ako, ako to dopadne. Zaoberáme sa ďalej aj Breznom a Valaskou a dokončujeme teraz 

C25,C10. A v podstate už sa nám to pekne celkom rysuje, aj keď pozriete aj tú ČSA ku, už to 

inak vyzerá, keď sa domaľovali tie čiary na aj ďalšie ulice. Aj Švermovka je veľmi pekná ulica, 

hej, s tým osvetlením, hej, že to je, ako poviem krásna. To chváli veľa ľudí a jednoducho ideme 

v tomto pokračovať. Teraz by sme mali začať v júni po dňoch mesta, to vás informujeme, aby 

ste vedeli, ulicu Boženy Němcovej. Tam máme už aj vysúťaženú firmu, aj financovanie, lebo 

tam máme z BBSK dotáciu na túto cyklotrasu, čiže prepojíme Švermovku s námestím, no a 

čakáme, ako nám príde rozhodnutie hlavne ku Fraňa Kráľa P2, aby sme školy zapojili a 

samozrejme budeme riešiť aj ďalšie cyklostojany hlavne pred školami teraz prioritne, hej? 

Takže ono sa to pospája, len my vždy máme viaczdrojové financovanie, máme zdroje z VÚC, 

ky, máme zdroje z eurofondov, máme zdroje vlastné, jednoducho kombinujeme to tak, ako sa 

dá, ale celý ten koncept zapadá do seba. Len vravím, jednu realizujeme teraz, druhú možno až 

budúci rok, lebo takto vychádza, neurobím s tým nič, hej? Tá Valaská do konca tohto týždňa 
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máme mať doprojektovanú lávku, lebo to sme museli úplne zmeniť vzhľadom na náklady, lebo 

náklady nám tam stúpli z milióna na 2,5 milióna. Takže my sme dali spracovať nový projekt a 

po odporúčaniach samozrejme riadiaceho orgánu, lebo my sme to aktívne komunikovali aj s 

ministerstvom. Čiže to nie je zase, že len z našej hlavy a pod. Takže to, čo nám odporučilo 

ministerstvo, urobili sme tie kroky a chceme pokračovať, verím v tomto roku, hej. Ale musíme 

to odkomunikovať po dodaní projektovej dokumentácie ešte s riadiacim orgánom, ako presne 

máme postupovať, aby sme sa k tej realizácii dostali. Ako je to zamotané tam? Lebo tam nám 

skočila cena brutálne vtedy, keď železo vyskočilo, aj betóny. Hej? Ale vravím o 100 %, hej? 

Lebo my sme tam mali železo ešte za 300 EUR v projekte alebo koľko nám to bola, viete ako 

železo skákalo na 1600, 1800 v tej dobe, keď sme riešili ten problém, že to nevieme zrealizovať. 

Dobre. Ďalej. Kolegyňa Štugnerová, nech sa páči, môžeš.“ 

Bc. Ľubica Štugnerová, MA (poslankyňa)  

„Ďakujem za slovo. Ja som sa tiež stala poďakovať za správu, teda aj za činnosť celej polície 

a hlavne tebe, pán náčelník, a vlastne vzhľadom na to, že už asi teda nebudeš chodievať medzi 

nás, tak naozaj ďakujem veľmi pekne. Čo sa týka tých cyklotrás, ja by som len to chcela, že je 

možno problém, problém s parkovaním najmä na Rázusovej, tam, kde sú Remiarovci , ako kde 

je, kde sú zverolekári.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Už sme to riešili, Ľubka.“ 

Bc. Ľubica Štugnerová, MA (poslankyňa)  

„Už sa riešilo. Áno. Dobre, dobre, tak ďakujem a chcela som sa len spýtať na projekt tej 

občianskej hliadky, ako oni skončili v novembri, či nevieš, či znova bude nejaká taká výzva, tak, 

lebo z môjho pohľadu, aspoň ja si myslím, že vám boli dosť nápomocní aj podľa toho, čo bolo 

zapísané v tej správe. Ďakujem pekne.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„To je skôr otázka na mňa, ale poviem potom, keď zodpovie, pán náčelník, môžeš, nech sa 

páči.“ 

Mgr.Július Štulajter (náčelník Mestskej polície)  

„Pôvodne mal ten projekt opäť začať v tomto mesiaci v mesiaci máj, ale doposiaľ sa nič nedeje, 

je to veľký sľub. Viacej k tomu neviem. Akonáhle bude spustený, dajú nám vedieť, máme ľudí 

pripravených, len...“  

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Pani vedúca, vieme dáke nové informácie ohľadom týchto výziev. Na tieto mäkké projekty, 

nie. Pri tej rýchlosti, čo tam majú, tak to bude druhý štvrťrok budúceho roku. No, takže asi tak. 

Dobre. Ďalej, pán poslanec Garaj, nech sa páči, môžeš.“ 

Matej Garaj (poslanec)  

„Ďakujem za slovo. Ja sa chcem opýtať, čo sa týka počtu príslušníkov Mestskej polície, či je 

ich počet postačujúci aj vzhľadom na nárast priestupkov alebo tento stav v podstate dorieši, 

doriešiť to technické dovybavenie. A za druhé, že či by nebolo možné, ale to je otázka si aj na 

nás, spraviť nejakú osvetu ho činnosti Mestskej polície, aby v podstate občania ich nevnímali 

len negatívne, ale aby kus mali predstavu, čo všetko Mestská polícia robí. Lebo za mňa aj kvázi 

jeden možno nejaký negatívny zážitok, skúsenosť vyvodí potom taký dojem, že ľudia majú nejaký 

mylný názor na Mestskú políciu. Ďakujem.“  

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Môžeš, pán náčelník, nech sa páči“. 
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Mgr.Július Štulajter (náčelník Mestskej polície)  

„Počet mestských policajtov v súčasnosti na tie úlohy, ktoré máme, je viac menej dostatočný. 

Ale akonáhle sa rozšíri o nejaké ďalšie činnosti, tak to bude na úkor niečoho druhého. Ak 

budeme robiť viacej dopravu, tak musíme sa menej starať o verejný poriadok. Tam potom to už 

naráža na limit jednej hliadky a bude tých policajtov málo. Akonáhle sa zhorší bezpečnostná 

situácia, máme tu veľa, veľké množstvo neprispôsobivých osôb, tak sa bude musieť uvažovať, 

že sa navýši aj počet policajtov. Zatiaľ za mňa, myslím, fungujeme. Otázka je, že aké úlohy. 

Systém je veľká pomoc. Čo sa týka osvety Mestskej polície. Dávame správy každý 2 týždne vašej 

činnosti do, ako sa to volá... plus, keď je nejaká, nejaké podujatie, akcie, tak píšem aj do 

Horehronie. Možno by sme sa mali viacej v tomto smere rozšíriť a písať o tej činnosti polície 

asi. Tá osveta by bola zrejme lepšia. No tak ale to sa dá spraviť, to neni veľký problém.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ale ide to do každej schránky, takže každé číslo. Tak to myslíš skôr. To nie je problém, to sa 

treba len dohodnúť a určite by boli ochotní. Takže to nie je problém. Môžme zapojiť. Ja len 

doplním, čo sa týka tej verejnej mienky na Mestskú políciu, že ako dobre, môže nám tvoriť 

negatívny obraz nejaká negatívna skúsenosť, to čo si povedal, ale celkový obraz je dobrý, 

pretože my sme robili prieskum 2 roky alebo 3 roky dozadu. Z toho prieskumu vyšlo, že dôveruje 

Mestskej polícii a má pozitívny obraz o Mestskej polícii viac ako 80 % obyvateľov mesta a to 

je ako super číslo. Takže nie je to tak, že poviem, poviem teraz, väčšina obyvateľov je naladená 

proti Mestskej polícii. Samozrejme, ak budeme dávať viacej pokút, tak možno bude, ja neviem, 

hej, ale. Teraz ešte odpoviem aj na tú otázku, čo si sa pýtal na navýšenie počtov. My sa tomu 

nebránime. Momentálny počet je ale nastavený na tie úlohy, ktoré máme, ak nám ale poviem, 

pribudne to, že budeme musieť alebo budeme mať novú kompetenciu, o ktorej sa teraz veľa 

hovorí, lebo my ju chceme, že budeme môcť merať na území mesta, či naše miestne komunikácie 

alebo aj štátne a budeme môcť vyberať pokuty týmto spôsobom, tak určite budeme musieť, 

poviem, zamestnať človeka, iba ktorý sa tomuto bude venovať. To isté sa týka možno ďalších 

úloh, čo si spomínala. Uvidíme, ako legislatíva bude menená. Takže my sa prispôsobíme tomu 

stavu, ktorý bude. Momentálne, ale podľa mňa, čo ja vnímam, že ten počet postačuje a my aj 

tak budeme vedieť alebo pri tomto stave vieme zostaviť len jednu hliadku. A keby som zobral, 

aj poviem troch, štyroch policajtov, tak stále bude mať viac menej len jednu hliadku, hej? 

Možno zasanujem niektoré veci, výpadky policajtov, ale budeme sa baviť o jednej hliadke, lebo 

keby som chcel robiť 2 hliadky, tak potrebujem viacej policajtov, keby som ich mal mať tak, že 

2 hliadky, poviem počas celého dňa, hej? Tak to ako tak sa bavíme možno krát 2, hej? To je aj 

z hľadiska nákladov už celkom slušná položka, hej? Takže my ale sa spoliehame na to, že to, čo 

mi Miro tu teraz hovorí a aby som spomenul, že tie smart technológie nás posunú úplne niekde 

inde, hej? Tie bezpečnostné hlásiče, tie kamery. Tie kamery, dokonca emócie budú, ako mne sa 

to zdalo až zvláštne, ale keby som to nevidel na vlastné oči, tak tomu neverím. Tie technológie 

budú úplne inde, hej? To sú fakt, že už vymakané veci. Takže my vás radi aj s týmto oboznámime 

a keď sa to bude aj teraz tvoriť, tak sa kľudne o to zaujímajte a budete vedieť, že čo všetko 

budeme v rámci toho aj kamerového systému, aj bezpečnostného zavádzať, budú to myslím 

dobre novinky. No takže, ale vravím, nebránime sa tomu, ako tá debata tu môže byť. S faktickou 

si ešte chcel?“ 

Matej Garaj (poslanec)  

„V podstate zodpovedal aj čo sa týka tých pokút, v podstate ak je objektívny dôvod dávať pokuty, 

tak ich dávajme. Ne to nie je na úkor bezpečnosti, čiže...“ 
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JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Samozrejme, my sme si to aj teraz povedali, však tá kontrola je úplne iná, teraz aj tých pokút, 

lebo v tomto som povedal, že sme nemali, poviem, dôslednú činnosť Mestskej polície, ale teraz 

sme. Najprv sme dali upozornenia, aby si ľudia na to zvykli, čiže robili sme to, poviem veľmi 

prijateľne a dobre aj vo vzťahu k obyvateľom. Takže najprv sme dali 1 týždeň iba upozornenia, 

ide sa to kontrolovať, nemôžte dostať atď. a už tento týždeň sme začali dávať pokuty, nie? Tak 

sme boli dohodnutí. No hej. Dobre, ďalej, pán poslanec Duhan, nech sa páči, Erik, môžeš.“ 

Erik Duhan (poslanec)  

„Ďakujem pekne za slovo. Čo sa týka Mestskej polície, ja môžem povedať len to naj, vďaka, 

ako predseda pre verejný poriadok komisii musím poďakovať aj pani Kataríne Zaňákovej. 

Naozaj profesionálna robota. Čo sa týka toho kamerového systému, ja by som tam ešte poprosil, 

no v zadných Halnách to naozaj pomohlo na tej križovatke až na to, no z mesta nám tam chodili 

robiť neporiadok, odpad chodili voziť až z Mazorníka. 1 pán občana, ale počul ponaučil som 

to slovne. Takže pomohla tá kamera až na jednu firmu, ktorá sa tam správa ako v Jakarte, si to 

pomýlil s Indiou, neviem. Ale tá aj tiež v riešení a chcel by som poprosiť o navýšenie kamery 

na Bujakove pri zastávke, nakoľko tam, keď idú z práce večer, tak tí neprispôsobiví tam ich 

obťažujú dosť často, čo čakajú ako proste na ten autobus. Takže to navýšenie tej jednej kamery, 

ale vravím, v Zadných Halnách. Ďakujem pekne. Pomohlo. Super, výborne.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ďakujem. Ja len k tým kamerám, že určite budeme dopĺňať, aj dopĺňame, však aj teraz ďalšie 

ideme dopĺňať. Robíme to postupne. Uvidíme, aké možnosti nám tento nový smart systém 

vytvorí, lebo on by mal rozšíriť hlavne tie možnosti napojenia toho kamerového systému. Takže 

uvidíme, sadneme si, doplníme, ale s tým číslom ja sa chcem dostať minimálne na dvojnásobok, 

to hovorím teraz tu. My sme, keď sme zavádzali nový kamerový systém, tak sme mali 10 kamier, 

dneska ich máme 22, si hovoril, pán náčelník, 22, hej? Čiže postupne naozaj pridávame aj do 

toho nového systému. Takže aj túto požiadavku sa budem snažiť čím skôr naplniť. Dobre?“ 

Erik Duhan (poslanec)  

„No a ešte sa chcem poďakovať pánovi náčelníkovi a prajem mu všetko dobré v tom dôchodku. 

Bývalým sused.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ale budete mu poďakovať, budeme tu mať. Ale, ale v podstate už ku koncu, do konca júla sme 

sa dohodli, áno, tak do konca júla, takže to je za chvíľu, no ale určite budeme mať ešte 

príležitosť poďakovať.“ 

Erik Duhan (poslanec)  

„Takže ďakujem, to je všetko.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Dobre, ďakujem, pán poslanec Barančok, pán zástupca Barančok, nech sa páči.“ 

Mgr. Andrej Barančok (zástupca primátora mesta Brezna)  

„Ďakujem vám, primátor, ja som sa len minulý týždeň dozvedel túto nemilú správu od pána 

primátora, že končíš, pán náčelník. Takže ja ťa ešte takýmto spôsobom by som chcel veľmi 

pekne vyzvať, že ja viem, že si hrdý starý otec a teraz a že sa na to tešíš, že ak by si ešte a viem, 

že si ešte pri plnej sile a cítiš sa. Takže my by sme boli veľmi radi, keby si pokračovala ďalej, 

lebo treba uznať to, že pod náčelníkom naozaj tá práca je a je iná. Ja si myslím, že to nevnímame 

len my poslanci, ale takisto to vníma aj verejnosť. Takže ak si to rozmyslíš, budeme veľmi radi. 

A len ja len doplňujúcu otázku, chcem k tým pokutám. To bol 2×, ale ty si porovnával 21, ale 

to je spojené asi s tým, že ešte vtedy doznievala korona. Však preto je tam vlastne, ako nechcem 
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povedať, že vrátili sme sa do normálu, ale v podstate, keď ja si pamätám tie čísla, tak v podstate 

s tými pokutami sme nejak tak.“ 

Mgr. Július Štulajter (náčelník Mestskej polície)  

„Poviem, tých pokút, že ich viacej, hej? O tom?“  

Mgr. Andrej Barančok (zástupca primátora mesta Brezna)  

„Áno, že sme v podstate s tými pokutami sme išli dole, dole. To je koronou spôsobené 2021. 

Nedá sa to porovnať, to som tým myslel.“ 

Július Štulajter (náčelník Mestskej polície)  

„Nie, nie. Teraz sa zvýšila mobilita ľudí, viacej sa pohybujú, autami chodia a tým pádom sa to 

objavilo aj v tých...“  

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Dostávame možno na úroveň 2019, 18, hej? To je pravda. Dobre, ešte niekto ďalší na pána 

náčelníka. Ak nie, rozpravu končím. Nech sa páči, návrhová, ďakujem ti.“ 

Mgr. Ivana Donovalová (poslankyňa)  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno berie na vedomie správu o činnosti Mestskej polície 

Brezno za rok 2022.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ďakujem, nech sa páči, kolegyne, kolegovia, hlasujte.“ 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

I/ Berie na vedomie 

 

Správu o činnosti Mestskej polície Brezno za rok 2022 

 

Hlasovanie číslo: 29 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  16 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  1 

Prítomní:  17 

Návrh bol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Zo 16 prítomných, 16 za, konštatujem, že návrh bol schválený.“ 
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K bodu 15/ 

Informatívna správa o výsledkoch hospodárenia spoločnosti Lesy mesta Brezno 

s.r.o. za rok 2022 

 
JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  
„Prešli by sme k bodu 15. Informatívna správa o výsledkov hospodárenia spoločnosti Lesy 

mesta Brezno za rok 2022. Predkladá konateľ tiež. Materiál spracoval. Nech sa páči, môžeš.“ 

Ing. Ján Lukáč (konateľ Lesy mesta Brezno)  

„Ďakujem za slovo. Dobrý deň. Vážené dámy, vážení páni, dovoľte, aby som vám predložil 

výročnú správu Lesov mesta Brezno za rok 2022. Ak by som uviedol, tak najdôležitejšie údaje 

z jednotlivých kapitól výročnej správy, ktorú sme sa snažili spracovať tak ako každý rok, dúfam, 

čo najprehľadnejšie do grafov a tabuliek, aby sa dala rýchlo prebehnúť. Čo sa týka pestovnej 

činnosti, bola vykonaná uhadzovanie haluziny v objeme viac ako 18.000 m³ na ploche viac ako 

54 ha. Umelé zalesňovanie vrátane opakovanej sadzby na ploche necelých 30 ha s počtom 

sadeníc 220.000 kusov. Prirodzené zmladenie bolo evidované na ploche 32 ha. Plecie  výseky 

boli vykonané na ploche viac ako 67 ha, prierezávky na ploche 23. Ochrana kultúr proti burine 

a proti zveri bola vykonaná na ploche 513 ha. Celkovo na uvedené výkony boli vynaložené 

náklady v sume 282.000 EUR a prehľad o výške nákladov, jednotlivé výkony v porovnaní s 

minulými rokmi boli, sú uvedené na tabuľke na strane sedem výročnej správy. Čo sa týka 

ťažbovej činnosti, spracovali sme takmer 42.000 m³ kalamitného dreva a z toho 38.000 

hmyzovej a 3.000 svetovej kalamity. Zásoby dreva na sklade v roku 2000, na konci roku 2022 

boli takmer 6.000 kubíkov, z toho bolo na odvozných miestach 3.300 a na expedičnom sklade 

2.600. Na opravu a údržbu lesnej dopravnej siete sme vynaložili viac ako 115.000 EUR. A 

štruktúra ťažbovej činnosti, teda uvedená v prílohe číslo 2 výročnej správy. Čo sa týka 

semenárstva a škôlkárstva, sme v roku 2022 zalesnili zo škôlkárskeho strediska viac ako 

287.000 kusov. Pre vlastnú spotrebu bolo 220 a zvyšných 66.000 išlo na predaj. Ku koncu roka 

sme mali rozpracované výrobe 900, takmer 920.000 kusov sadeníc. Čo sa týka dodávok dreva, 

celkovo bolo vo vlastnej réžii dodané 44.600 kubíkov surového dreva v celkovej hodnote 4,2, 

milióna EUR a priemerné speňaženie v danom roku dosiahlo úroveň 95 EUR za meter kubický, 

čo je skoro o 22 EUR viacej ako v roku 2021. Prehľad o výške predaja dreva, priemernej 

realizačnej cene v porovnaní s minulými rokmi je uvedený v tabuľke na strane 9. Finančné 

ukazovatele, celkové výnosy spoločnosti v roku 2022 dosiahli výšku 4.875.000 EUR pri 

nákladoch 3.890.000 EUR. V porastoch po ťažbách dreva, kde už bola spracovaná kalamita, 

bola vykonaná pestovná činnosť, na ktorú sme vynaložili 282.000, z toho náklady na obnovu 

lesa 105.000, príprava lesa pre obnovu, uhadzovanie haluziny za 55.000 EUR a ochranu 

malých lesných porastov 65.000 EUR. Náklady na ťažobnú činnosť predstavovali 

730.000 EUR, čo predstavuje zhruba 16, takmer 17 EUR za meter kubický ťažby. V roku 2022 

Lesy mesto Brezno s.r.o. dosiahli výsledok hospodárenia pred zdanením vo výške 983.000 EUR. 

Celková hodnota hmotného nehmotného majetku k 31. 12. je takmer 6,5, milióna EUR. A ešte 

posledné nejaké údaje, spoluvlastné imanie a záväzky za rok 2022 sú v hodnote 4,8 milióna, čo 

znamená, že tam sme mali medziročný nárast o 1,4 milióna oproti roku 2021. Vlastné imanie 

spoločnosti je viac ako 3.000.000 EUR. Spoločnosť Lesy mesto Brezna nie sú zadlžené a sú 

platobne schopné. No a možno tak na záver, že rok 2022 osobne hodnotím asi ako najúspešnejší 

od začiatku existencie Lesov mesta Brezno s.r.o. Takže ak sú nejaké otázky, rád ich zodpoviem.“  
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JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ďakujem pekne. Ďakujeme všetkým, ale ja ti chcem naozaj poďakovať, lebo čo sa týka 

hospodárenia, tak tie výsledky sú výborné, nieže dobré, ale sú výborné. Tak to treba povedať aj 

takto a samozrejme počúvate aj vy kadejaké reči. My máme nastavený viacúrovňový systém, aj 

kontroly, samozrejme, väčšinou sú to, poviem, reči ľudí, ktorí jednoducho potrebujú sa nejako 

pripomínať a neviem, čo všetko, nejdem to rozoberať. Ja chcem ale poukázať na to, že tie 

výsledky sú výborné aj z hľadiska, keď zoberiete akéhokoľvek podnikania, aké zisky dokážeme 

tvoriť na lesoch momentálne aj za uplynulé roky, tak to je neporovnateľné. Neporovnateľné 

zavedenie riaditeľa Jána Lukáča na a jednoducho hovorím, stojím si za tým, tie výsledky sú 

perfektné. Máme z toho krásne príjmy, samozrejme vraciame aj do toho lesa. Však máte tam aj 

údaje o tom, ako, čo sa týka pestevných vecí, inovujeme aj čo sa týka vlastných projektov 

pestevnej činnosti, hej? Tam sme sa tiež posunuli, čiže to vôbec nie je len o peniazoch. Naozaj 

investovali sme, veľké zdroje sme investovali aj do zázemia, investovali sme do nehnuteľností, 

ktoré lesy vlastnia alebo majú v správe. Ak si zoberiete celé to portfólio, tak to, čo sa ti podarilo 

vybudovať za posledné roky, je úžasné aj pre mňa, hej. Ja by som bol veľmi rád, kolegyne, 

kolegovia, my sme sa už dohodli aj s členmi dozornej rady, aby sme išli všetci pozrieť v podstate 

celé to portfólio, ktoré aj lesy majú, čo všetko spravujú, aj celú tú činnosť, aby ste si to pozreli 

na vlastné oči, lebo je to naozaj, ako vravím, za tých pár rokov a niečo, čo sa vybudovalo. 

Momentálne sme tiež v realizáciách projektov vodných nádrží, ktoré sú aktuálne. Však myslím, 

Peťka, ty si to dneska spomenula, aj čo robíme, 2 vodozádržné opatrenia veľké, takže aj tieto 

by ste si tieto stavby pozreli a investujeme ďalej. Napriek tomu, že veľa investujeme, tak 

dokážeme aj veľa odviezť mestu, zarobiť a to nám pomáha aj v tomto horšom období. Takže 

uvidíme, aký bude tento rok, lebo už tie ceny kolísajú a pre porovnanie, aby ste zase mali 

predstavu, my sme za posledné roky v podstate vysoko nad, čo sa týka cien napr. dreva pri tom 

obchodovaní nad štátnymi lesmi, hej? Čiže pohybovali sme sa, posledne sme boli koľko? 

20 EUR, 30 EUR nad, nad tými cenami, ktoré majú štátne lesy a ja dokážeme aj napriek tomu 

predávať, hej? Takže vravím, pochváľ aj zamestnancov. Viem, aký je ten tím, poznám ten tím, 

hej? Chodíme medzi vás, pýtam sa, riešime väčšinou hospodárenie, ale tie výsledky sú výborné, 

takže ďakujem aj tebe, aj všetkým zamestnancom za odvedenú prácu aj v minulom roku. Nech 

sa páči, kolegyne, kolegovia, otváram rozpravu. Ako prvý, pán poslanec Palovčík, nech sa 

páči.“ 

Milan Palovčík (poslanec)  

„Ďakujem, pán primátor, za slovo, vážené kolegyne, poslankyňa, poslanci. Dozorná rada 

zasadala dňa 27. 3. 2023, kde na svojom zasadnutí prijala uznesenie číslo 1/2023, kde dozorná 

rada odobruje výsledky hospodárenia Lesov mesta Brezno s.r.o. a odporúča valnému 

zhromaždeniu schváliť výročnú správu obchodnej spoločnosti za rok 2022. Ročnú uzávierku za 

rok 2022, rozdelenie zisku v spoločnosti za rok 2022 podľa návrhu dozornej rady. Ja ďakujem 

a za dozornú radu všetkým zamestnancom mestských lesov ďakujeme, veľké, ďakujeme.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ďakujem pekne ako predseda dozornej rady, hej? Si sa prihlásil.“  

Milan Palovčík (poslanec)  

„Áno.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Dobre, lebo to sme nepovedali, aby vedeli kolegyne, kolegovia. Ďakujem, nech sa páči, pani 

poslankyňa Dzurmanová. Môžeš, Peťka?“ 
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PhDr. Petra Dzurmanová (poslankyňa)  

„Prepáčte, ja si teda musím dovoliť takú drobnosť, lebo ja s pánom riaditeľom sa teda poznáme 

dlhé roky, ale poslednú dobu ho nemám šancu nikde zohnať, tak musím využiť tento priestor, 

lebo je veľmi zaneprázdnený. Áno, v lese. Okrem toho, že samozrejme aj ja srdečne gratulujem 

a teším sa z týchto výsledkov. Ja chcem úplne takú triviálnu vec, lebo vy samozrejme sa venujete 

aj úplne inej, možno zanedbateľnej, zanedbateľným záležitostiam alebo veciam, ale možno 

bežný človek by chcel podporiť lesy nielen kúpou dreva, lebo však ja ho nepotrebujem až toľko, 

aby som kupovala, ale viem, že robíte aj fantastický medík, ktorý som mohla tú česť ochutnať. 

A skutočne, ak je nejaký priestor, možno sa tomu venovať viac alebo kde by ľudia mohli 

podporiť a ochutnať náš v podstate.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Deťom nosíme, tak deťom nosíme do škôlok.“ 

PhDr. Petra Dzurmanová (poslankyňa)  

„No prepáčte, ale ja nie som dieťa, ja hovorím.“  

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ja o sebe, aj o sebe hovorím, prepáč, ale tú produkciu nosíme deťom.“  

PhDr. Petra Dzurmanová (poslankyňa)  

„Ja som hovorím, ale je to veľmi...“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Donesieme ti.“  

PhDr. Petra Dzurmanová (poslankyňa)  

„To som takto nechcela, ja som chcela skôr ako naozaj, že podporiť a osvetu aj v tých iných 

bežných veciach, kde bežný obyvateľ môže zistiť, že aj takéto činnosti a môže takýmto spôsobom 

podporiť. Možno sa tak vo veľkom asi tomu nevenujete, že sú to asi skôr také nejaké menšie 

veci, ale chcela som pochváliť, že aj táto, aj táto vec patrí do vášho portfólia. Ja sa tomu veľmi 

teším, ako bežný občan mimo teraz tých ziskov a tých vecí, o ktorých hovoríme. Takže veľmi 

pekne ďakujem, Janko. A prepáčte, asi dovolila takúto otázku.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ja som rád, že si to spomenula, lebo ak samozrejme, zase je to nejaká nadstavba, čo sa doteraz 

nerobilo. Takže to je perfektné. Ja len spomeniem ešte, že okrem takýchto vecí aj tá útulňa alebo 

útulne, čo ste spravili, aj tie altánky, to sú všetko také, poviem, veci, ktoré si oveľa viac verejnosť 

všimne a ľudia, hej? Takže je to veľmi pozitívne, že ideme aj týmto smerom, čo sa týka tej 

činnosti a výstupov z našich lesov a nie je to určite len o tom, že teraz my ideme vyrúbať horu 

a zarobiť. Naozaj investujeme aj do takýchto projektíkov. Teraz máme rozrobenú veľmi pekný 

projekt, ale to vám predstavíme, keď spravíme to pracovné stretnutie Brezinky, tam máme tiež 

potenciál do niečoho sa pustiť. Dokončili sme tam obnovu teraz chaty, máme tam krásnu 

zvernicu, krásnu zver, poviem, že na pohľad, ako nepoľujeme tam ešte poľovníci, čo ste. Takže 

naozaj je to skôr také pre niečo iné a nielen vyťažiť z toho peniaze a pod. Ale ten potenciál aj 

rozšírenia tých ďalších činností, napr. aj v poľnohospodárstve alebo agroturistike pri lesoch je 

veľký. No len nakladáme riaditeľovi, nakladáme, tak dúfam, že ešte zvláda, že nie. No teraz sme 

mu ešte aj Brezno energia dali, hej? Takže ešte tam robí, lebo v tomto pôsobí, to chcem 

pochváliť, že pôsobí aktívne, lebo tým odbremenil aj poviem tú prácu a administratívu, ktorá je 

hrozná aj na úrade, lebo prevzal mnohé tie právne úkony, ktoré teraz sú potrebné na 

rozbehnutie spoločnosti od 1. 1., ale to si povieme v ďalšom bode na seba. Takže aj toto je 

perfektné, že zvládaš no. Takže. Ale ideme do tých ďalších vecí. Len aby si vedela. No a môžeš 

dať podnety, keď budeme mať spoločné stretnutie, kľudne môžeš dať ďalšie podnety, že riaditeľ 
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bude rád, však? Sú ako perfektné, hej? No tak ja sa teším z toho. Miro Fašang, nech sa páči, 

môžeš.“ 

Ing. Miroslav Fašang (poslanec)  

„Ďakujem za slovo. Ja chcem poprosiť pána riaditeľa, keďže viem, že lesy zvyšujú tržby nielen 

predajom dreva, ktoré sa rúbe, ale tak isto tam majú aj iné aktivity ako chaty, drevo na kmeni, 

pestevná činnosť, aby aspoň pár slovami spomenul aj toto, že lesy sa zameriavajú na zvyšovanie 

ziskov aj inou formou a myslím si, že veľakrát takou tou veľmi dobrou a pozitívnou. Čiže pár 

slov, ak by si nám k týmto aspoň trom veciam a ostatné.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ja som ťa aj prerušil, lebo ty si neodpovedal pani poslankyni, tak odpoveď, prosím ťa, hej? 

Ale spomeň aj to ešte. Ďakujem.“ 

Ing. Ján Lukáč (konateľ Lesy mesta Brezno)  

„Hej. Ďakujem za otázky. Čo sa týka toho medíku, tak to bol taký pilotný projekt minulý rok. 

Robil to kolega Mirko Mader. Mali sme tam 5 úľov a tých asi 120 alebo 150 kilo medu, si 

nepamätám presne, sa vlastne rozdalo do škôlok a do škôl. Takže v tomto duchu budeme 

pokračovať. Nemyslím si, že úplne priestor na toto predávať, ale skôr takto akože to rozdať v 

rámci, v rámci mesta detičkám alebo dôchodcom. Myslím, že išli tiež. A budeme v tom 

pokračovať. Ale robíme to poviem tak, že popri práci, takže nie je to, že na plný úväzok máme 

nejakého včelára alebo niekoho, kto sa bude tomuto venovať. Do budúcna ak by sa rozbehla 

nejaká poľnohospodárska výroba, tak by sa to tam možnože dalo pridružiť, že tak akože tak 

serióznejšie, že by tam bolo v desiatkach úľov. Tých činností, ktoré sa priamo netýkajú toho 

lesného hospodárstva, je viacej. My sa snažíme o tom písať pravidelne nejaké články, čiže je to 

budovanie altánkov, útulní. Chalani, kolegovci, čo sú lesníci, majú všetci školenia, aby robili 

lesnú pedagogiku, takže chodievajú na pravidelnej báze. To sú desiatky krát do roka, čo chodia 

do škôl, do škôlok robiť prednášky, lebo pomáhame si aj v rámci so štátnymi lesníkmi, keď majú 

oni akcie, takže dosť. A páči sa to, páči sa to deťom a páči sa to aj tým lesníkom, že sme v 

takomto kontakte. Snažíme sa aj tu osvetu okolo toho, okolo toho lesa, zvierat o tom, ako to celé 

funguje, šíriť čo najviac, čo sa týka ešte tých ostatných zdrojov príjmu. A či povedal, ty Mirko, 

je to prenájom chát. Zase sme rozbehli spoluprácu s dievčatami z klástra, takže to sme takých 

začiatkoch. Tým, že máme viacero nehnuteľností, ktoré sú vhodné na prenájom a my sme sa 

tomu nestihli úplne venovať. Takže postupne by sme to chceli presunúť na nich a oni budú 

poskytovať tieto služby navonok. Veľké, poviem, že tržby sú v štruktúre, keď sa na to pozrieme, 

čo sa týka nákladnej dopravy, hej, že to nie je proste číslo len predaj dreva, o tej ďalšej službe. 

Začíname v podstate posledné 2 roky, aj obchodujeme aktívne s drevom, tzn. že ho nakupujeme 

a predávame ho ďalej, hneď po spracovaní. Takže to sú tiež, poviem, že desiatky 1.000 EUR, 

ktoré to, ktoré to prináša a potom je aj väčší priestor na, možno aj na také tie aktivity, akože sa 

postaví niekde altánok za 2.000 EUR, že to proste až tak nebolí z tých vlastných peňazí. To ako 

keby ťahá. No a zvernice máme aj v princípe 2. Jedna je taká veľká, 160 ha a na Brezinkách a 

jedna menšia, tá je vlastne tu nad nemocnicou a tá má celkom úspech pri ľuďoch. Z toho sa 

tešíme? Lebo predtým to bolo také, ja som tam chodieval často s deťmi, keď tam, tam ešte 

nebolo a málokedy sme niekoho stretli a teraz sa tam nedá nestretnúť človek, hej. Dôchodcovia, 

psíčkari a maminky s detičkami sa tam často prechádzajú. Cezpoľní, čo prídu na tú vyhliadkovú 

vežu, tak sa tam zastavia, keď sa tam trošku dorieši ešte to parkovanie, tak si myslím, že tu bude 

veľmi, veľmi pekná, pekná lokalita.“  

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Prosím? Áno, dali sme tam značku, aby sa neparkovalo z tejto strany benzínky. Takže dali sme 
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za to stojisko, ako je cyklostojan, tak v podstate na neho sme dali značku zákaz státia už od 

vstupu do tej oblasti a parkovanie by sme mali dorobiť. To sme ešte neurobili, nie toto z druhej 

strany nad nemocničným, či už je hotové, no tak tam môžu parkovať ľudia, tam máme aj GPS 

ko smerované pre návštevníkov vyhliadkovej veže. Hej? Teraz, keď toto ešte spomínate, aby ste 

vedeli, však to sú pekné projekty, tak sme objednali, objednali novú prevádzku, tak to poviem, 

kolegyňa Halasová architektka robila návrh. Teraz mi ho predložila, myslím v pondelok a budú 

tam toalety pre verejnosť, bude tam ako bufet, niečo na tento štýl, ale riešili sme aj vizuál, aby 

to bolo pekné. Je tam sedlová strecha a ešte je tam možnosť robenia takých pedagogických 

činností či akvapóniu, lesné hospodárstvo, proste výuku, rybárstvo, hej, lebo však Erik nám 

bude spravovať, verím, s organizáciou, samozrejme, budúcu vodnú nádrž, lebo tu máme už aj 

vysúťaženú. Takže dávame tomu taký širší rozmer, že tí ľudia tam môžu prísť aj za, poviem tým 

zážitkom, ale aj môžu relaxovať. Niečo si kúpiť, majú tam to zázemie, takže toto všetko do toho 

ide a mali by sme to mať už budúci mesiac, hej? Čiže to vám nehovorím nejakú víziu len. My 

sme to už objednali tým, že prevádzku by sme chceli dať pod Ďumbier hotel, lebo v podstate 

máme tam aj tých ľudí, ktorí tomu gastre a v týchto veciach vedia robiť. Takže vravím, ale 

dávame tomu širší rozmer aj, aj vzdelávania a deti a toho všetkého, čo k tomu patrí. Takže 

postupne dopĺňame. To len preto, že to spomínate. No ale by som doplnil. Prepáč, prerušil som 

ťa.“ 

Ing. Ján Lukáč (konateľ Lesy mesta Brezno)  

„V podstate všetko a budem rád teda, keď si nájdete čas a pošlem potom oficiálne pozvánku na 

taký, poviem, deň otvorených dverí pre vás poslancov, aby ste prišli. Pozriete naše jednotlivé 

prevádzky a tam vám už bližšie vieme porozprávať na mieste o našich aktivitách.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Dobre? Čiže dáme vám aj túto informáciu. Budete mať možnosť pozrieť si všetko, pýtať sa, 

samozrejme viacej, hej? Bude to také, myslím, dobré stretnutie, aby ste boli informovaní o tej 

celej činnosti a prípadne možno nejaké nové podnety dali riaditeľovi a zamestnancom. Ešte 

niekto ďalší do tejto rozpravy? Ak nie, rozpravu končím. Nech sa páči, návrhová komisia. 

Ďakujem ti.“ 

Mgr. Ivana Donovalová (poslankyňa)  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno berie na vedomie informatívnu správu o výsledkoch 

hospodárenia spoločnosti Lesy mesta Brezno s.r.o. za rok 2022.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ďakujem, nech sa páči, kolegyne, kolegovia, hlasujte.“ 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

I/ Berie na vedomie 

 

Informatívnu správu o výsledkoch hospodárenia spoločnosti Lesy mesta Brezno s.r.o. 

za rok 2022 
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Hlasovanie číslo: 30 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  17 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  17 

Návrh bol schválený. 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Zo 17 prítomných, 17 za. Konštatujem, že návrh bol schválený. Poprosím pani riaditeľku 

neziskovky Brezno pre občanov, Miladku Medveďovú. Môžeš.“  

 

 

 

K bodu 16/ 

Informatívna správa o výsledkoch hospodárenia spoločnosti Brezno pre občanov 

n.o. za rok 2022 

 
JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  
„K bodu 16. Informatívna správa o výsledku hospodárenia spoločnosti Brezno pre občanov za 

rok 22.“ 

Mgr. Milada Medveďová (Brezno pre občanov)  

„Prajem vám príjemný deň všetkým. Vážený pán primátor, vážený poslanecký zbor, dovoľte, 

aby som stručne zhodnotila činnosť neziskovej organizácie, ktorá bola zriadená mestom. Jej 

hlavným cieľom je vykonávať verejnoprospešnú činnosť a realizovať projekty prioritne s 

finančnou dotáciou z externých zdrojov. Tento cieľ sa snažíme napĺňať a ako všetci viete, nejak 

sme si tak nepísane vzali aj pod patronát ošetrovanie a starostlivosť o dreviny v historickom 

ovocnom sade na Banisku. V minulom období sme podali 3 žiadosti o dotácie. Väčšinou to je 

tak, že v druhom polroku predchádzajúceho roku sa podávajú žiadosti, ktoré sa potom realizujú 

nasledujúci rok. Podali sme žiadosť na podporu biodiverzity na Banisku cez nadáciu Ekopolis. 

Ďalšia žiadosť bola tiež cez nadáciu Ekopolis na vylepšenie turistickej infraštruktúry a jedna 

žiadosť bola doplnková infraštruktúra na Banisku v rámci VZN Banskobystrického 

samosprávneho kraja. Žiaľ, musím konštatovať, že ani jeden z týchto projektov nebol 

podporený. Takže v roku 2022 sme realizovali prioritne projekty s dotáciou od mesta Brezna. 

Boli to projekty spoločne za zelené mesto. To bol druhý ročník na jar 2022. Jeho cieľom bolo 

zapojiť obyvateľov do skrášľovania a revitalizácie okolia bytových domov tým, že sme pre nich 

nakúpili výsadbový materiál. Do jarného ročníka sa zapojilo 5580 majiteľov bytov, zakúpili 

sme materiál v celkovej hodnote 7.900 EUR. Zrealizovali sme aj druhý ročník tohto projektu, a 

to na jeseň 2022 pre veľký úspech. V jesennom ročníku sa zapojilo 735 majiteľov bytov a 

nakúpili sme materiál za 5.145 EUR. Ďalej sme realizovali aj projekty pre obyvateľov v 

rodinných domoch a to bola výsadba, chceli sme podporiť výsadbu ovocných stromov. Prvý 

ročník sa realizoval na jar 2022. Zapojilo sa 515 majiteľov domov. Nakúpili sme stromčeky v 

hodnote 6.292 EUR. Tiež to malo veľký úspech, takže sme zrealizovali aj jesenný ročník a tam 

sa zapojilo 298 majiteľov. Za 3.840 EUR sme nakúpili stromčeky, ktoré si teda posadili vo 
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svojich záhradkách pri rodinných domoch. Takže v roku 2022 Brezno pre občanov, nezisková 

organizácia hospodárila s dotáciou od mesta Brezna v celkovej hodnote 24.973,76 EUR. Bolo 

to použité na tieto 4 projekty, ktoré som vám povedala a samozrejme na udržiavacie práce v 

historickom ovocnom sade v Banisku, kde sme zabezpečili orez stromov, ošetrovanie stromov 

jednak s dobrovoľníkmi, ale objednali sme aj odborníkov na orez stromov ako každý rok v 

podstate. Z mojej strany asi všetko, ak máte nejaké otázky, nech sa páči.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ďakujem pekne. Ja som rád, že robíme takéto malé veľké projekty, to nazývam alebo malé 

veľké veci. Toto sú také tie pekné projekty, ktoré vnímajú obyvatelia a samozrejme, majú svoju 

hodnotu a svoj zmysel. To je to viac menej na tebe, tak ti veľmi pekne ďakujem, že to držíš a 

vedieš. A dúfam, že sa nám podarí zase naskočiť na tú vlnu, že budeme aj získavať externé 

zdroje, lebo ako tie dôvody boli rôzne. To nejdem tu teraz rozoberať, ale do budúcna 

samozrejme, budeme zameraní na to, aby sme získali čo najviac externých zdrojov. Ale v 

minulosti sme boli úspešní vo viacerých projektov, získali sme viaceré na dotácie z dotačných 

schém alebo výziev, takže v tomto budeme pokračovať. Takže ďakujem ti veľmi pekne a ideme 

ďalej. Nech sa páči, kolegyne, kolegovia, otváram rozpravu. Ak nikto do rozpravy, rozpravu 

končím. Nech sa páči, návrhová.“ 

Mgr. Ivana Donovalová (poslankyňa)  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno berie na vedomie správu o činnosti neziskovej 

organizácie Brezno pre občanov, nezisková organizácia za rok 2022.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Nech sa páči, kolegyne, kolegovia, hlasujte o návrhu.“ 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

Berie na vedomie 

  

Správu o činnosti neziskovej organizácie Brezno pre občanov, n.o. za rok 2022 

 

Hlasovanie číslo: 31 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  15 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  2 

Prítomní:  17 

Návrh bol schválený. 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„15 prítomných, 15 za, konštatujem, že návrh bol schválený.“ 
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K bodu 17/ 

Informatívna správa o výsledkoch hospodárenia OOCR Región Horehronie 

a združenia cestovného ruchu Klaster Horehronie za rok 2022 

 
JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Prešli by sme k bodu 17. Tým máme informatívna správa o výsledkov hospodárenia OCR 

Región Horehronie a združenie cestovného ruchu klaster Horehronie za rok 2022, predkladá 

výkonná riaditeľka. Prosím? Budeš iba ty? Dobre. Tak nech sa páči, môžeš prezentovať. Nech 

sa páči, môžeš.“ 

Ing. Petra Ridzoňová Hlásniková (riaditeľka Región Horehronie)  

„Dobre? Dobrý deň. Vážený pán primátor, vážené pani poslankyne, vážení páni poslanci, 

ďakujem veľmi pekne za slovo. Rada by som vám predstavila výročnú správu oblastnej 

organizácie cestovného ruchu Región Horehronie a Klaster Horehronie. Vidíme na týchto 

štatistikách v podstate, že nárast v regióne sa opäť približuje predcovidovým rokom, kedy 

naozaj sa približujeme k číslam návštevnosti v regióne, na ktoré sme boli zvyknutí a je to aj 

vďaka nárastu nielen v Bystrianskej doline, ale v celom regióne, pretože našimi členmi sa stali 

aj samosprávy v hornej časti dolnej časti dolehronie a takisto čierny Balog a okolie, vrchy 

vlastne Lom nad Rimavicou. Možno ísť ďalej. To sa odvíja aj na výšky vybratej dane v týchto 

našich členských samosprávach. Medzi nimi máme aj novú obec Brusno Hronec, kde naozaj tie 

nárasty sú vysoké. Čomu sa veľmi tešíme, pretože predchádzajúce roky boli veľmi náročné a 

hľadali sme projekty, ako udržať tento stav, ako aj dotáciu a v podstate financovanie aktivít, 

ktoré robíme pre turistov. Môžme ich ďalej. Tu vidíme vlastne vývoj členských subjektov. Medzi 

mestami vlastne máme mesto Brezno, medzi obcami tu máme 12 obcí, podnikateľské subjekty, 

Oblastná organizácia a združuje také väčšie a z tých ostatných organizácií tu máme klaster 

Horehronie a rozvojovú agentúru Banskobystrického kraja. Klaster Horehronie slúži na to, aby 

združoval tie menšie podniky. Medzi nimi sú to ubytovacie zariadenia, služby poskytujúce 

stravovacie služby alebo rôzne aktivity športové či kultúrne. K minulému roku sme mali aj 48 

členských členských subjektov v klastri Horehronie, no a v tomto roku nám to narástlo na 56, 

takže sa opäť rozširujeme. Môžme ísť ďalej. Čo sa týka dotácie z Ministerstva dopravy, tu sme 

mali v minulom roku vo výške 192.470 EUR, ktorú pomerove delíme najmä do toho marketingu, 

kde sme mali 64.000 EUR, do turisticko-informačných centier 12.000, a to prevažne na 

zariadenie a nové produkty cestovného ruchu, kde sme mali 40.000. Aktivity danej lokality, kde 

sú prevažne podpora rôznych podujatí a činností alebo aktivít pre animačných programov pre 

turistov, kde sme mali 56.000. Infraštruktúra cestovného ruchu, kde zaraďujeme prevažne 

obnovu turistických cykloturistických trás a rôznych ďalších služieb, kde sme mali 17.000 a 

vzdelávacie aktivity, kde sme si vyhradili 1.000 EUR, aby sme sa aj my vzdelávali a vlastne 

videli tie trendy, ktoré sú vo svete, v Európe a vedeli sa zamerať na nové aktivity a produkty, 

ktoré budú využívané a prilákajú ďalších nových klientov do Horehronia aj do mesta. Môžme 

ďalej. Okrem dotácie štátnej, ale čerpáme aj rôzne iné granty, napr. aj z Banskobystrického 

kraja sa v podstate uchádzame o každoročne o, či už sú to podľa VZN financované podujatia 

alebo sú to podpora marketingu regionálnej značky. Sme vlastne jediná na Slovensku oblasť 

organizácie cestovného ruchu, ktorá spravuje regionálnu značku produkt Horehronie. Môžme 

ísť ďalej. A okrem toho vlastne našim členom je aj rozvojová agentúra, ktorá nám poskytuje 

každoročne financovanie rôznych projektov, ktoré sú inovatívne, slúžia pre rozvoj turizmu a 

prilákanie nových návštevníkov. Takže v minulom roku sme takto čerpali takmer 60.000. Môžme 
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sme ďalej. Čo sa týka aktivít, ktoré, s ktorými spolupracujeme v rámci mesta Brezna. Sú to 

aktivity okrem marketingových, kde vlastne pracujeme na nových produktoch, ale aj o letákoch, 

brožúrach, mapových podkladoch, ktoré si môžte momentálne aj prelistovať. Keďže sme ich 

rozšírili už naozaj na rôznych počet kusov. V tomto roku ich budeme spájať, aby tá brožúra 

bola taká ucelená. Budú tam aj trhacie mapy, či už centra mesta alebo širšieho okolia, kde sa 

budeme zameriavať na všetky produkty cestovného ruchu, ktoré v neposlednom rade hlavne 

vďaka mestu vznikli. Môžme ísť ďalej. Čo sa týka rozvojových zámerov, investovali sme alebo 

spolufinancovali sme vyhliadkovú vežu, ktorá sa teší vysokej návštevnosti, nielen teda domácich 

ubytovaných hostí, ale aj jednodňových návštevníkov. Rovnako sme v minulom roku z 

rozvojových zámerov spustili projekt požičovne elektrokolobežiek popri elektrobicykloch. Boli 

sme opäť prví na Horehroní. Namiesto dvoch sa nám podarilo dokonca 4 elektrokolobežky, sú 

to horské, ktoré ste si mohli vyskúšať v minulom roku v našich priestoroch. No a takým novým 

projektom, ktorý má takisto, myslíme si, že veľký úspech, bolo korčuľovanie na námestí, ktoré 

spolufinancoval kraj, prevažne teda mesto. Môžme ísť ďalej. Ešte ďalej. Tu môžeme vidieť OCR 

a jej prevádzky. Oblastná organizácia teda spravuje  TIC Brezno , pod ktoré už patrí TIC 

zvonice, ktorú sme v tomto roku zlúčili a v budúcom alebo teda v tomto období by sme sa mali 

rozšíriť aj o múzeum komunizmu. Ale rovnako máme aj ďalšie informačné centrá, a to je Bystrá 

Hronec, kde máme vlastne požičovňu horehronských cyklodrezín, či sme, s čím sme naozaj na 

Horehroní, takisto unikátom na Slovensku. Alebo tých v pohybe, čo je vlastne taká delegátka, 

ktorá chodí po ubytovacích stravovacích zariadeniach alebo na požiadavku pre väčší počet 

hostí, ktorým vysvetľuje, ktoré aktivity sú aktuálne v regióne, dejú sa a vieme ich sem 

sprevádzať. Môžme ísť ďalej. Najdôležitejším bodom spolupráce je turisticko-informačné 

centrum Zvonica, ktoré bolo zrekonštruované z mesta a my sme získali do prevádzky informačné 

centrum. Informačné centrum sme ale rozšírili aj aktivity kaviarenské, ponúkame brezniansku 

kávičku z našej pražiarne, rovnako je tu predaj suvenírov, regionálnych produktov. Je tu 

expozícia v spolupráci s horehronským múzeom. Takisto spravujeme e shop, kde ponúkame 

regionálne balíčky na rôzne témy, či už sú to vianočné balíčky z regiónu pre delegácie a hostí 

mesta Brezna. Organizujeme s mestom alebo spolufinancujeme podujatia a medzi nimi aj 

animácie, napr. Spoznať svojho remeselníka, ktoré sa konali vždy pred turisticko-informačným 

centrom. Momentálne budú prebiehať na námestí. No a snažíme sa byť čo najbližšie k našim 

návštevníkom a ľuďom, preto sme otvorení denne počas celého roka, nielen počas hlavných 

sezón, ako bývali predtým, napr. letné prázdniny, ale celoročne naozaj denne od pondelku do 

piatku od ôsmej do piatej, víkendy od jednej do siedmej a podľa potreby v prípade podujatia 

alebo konanie sa rôznych delegácií sme otvorení podľa potrieb mesta Brezna. Spoločne sme 

vytvorili aj produkt klzisko na námestí. Môžme ďalej. Klzisko na námestí fungovalo od 16. 12. 

že 22. januára. Slávnostne sme ho spolu s mestom Breznom otvorili. Tešili sme sa veľkej 

návštevnosti, bolo k dispozícii okrem gastro zóny, kde sme predávali aj punč zo zvonice, 

požičiavali sme korčule. Z našej strany jazdil klzisko bus, ktorý jazdil z Bystrianskej doliny 

vlastne cez celé Brezno až na námestie, no a takisto k tomu patril aj sprievodno-kultúrny 

program. No a v tomto roku nás čakajú otvorenie breznianskych singlo trailov, na ktorých sme 

začali pracovať v spolupráci s mestom Brezno a v podstate aktivistami cyklistov z Brezna v 

minulom roku a tešíme sa, že tento rok ho budeme môcť už otvoriť. Vznikli 2 single traily, čiže 

horské, horské cestičky pre cyklistov, najmä zjazdárov a to Skalka a Lazná. Radi by sme ho 

otvorili nasledujúci pondelok, takže vás srdečne pozývame, ak nám to počasie dovolí a nebude 

to premočené. No a pre koho by mal slúžiť? Najmä pre domácich cyklistov, ale tým, že sa 

prepájame aj s bike parkom a Bystrianskou dolinou, bude slúžiť naozaj širokej verejnosti a 
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návštevníkom. Už teraz ste si mohli všimnúť, nakoľko je vyznačený, sú tu tabule, informačné 

tabule, že sem jazdia cyklisti a kluby s deťmi z rôznych častí Slovenska. Ďakujem. Môžme ďalej. 

No a takou dôležitou etapou v tomto roku, keďže sme sa v minulom roku zapojili so žiadosťou 

o Mesto kultúry na rok 2024, v tomto roku sme sa dostali do užšieho kola, čiže sme medzi troma 

výberovými mestami a získali sme grant v spolupráci s mestom Brezno 10.000 EUR, 

spolufinancovanie je tam 2.000 zo strany OCR a k tomu sme urobili takéto pekné videjko. 

Môžme si to pozrieť spoločne, ktoré odprezentovalo krásy mesta Brezna a v podstate účelom 

projektu je prilákať čo najviac návštevníkov, ale aj domácich hostí do mesta Brezno. Ďakujem. 

O tom, že je to naozaj brána do sveta a brána do Horehronia, svedčí aj návštevnosť, ktorá sa 

do týchto čísel vlastne vystúpala, ako sa otvorila Zvonica. Je to 700 návštevníkov mesačne a 

spolu od otvorenia Zvonice sme už mali 5.000 návštevníkov priamo vo Zvonici, ktorí sa tešia 

nielen teda z prehliadky, ale aj z kaviarne a expozície. No a preto, aby sme prilákali čoraz viac 

návštevníkov aj z okolitých možno regiónov, ale aj tých, ktorí sú tu ubytovaní, bude jazdiť v 

tomto roku Zbojnícka strela, tá bude voziť návštevníkov, či už z Zbojsk alebo z kúpeľných hostí 

z Brusna, Bystrianskej doliny priamo do mesta, kde budú môcť absolvovať prehliadky mesta, 

komentované prehliadky. Rovnako večerné mesto s verezumom, ktoré bolo naozaj lákadlom pre 

aj domácich hostí, ktorí sa dostali do útrob mesta a spoznali mesto trošku inak pod taktovkou 

Horehronského múzea. No a snažíme sa robiť aj ďalšie produkty. Bude jazdiť turbus, ktorý 

bude pre nielen domácich hostí, ale opäť návštevníkov. Čiže buďto hostia môžu využiť návštevu 

mesta alebo domáce obyvateľstvo sa pozrieť zase do toho Horehronia. Ďakujem veľmi pekne.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ďakujem. Poviem, ak môžem, aspoň to, že to, čo sa nám za posledné roky podarilo spolu s 

dámami vybudovať, tak je perfektné, hej? Myslím si, že aj to, čo nám bolo odprezentované, to 

sú všetko nové produkty. Je to naozaj, je to práca z posledných rokov a to, čo sa nám darí a 

stále to napredovanie, tak je obrovský kus práce. Takže ja vám chcem poďakovať obom a 

poďakujte aj všetkým našim zamestnancom, všetkým dievčatám. Chlapca už nemáme, hej, lebo 

v kuse, to my máme, nemáme, mali sme, nemali sme, ale všetkým dievčatám a tieto baby naozaj 

makajú. Ja som s nimi pravidelne, keď mám kus času, ale naozaj obrovský kus práce, keď si 

zoberieme len naše mesto za poslednú dobu. Aj tá zima bola perfektná, to klzisko, to bol úžasný 

projekt. Stretlo sa to s krásnou odozvou aj našich obyvateľov. Malo to už naozaj takú vianočnú 

atmosféru, ako sme si asi aj želali a samozrejme aj tie ďalšie produkty. Otvorenie Zvonice nám 

dalo úplne iný rozmer, ale ako ste aj mohli vidieť, robíme na ďalších projektov tie Single traily, 

hej, to robíme v spolupráci s Peťom Ďedečkom, aj s dobrovoľníkmi okolo neho. Do všetkého 

samozrejme musíme investovať, ale vidíte, že tie produkty majú zmysel. Lákajú aj návštevníkov 

a dnes nie je vôbec raritou, hovorím zase o vyhliadkovej veže, zvernici, to všetko ako beriem 

pod jednou strechou, ale výsledkom toho je to, že dneska v Brezne nie je problém už vidieť 

turistov, ktorí jednoducho prídu sa pozrieť na tieto atrakcie. Samozrejme, zabudol som múzeum, 

áut. To všetko spájame, hej, aj v rámci tejto alebo týchto našich organizácií. Takže ja ďakujem 

za tie nápady, ktoré máte pravidelne, lebo s tou iniciatívou prichádzate vy a to je na to úžasné, 

že tá proaktivita, ktorú, ktorú máte, jej výsledkom je, samozrejme, ten produkt, ktorý stále 

nejako pridávame a nabaľujeme. A ja viem, že vám treba aj viacej možno dievčat, aj aby ste aj 

vy mali nejaký čas aj na iné aktivity, ale samozrejme ten výsledok je perfektný. Takže obrovská 

vďaka z mojej strany. No a ak budeme takto pokračovať, tak naozaj aj naše mesto si môže hrdo 

hovoriť, aj to už aj dneska hovorím, že bude naozajstným centrom Horehronia a tými ďalšími 

aktivitami, ktoré máme v budúcnosti a tu až zase len informujem, že pracujeme na teraz radnici, 

aj čo by bol ďalší veľmi pekný produkt. Chceme aj to múzeum komunizmu, aj dokončené treba 
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zariaďovať, aby sme ho mohli už konečne otvoriť. Tak aj tieto produkty opäť prispejú k tomu, 

že sa posunieme ďalej. Tiež sme rozbehli spoluprácu napr. aj s evanjelickou farou, hej. Tam 

sme zapojili, aj tie zvony máme zapojené, hej? No to funguje v lete, čiže to bol zase taký pekný 

produkt. Našli sme zdroje, podporili sme obnovu zvonov v Brezne a tá Zvonica je dneska asi aj 

s vyhliadkou vežou asi najväčšie lákadlá. Hej? Aspoň z tých čísel, čo boli prezentované. Čo je 

pre nás veľmi dôležité do budúcna, udržateľnosť a samofinancovateľnosť. Čiže dneska sa už 

pozeráme na tie produkty tak, aby si dokázali aj na seba zarobiť a som veľmi rád, že aj ten 

výsledok hospodárenia v zime bol výborný, hej? Tam sme boli, lebo sa aj pani poslankyňa na 

to pýtala. Takže my sa dostávame do plusových čísel, čo je super a obrovskou výzvou pre nás 

bolo zase teraz to, lebo to nadväzuje zase jedno na druhé. Bolo pre nás to, ja som prišiel s tou 

iniciatívou, tak, ako neviem, že či ste boli ináč neboli, ale rozbiehate aj tie chaty, hej, ktoré 

máme zase zrekonštruované cez lesy. Čiže tam sme rozbehli spoluprácu medzi týmito dvoma 

organizáciami, ktoré majú podľa mňa veľa spoločné, lebo sa bavíme aj o agroturistike, napr. v 

rámci lesov, takže to musíme spájať aj s tým, s tou organizáciou, ktorá to dokáže odprezentovať 

a dobre predať. Takže tieto. Veľa kecám, dobre, ale skončím. Len potom mám výčitky od vás, 

od niektorých, že vás neinformujem. Tak vás chcem informovať, aby ste o tom vedeli, lebo to tu 

nebolo povedané. Takže po včerajšku verte, že som unavený. Nechce sa míňať, tak rozprávať, 

ale chcem vám, nevyhoviem všetkým, ale chcem vám to povedať, že naozaj sú to pekné veci, 

informujte sa, choďte si to pozrieť. Aj tie chaty, čo sa nám podarilo zrekonštruovať. Sú krásne, 

hej, Hlinku keď, lebo ste boli niektorí na Hlinke pred pár rokmi, viete, ako vyzerala? Si to môžte 

porovnať. Choďte sa tam pozrieť, dnes je to krásne spravené, akože naozaj veľmi pekné. Takže 

napredujeme aj v tých investičných veciach, v cestovnom ruchu a bez týchto dievčat by to 

jednoducho nešlo, lebo oni dávajú tomu zmysel, oni robia z toho produkt, ktorý dokážeme potom 

predávať ďalej. Takže už som skončil, lebo Martin ma zvozil, tak nebudem ďalej rozprávať. 

Ďakujem pekne, otváram rozpravu, nech sa páči, môžte ďakovať vy. A to by bolo výborné. Ešte 

dopoviem, lebo teraz je veľa ľudí do toho zapojených, ak by sa nám podarilo to mesto kultúry, 

je to náročné, ale tam by sme získali, ja neviem, či si to spomínala, 300.000 EUR, áno, 

300.000 EUR sú to aj na investičné veci, takže to by nám zase trošku posunulo ďalej. Takže 

držím prsty, nech sa nám to podarí. Môžte, kolegyne, kolegovia, ak má niekto záujem, pani 

poslankyňa, môžeš.“ 

PhDr. Petra Dzurmanová (poslankyňa)  

„Maťo odpusť, ale chcela som si to nechať v rámci, pardon, interpelácií, ale myslím, že sa to 

tu celkom hodí. Vzhľadom k tomu, že teda máme sprístupnenú, pardon, mestskú vežu po dlhom, 

dlhom čase. No ja by som pri tejto príležitosti srdečne chcela pogratulovať tebe, pán primátor, 

že sme teda získali a samozrejme mestu Brezno, že sme získali cenu Fénix za obnovu a 

sprístupnenie národnej kultúrnej pamiatky, pretože ono to 1 s druhým samozrejme súvisí a teraz 

to bude prinášať a prináša svoje. Chcem ti povedať, že som veľmi rada, že si to za tie roky 

nevzdal, že sa hľadali zdroje rôzneho financovania, pretože to bola náročná záležitosť. Chcem 

sa poďakovať všetkým, ktorí pri tejto mestskej veži spolupracovali, či už sú to nejakí tí historici 

a samozrejme firma, ktorá na tom pracovala, projektanti, kde 1 z projektantov je Brezňan a 

chcem vlastne aj vyzdvihnúť, že presne takto to vyzerá, keď sa do toho dáva srdce. A ako sa 

hovorí, že začiatkom každého úspechu je túžba a tu tá tvoja túžba, v podstate si pamätám, bola 

veľká a myslím si, že tá hnala k tomu, aby sme skutočne toto výnimočné miesto a túto dominantu 

nášho mesta sprístupnili. A ja sa veľmi teším z toho, nielen z ceny, ale z toho, ako to celé, celé 

je a verím, že to bude napredovať. Takže ďakujem všetkým.“ 
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JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ďakujem. Skoro si ma rozplakala. Ešte po včerajšku som tak naladený, že no ale ďakujem 

krásne. Dobre sa to počúva. Samozrejme pokračujeme ďalej, takže. Je to veľmi pekný projekt, 

ako chodia tam radi ľudia, tá odozva je skvelá a je to pekné, teším sa z toho veľmi. Dobre. Ešte 

niekto ďalší do rozpravy? Ak nie, rozpravu končím. Ďakujeme krásne, nech sa vám darí, 

pozdravujem celý tím a makáme ďalej. Ďakujeme, veľmi pekne.“ 

Ing. Petra Ridzoňová Hlásniková (riaditeľka Región Horehronie)  

„Ďakujem.“  

Mgr. Ivana Donovalová (poslankyňa)  

„Môžeme?“  

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Áno. Nech sa páči“.  

Mgr. Ivana Donovalová (poslankyňa)  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno berie na vedomie informatívnu správu o činnosti a 

hospodárení OCR Región Horehronie a združenia cestovného ruchu Klaster Horehronie za rok 

2022.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Nech sa páči, kolegyne, kolegovia, hlasujte o návrhu.“ 

 

Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

I/ Berie na vedomie 

 

Informatívnu správu o činnosti a hospodárení OOCR Región Horehronie a združenia 

cestovného ruchu Klaster Horehronie za rok 2022 

 

Hlasovanie číslo: 32 

Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  16 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  16 

Návrh bol schválený. 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„16 prítomných, 16 za. Konštatujem, že návrh bol schválený.“  
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K bodu 18/ 

Informatívna správa o výsledkoch hospodárenia akciovej spoločnosti Veolia 

Energia Brezno, a.s. za rok 2022 

 
JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Prešli by sme k bodu 18. Dobre hovorím 18. Informatívna správa o výsledku hospodárenia 

a. s. Veolia Energia Brezno a. s. za rok 2022. Predkladá pán riaditeľ, predseda predstavenstva 

Benedikt Lavrinčík, tiež materiál spracoval. Pán riaditeľ sa mi ospravedlnil, že dnes nepríde, 

ale ak máte nejaké otázky, tak čo budem vedieť, zodpoviem. Zodpoviem za akcionára a teda aj 

naše mesto, ja. Ak nebudem vedieť, zodpovie pán riaditeľ dodatočne, písomne. Viete, že 

prechádzame veľkou zmenou, náročnou zmenou, tu som veľmi rád a je to pre mňa obrovská 

pomoc, že sa tohto chopil nielen riaditeľ, ktorého som spomínal, ale aj Miro Fašang s pani 

prednostkou, pretože je to neskutočne zložitá problematika, ale máme za sebou už viaceré 

stretnutia a poviem aj na základe tých stretnutí, tak o tom celom mám iba zatiaľ pozitívny obraz. 

My sme teraz v štádiu, lebo toto vás určite viacej zaujíma. To, čo som spomínal, obstarávame 

plyn 32 giga, sme vo verejnom obstarávaní, robíme všetky procesy a úkony k tomu, aby sme od 

1. 1. vedeli fungovať. Máme za sebou stretnutie na úrade sieťových a regulačných alebo naopak 

regulácie sieťových odvetví. Takže všetky tieto veci absolvujeme, rozbiehame a nie sme tak, že 

by sme to nemali stihnúť alebo by sa nemalo niečo podariť. Chcem ale vyzdvihnúť aj to 

partnerstvo s Veóliou, lebo poviem aj teraz, tá naša debata je konštruktívna a profesionálna, 

dobrá, hej? Vôbec to nie je o tom, že by sme sa teraz hádali alebo niečo podobné. Práve naopak, 

chcem vyzdvihnúť to, že Veólia nám je nápomocná aj vo verejnom obstarávaní nám pomohla a 

dala nám informácie, ktoré možno nemusela. Takže aj touto cestou sa chcem im poďakovať za 

to, že bola dlhoročným a dobrým partnerom a pravdepodobne ešte na nejakej úrovni 

spolupracovať budeme. Samozrejme my ideme od 1. 1. do toho tak, že 100 % mesto, mestská 

firma. O tomto aspoň z mojej strany nie sú žiadne pochybnosti. Robíme všetko pre to, aby to 

fungovalo, ale nevylučujeme a aj to, že by, že by sme na nejakej úrovni možno spolupracovali. 

Lebo vravím, zachovali sa veľmi fajn zatiaľ, fér, hej? Aj tá ponuka, aj čo sa týka prechodu 

zamestnancov, lebo chceli by sme zobrať všetkých zamestnancov, to treba povedať, ktorí sú 

dneska tam a aj čo sa týka nejakých vecí ako inventáru a pod na bezproblémový priebeh tej 

firmy. Takto všetko funguje a tá komunikácia je dobrá. Takže týmto ja zase poďakujem na 

diaľku aspoň pánovi riaditeľovi, lebo vravím, zatiaľ nemôžem nič vytknúť, hej? Tam určite 

súhlasia aj kolegovia s týmto. Takže nech sa páči, otváram rozpravu, ak sa chcete k tomuto 

niečo spýtať, tak čo budem vedieť zodpoviem. Ak nikto do rozpravy, rozpravu končím. Nech sa 

páči, návrhová.“ 

 

Mgr. Ivana Donovalová (poslankyňa)  

„Mestské zastupiteľstvo mesta Brezno berie na vedomie informatívnu správu o výsledkoch 

hospodárenia a. s. Veolia Energia Brezno a. s. za rok 2022.“ 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ďakujem, nech sa páči, hlasujte.“ 
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Mestské zastupiteľstvo mesta Brezna 

 

I/ Berie na vedomie 

 

Informatívnu správu o výsledkoch hospodárenia akciovej spoločnosti Veolia Energia 

Brezno, a.s. za rok 2022 

 
Hlasovanie číslo: 33 
Poslanci mestského zastupiteľstva hlasovali nasledovne: 

Za:  17 

Proti:  0 

Zdržali sa:  0 

Nehlasovali:  0 

Prítomní:  17 

Návrh bol schválený. 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„17 prítomných, 17 za, konštatujem, že návrh bol schválený.“ 

 

 

K bodu 19/ 

Rôzne 

 
JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Prešli by sme k bodu 19. Rôzne. To je ústna informácia predsedov komisií. Tí, ktorých chcete, 

môžte. Je to dobrovoľné samozrejme, ak sa chcete prihlásiť do tohto bodu. Ak nikto.“ 

 

 

K bodu 20/ 

Otázky poslancov Mestského zastupiteľstva mesta Brezna na riaditeľa 

príspevkovej organizácie zriadenej mestom, riaditeľa obchodnej spoločnosti, v 

ktorej má mesto Brezno majetkovú účasť, riaditeľov rozpočtových organizácií 

zriadených mestom a náčelníka mestskej polície 

 
JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  
„Ideme k bodu 20. Otázky poslancov na riaditeľa príspevkovej organizácie, riaditeľa 

obchodnej spoločnosti, v ktorej má Brezno majetkovú účasť. Nech sa páči, kolegyne, kolegovia, 

môžte otázky na aj pána náčelníka a máme tu aj riaditeľa aj technických, aj lesov. Pani 

poslankyňa Štugnerová, ako prvá, nech sa páči, môžeš.“ 

Bc. Ľubica Štugnerová, MA (poslankyňa)  

„Ďakujem za slovo. Ja mám otázku na pána riaditeľa Technických služieb. Už skôr sme sa 

bavili o tej ceste minulej, aj bolo na zastupiteľstve prejednávané alebo sa hovorilo o ceste na 

Kozlovo. Chcela by som sa spýtať, v akej a v akom časovom horizonte to bude asi dokončené? 

Alebo ak je pravda, že to má byť nejak spojené s výstavbou cyklotrasy, že ako je teda, ako sme 
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na tom? Chcela som sa ešte spýtať aj na betónovanie toho mostíka na Podkoreňovej, čo sme sa 

rozprávali, že kedy by to mohlo byť hotové, to je ten mostík smerom ku garážam, ktoré sú tam 

vybudované. A potom je otázka od obyvateľov Černákovej, ale neviem, či to nie je skôr na pána 

primátora. Oni by tam chceli v tom vnútrobloku z tej vnútornej strany, čo je tam taký menší 

parčík alebo ako to mám nazvať, navýšenie parkovacích miest. Neviem, či by sa to s tým niečo 

dalo urobiť? A taktiež na Černákovej, čo je ten vnútroblok, tam sa z nábrežia dá vojsť ako k 

tým, je tam cesta vlastne k Rázusovi, čo je ten činžiak rovno pri starej nemocnici, tak sú tam 

nejaké detské prvky, ale dosť často sa tam chodí autami a nejaké oplotenie, aby tam bola taká 

zábrana, aby sa nič tým deťom nestalo, aby nebehali na tú cestu. No asi toľko. Ďakujem pekne.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ďakujem, pán poslanec Ambros, môžeš, nech sa páči.“ 

Mgr. Pavol Ambros (poslanec)  

„Ďakujem. Tiež mám na pána riaditeľa Technických služieb pár otázok. Prvá smeruje k detským 

ihriskám. Či sa už robili nejaký, nejaký plán doplnenia, či už, ja neviem, piesku, štrku atď. Mal 

som podnet od občanov, konkrétne z ulice 9. mája, že by tam bolo dosypať nejakým spôsobom 

piesok. To isté sa týka prechodov pre chodcov. Tam sme sa tiež bavili o tom, že by sa prešlo, 

po meste postupne, keď bude na to vhodné poveternostné podmienky, že by sa domaľovali. Zase 

sa to týka aj ulice Brezenská, kde ten prechod, ja viem, že to nemá až konkrétne na starosti. A 

ak by sa dalo zalobovať. Ten prechod, čo sa vlani maľoval, už zase nie je viditeľný a stále tam 

ešte pomerne hustá premávka, tak, aby sa tam niekomu nič nestalo. Ďalšia Pod zeleným 

stromom zastávka, čo sa na jeseň klčovali, pamätáš tie kríky? Zase to tam vyrašilo. Keby sa 

dalo úplne nejakým spôsobom odstrániť, aby tam mohli ľudia prechádzať. Na poslednom 

zastupiteľstve som sa spýtal na smetné koše pri železničnom priecestí, ako bol kedysi, metalic 

smerom k železničnej stanici malej. Tam bolo povedané, že keď sa skolauduje, skolauduje most. 

Neviem, že v akom je to štádiu, že či už to prebehlo, či sú tam ešte stále prebiehať nejaké práce, 

to neviem. Tak, aby sa na to myslelo. A potom tiež som sa spytoval na lavičky. Tam mi bolo 

odpovedané vtedy, že nie sú financie na obnovu lavičiek, hlavne čo sa týka nábrežia, ale dostal 

som tiež podnet, že minimálne aj ten park, keby sa dali aspoň prejsť nejakou farbou alebo, 

alebo nejakým náterom. Takže toto asi všetko. Ďakujem.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Dobre, ďakujem pekne, pán poslanec Ridzoň môžeš, nech sa páči.“ 

doc. Ing. Martin Ridzoň, PhD., IWE (poslanec)  

„Ďakujem pekne. Ja naozaj len ďakujem riaditeľovi, že Technických služieb, že my 

komunikujeme, ja sa nepýtam vlastne, ja mu napíšem do správy. Naozaj tak veľmi pekne 

ďakujem. Ale opýtal by som sa náčelníka Mestskej polícii. Dostal som podnet, že či vlastne 

monitorujeme na Kiepke neprispôsobivých občanov. To je vlastne vedľa zeleného domu, tam je 

odbočka doprava, pri pani Kinelová, tuším, pán Caban. To je 1 otázka. Druhá otázka vlastne, 

že ďalšia je, že či sa monitoruje, ako stoja autá za pointom, keď idú vlastne na tržnicu? Dostal 

som vlastne podnet tiež od prevádzok, že vlastne nemôžu tade prejsť nákladné autá, lebo 

zastavia tam obyvatelia a idú si nakúpiť a vlastne je tam potom problém prejsť cez deň. 

Ďakujem.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ďakujem, pán poslanec Palovčík, nech sa páči.“ 

Milan Palovčík (poslanec)  

„Ďakujem za slovo. Prosím vás, na Nálepkovej 5, ako je ten výškový činžák, ja by som toto 

interpeláciu na pána riaditeľa Technických služieb, sa vychádza potom na tú cestu hlavnú, tam 
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z toho výškového činžiaka. Tam by bolo treba osadiť zrkadlo, lebo už tam boli viaceré havárie, 

keď tie autá, je šikmé státie, aj takto väčšie. Ľudia nevidia, vybehnú von a bolo by tam treba 

osadiť to zrkadlo. Ďakujem. Ak to bude možné. Čo sa týka Podkoreňovej, by som chcel poprosiť, 

tam sú bytovky a pred bytovkami sú naše pozemky a tí ľudia majú tiež problém s parkovaním, 

tak taký istý, ako aj tu v meste medzi činžákmi. A tí ľudia by chceli len tie zatrávňovače betónové 

tam dať a umožniť. Sú to naše pozemky a som tam bol pozrieť pred všetkými bytovkami a majú 

s tým parkovaním tiež tam problém, že či by sme to vedeli do budúcna, tak jednoducho vyriešiť 

proces. No a tu Černákovú, ešte kolegyňa tu to spomenula tiež. Tam treba sídlisko Západné. 

Krásne spravili, Nálepková krásna. Postupujeme pekne od toho západu, ale bolo by dobré tá 

Černákova ulica tam medzi tými blokmi a Rázusovou urobiť aj nové tie parkovacie miesta, 

vyasfaltovať. Voda tam stojí. Majú tam viacej takých problémov. Tak ja by som bol rád, keby 

sme sa aj týmto, touto časťou viacej zaoberali. Potrebujú tam aj zrezať stromy staré. No boli 

sme tam pozrieť, tak nabudúce by som potom poprosil, že by sme poslanecký traja išli tam ešte 

pozrieť a posúdiť. To aj s riaditeľom Technických služieb alebo z investičného. Ďakujem 

pekne.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Dobre. Ďakujem, pani poslankyňa Donovalová, nech sa páči. Ivka môžeš.“ 

Mgr. Ivana Donovalová (poslankyňa)  

„Ďakujem pekne. No ja ako inak, taktiež na riaditeľa Technických služieb. My riešime viacero 

priebežne vecí Pod Hôrkou, Tisovská a pod. Ale chcela by som sa ťa, pán riaditeľ, opýtať, ako 

sme na tom s tým mostíkom k bytovkám na Tisovskej, lebo ten je naozaj v zlom stave. Aby proste 

obyvatelia si to svojpomocne už opravovali viackrát, ale zjavne nie dostatočne. Takže my sme 

to boli vtedy už riešiť, takže ako to, ako to vypadá. Ďalšia vec je taktiež na Tisovskej ceste, kde 

máme vlastne pokazené to verejné osvetlenie, resp. preseknutý ten kábel. Ja viem, že už som ťa 

tým zaťažovala viackrát, ale teda ako sme na tom? Lebo SSE nemám nejakú odpoveď, že či teda 

sme na tom lepšie a bude sa to opravovať v dohľadnej dobe. A tretia otázka je Podkoreňová. 

Oslovili ma obyvatelia tejto časti, kde vlastne na spodku máme zastávku, že či sa to dá posunúť 

na priestor, kde vlastne kúsok za tým je asi náš pozemok, predpokladám. Aspoň podľa toho, čo 

som pozerala na katastri. Je tam nejaký taký lesík alebo kríky, čiže iba to upraviť, aby mohli tí 

cestujúci, ktorí tam vystupujú, vystúpiť nie na ceste, ale že vlastne tak mimo cesty by sa posunula 

iba o pár metrov. Ak vieš, čo myslím. Ak nie, môžeme ísť spoločne pozrieť. Ďakujem pekne.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ďakujem, pán poslanec Garaj, nech sa páči, môžeš.“ 

Matej Garaj (poslanec)  

„Ďakujem za slovo. Ja takisto na riaditeľa Technických služieb. Čo sa týka toho chodníka na 

ŠLN pred bytovým domom 22-25. Tam v podstate sme sa bavili o tom, že sa to bude rozširovať 

o tú jednu dlaždicu a že sa osadia tie lavičky. Do dnešného dňa sa tak nestalo. Že na kedy je to 

naplánované? A tak isto to som sa pýtal už viackrát na tie kryty pouličného osvetlenia, či neni 

možné naozaj vymeniť aspoň tie poškodené, ktoré podľa mňa ohrozujú bezpečnosť, zdravie 

občanov alebo či sa v tej veci nejakým spôsobom niečo robí alebo v akom je to štádiu. 

Ďakujem.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ďakujem, pán poslanec Auxt, nech sa páči, môžeš.“  

Ing. Jozef Auxt (poslanec)  

„Ďakujem za slovo. Ja tiež mám otázku na pána riaditeľa Technických služieb alebo teda 

prosbu. Na Ulici osloboditeľov, zastávka Horná, takisto aj Dolná, nesvieti osvetlenie žiadne. 
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Čiže keď chodia ráno do práce, v skorých hodinách aj detičky, takže je to dosť nebezpečné. Tam 

už dlhšie čas tam nesvietia, ani jedna neonka, ani je druhá. Vyvolávajú mi občania. Takže by 

som poprosil, ak je to možné, tie svietiť alebo teda vymeniť, aby to tam slúžilo, aby sa tam 

náhodou niečo nestálo. Ďakujem.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ďakujem pekne, nech sa páči. Môžeš, riaditeľ. Alebo aj na náčelníka bola otázka? Tak poď ty 

najprv, hej, aby sme ťa nezdržiavali.“ 

Mgr. Július Štulajter (náčelník Mestskej polície)  

„Pán poslanec, riaditeľ, ohľadne tej Kiepky. Tam prebieha každý deň hliadková služba. Mali 

sme tam problém pred tým, že tá mládež od toho domu, obťažovali iné deti aj dospelých. Takže 

sme tam hliadkovali kvôli tomu, ustálo to. Ak sa to znova opakuje, tak zameriame sa na toto. 

Podstate posledne nebol s nimi problém, ale to bolo. A na mostíku pre peších na Čipové 

nábrežie, tak tam hliadkovali viacej. Ale pozrieme sa na to. Tie autá za pritom zrejme. Smerom 

na malý ostrov, tam je platené parkovanie, myslíte asi za budovou pointu, kde sa zásobujú autá. 

Tam na jednej strane sú parkovacie miesta, na druhej sa nie je zákaz zastavenia, ale môže byť, 

že sa postavia tam, aby a zamedzia prístup k autám so zásobovaním do toho objektu. Mali sme 

1, sme vtedy riešili. Ak sa to opakuje, tak sa, stačí nám zavolať alebo tam pošleme hliadku, nech 

sa na to pozrú. Tie autá chodia rôzne, tam, tam nemôžme. Nemáme tam ani kameru. Ale 

pozrieme sa na to.“  

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Dobre, ďakujem. Poďte riaditeľ.“ 

Ing. Lukáš Jeremiáš (riaditeľ Technické služby Brezno)  

„Pani poslankyňa Štugnerová. Čo sa týka Kozlov od cesty, tam už viac ako polovica cesty je 

spravená. Len nás počasie trošku zrušilo. Začali sme zo strany od Padličkova, z tej strany. 

Podkoreňová cesta ku garážam, máme dohodnutý termín, len si spomínal kvôli, aby sme 

neobmedzovali prevádzky, čo sú tam. Černáková, Rázusová a detské ihrisko. Pôjdem za 

architektkou. Dohodneme si spôsob vymedzenia toho detského ihriska, aby sme zamedzili tým 

státiam, tým autám, aby tam nechodili. Áno, tam je aj kolotoč, je tam aj kadečo, ten tam bol. 

Pán poslanec Amros. Detské ihriska máme tak, že chceme do konca týždňa alebo hlásia pekný 

víkend, porozvážať piesok, dopadový štrk a podobné veci, aby boli tie detské ihriská 

používaniaschopné. Prechody sa maľujú. Brezenskú spravíme tak ako minulý rok, že sa 

dohodnem Mirom Gránerom cez víkend, keď je malá doprava tak to namaľuje. Kríky ošetríme 

tak, aby už neboli. A smetné koše, ten chodník neni náš, ale ja by som vám tie smetné koše 

osadil. Na druhej strane od stanice ďalej sme dosadili koše na psie expermenty, aby ľudia to 

zbierali, ale... Ale tiež pre psov, či už normálne? Okej, tak sa osadia. A lavičky Margitin park, 

nie som si istý, ale si myslím, že tie lavičky nevyžadujú povrchu úpravu, leboto je tepelné 

upravené drevo. Ono to drevo sa mení časom a počasím, že je také. Ale aká je kvalita toho 

vyhotovenia? Pán poslanec Palovčík, či zrkadlo na Nálepkovej. To je v riešení, lebo nie ste 

prvý, ktorý nám to vravel. Parkovanie Podkoreňová bytovky. Toto je širšia otázka, lebo to by s 

oddelením investičným to pôjdeme pozrieť aj s pánom Medveďom a takisto bola otázka 

Černáková, Rázusová. To si myslím, že bude pán primátor, pani prednostka, vedieť k tomuto 

vnútrobloku. Pani poslankyňa Donovalová, mostík Tisovská. Vyrába sa nový rám na ten, na tú 

železnú, čo tam je, tá vpusť, lebo tá je rozpadnutá z jednej strany a dovnútra pevnejšie tú mrežu, 

aby sa nestalo to, čo tam je, že tam je diera a následne, keď to bude vyrobené, tak rovnosť tým 

aj do dobetónujeme celý ten mostík, aby to bolo. Predpoklad, nejaké 2 týždne by sme tam mohli 

byť. A VO oprava a z minulého týždňa mám informáciu, že koncom tohto týždňa by mali 
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natiahnuť nový kábel, ktorý my zapojíme. Ja komunikujem priamo so stavbou, nie s cestármi, 

lebo oni asi nevedia a posun so zastávky, prejdem si s pánom Medveďom, ktorý to má na 

starosti. Pán poslanec Garaj, chodník ŠLN 22-25. Rozšírenie chodníka, výmenu lavičiek. 

Pôjdem si to pozrieť s investičným a dám vedieť termín, že ako. A kryty verejného osvetlenia. 

Nejaké máme ešte. Operatívne ich meníme, ale nie je ich dostatok. Je to dosť nákladná položka. 

Nemocnica to riešila. Kryt jednej lampy stojí 100 EUR. My ich máme v meste, poviem, 1000.“  

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Dobre, ale vymeňte len tie, čo chýbajú, nie?“ 

Ing. Lukáš Jeremiáš (riaditeľ Technické služby Brezno)  

„No áno, len sú v takom stave, že jedna diskotéka v Siriuse a 20 v ťahu.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„No ja to chápem, ale čo sa týka napr. sídlisk, kde sú deti, tak nie, že tam, vieš, skope nejaké 

dieťa. Vymeníme, veď tak. Tak to ti asi bude stačiť, aj čo máš ešte. No pozri, koľko chýba, 

doplňte to, hej.“ 

Ing. Lukáš Jeremiáš (riaditeľ Technické služby Brezno)  

„Pán poslanec Auxt, oprava osvetlenia. Opravíme osvetlenie tak, aby bolo funkčné. Je to tam 

trochu problém, že je to v záhradách, že to neni pri ceste, niekedy je problém sa tam aj dostať.“  

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Búchaj na bránu, tak búchaj na bránu, keď sa sťažujú, nech vytvoria.“ 

Ing. Lukáš Jeremiáš (riaditeľ Technické služby Brezno)  

„Nesťažujú sa. My tu sťažujeme, že ten stožiar je 10 m od cesty v záhrade niekoho. Dobre.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Dobre, všetko. Ďakujem pekne.“ 

 

 

K bodu 21/ 

Interpelácie poslancov Mestského zastupiteľstva mesta Brezna 

 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Dobre. Ideme na bod 21 interpelácie, nech sa páči, kolegyne, kolegovia na mňa. Môžeš Pali, 

nech sa páči.“ 

Mgr. Pavel Ambros (poslanec) 

 „Ďakujem pekne. Minulý týždeň sme mali radu školy Pionierska 2, kde teda okrem nejakého 

informovania sa ohľadom havarijného stavu budovy, kde bol aj pán viceprimátor Mirko 

Fašang, tak tam odznelo aj niekoľko otázok. Konkrétne čo sa týka stojanov na bicykle a ty si aj 

spomínal, že sa nejaké budú dopĺňať. Že kedy asi v akom časovom horizonte by sa mohli aj ku 

škole? Pretože je potom celkom veľký dopyt. Tie cyklochodníky, som spomínal. Veľmi sa teším, 

že bude aj nejaká tá osveta. Tiež asi otázka, že kedy asi plánujete začať? A potom také 2 

informatívne veci. Dostal som tiež otázku občanov z Halán, že popri hlavnej ceste, či sa plánuje 

a v akom časovom horizonte nejaký chodník, či tam veľmi chýba. Predné Hony, Zadné Hony. 

Druhá otázka a aké aktuálne práce prebiehajú na hoteli Ďumbier? Lebo vieme, že tam sa stále 

niečo robí, prerába. Tak iba toto ma tak zaujalo. Ďakujem pekne.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ďakujem.“ 

Mgr. Pavel Ambros (poslanec) 

 „A tiež ešte tam odznelo na tej rade školy, že boli prisľúbené nejaké práce ohľadom detských 
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ihrísk priamo v areáli školy a tak isto sme sa bavili ešte vlani ohľadom nejakých tých prvkov, 

ktoré sa brali z mesta. Tiež tam boli prisľúbené a že nejak viazla komunikácia. My sme, pána 

riaditeľa Technických služieb ospravedlnili, že asi má toho veľa, lebo naozaj tá spolupráca s 

nimi je zatiaľ akože výborná. Takže keby sa dalo ešte nejakým spôsobom spojiť s vedením školy, 

aby aj tieto veci doriešili. Ďakujem.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Dobre, ďakujem, nech sa páči, môžeš.“ 

Mgr. Martin Juhaniak (poslanec) 

 „Ale mňa napadlo včera, keď sme boli pri starej nemocnici, minulý rok nám tam padol strom 

na zastávku. No, že keby sa tam doplní naspäť, že či neviete. Lebo ona bola asi aj poistená.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

Kedy sa na Rázuske doplní, čo spadol strom na ňu. To by sa malo, no čím? To už je dávno? 

Dobre, dobre zistíme. Daj potom vedieť, pani prednostka.“ 

Mgr. Martin Juhaniak (poslanec) 

 „Áno, Ivka sa ešte pýta. Minulý rok tá pani, čo nám skoro spadla cez oplotenie, to tiež.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Obidve tie poistné a informuj, prosím ťa, kolegov, dobre. Dobre, ďakujem, pani poslankyňa 

Štugnerová. Môžeš Ľubka.“ 

Bc. Ľubica Štugnerová, MA (poslankyňa)  

„Ďakujem za slovo. Ja by som sa chcela spýtať. Viem takto od riaditeľa okresného, teda 

hasičského záchranného zboru, že máte mať nejakú obhliadku aj s náčelníkom Mestskej polície. 

Jedná sa mi o tie bytovky, ktoré sú na ŠLN, teda konkrétne tá oranžová, zelená aj modrá. Ozvali 

sa nejakí, aj viceprimátorovi, aj mne, nejakí obyvatelia. Mali tam pochybnosti, čo sa týka týchto 

záchranných zložiek. Ja som sa rozprávala s pánom riaditeľom Zdravotnej záchrannej služby, 

tak ako tam nemajú, aspoň i tak povedal, že oni majú problém sa nikde dostať, aj keď nie 

autami, takže vlastne nosítkami, že to je zabezpečené, že je to v pohode. A bola som to pozerať 

potom s autom, neviem, ako by sa tu dalo vyriešiť, lebo fakt to auto tam na otočke, ako je tá 

bytovka modrá, tam. Bolo to cez deň a už bolo tam dosť parkovacích miest obsadených, tak bol 

problém sa troška aj vykrútiť. Problém, ako my vraveli, aj sme to pozerali, nie je s hasením ako, 

lebo tie hadice sa dajú napojiť. Problém je skôr dostať sa s výškovou technikou bližšie, keď 

potrebujú evakuovať ľudí, tak tie priechody. Tak ale vravel, pán riaditeľ, že budete mať nejaký 

taký výjazdový deň 19, 20, 21. Ja by som ťa chcela poprosiť o nejaký výstup alebo nejakú 

informáciu, že ak treba teda nejaké parkovacie miesta zrušiť alebo ja neviem sprístupniť bližšie, 

aby sme vedeli o tom ľudí informovať, aby nemali zbytočné obavy. Ďakujem pekne.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ďakujem. Janko.“  

Ing. arch. Ján Králik (poslanec) 

 „Ja nebudem klasicky interpelovať, ale keďže mám slovo, tak by som sa trošku vrátil k tomu 

bodu 17, lebo mi nedá. Ja dosť málo rozprávam, lebo ja si vždy veci s kým normálne nie na 

zastupiteľstve, ale chcem povedať jednu vec. Bavili sme sa tu vlastne o našich postrehov, ako 

to Brezno rastie atď. A keďže som v jednej spoločnosti, ktorá tohto roku ide mať 20 rokov a je 

to spoločnosť Priateľov dobrého vína. Každý rok nám chodia proste majitelia tých top 

vinárskych firiem zo Slovenska, ktorí v rámci svojho biznisu chodia po celom svete, skutočne. 

Južná Amerika, severná, celá Európa atď. A bavíme sa aj nie o víne. A musím povedať, že títo 

ľudia, ktorí nie sú Brezne, nie ani 1, hej, sú to Peter Stanko, firma Mrva Stanko, to všetci viete, 

čo je pán Pavelka? Lojzko Masaryk? Proste Laco Šebo z Karpatskej perly. Sú to všetko firmy, 
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ktoré už vo svete niečo znamenajú s tým, že na každej jednej medzinárodnej súťaži získajú 

obrovské množstvo medailí. Patria naozaj k špičke. Nie sú populárni vo svete len preto, že 

jednoducho majú malé produkcie. Ale to chcem povedať, že voľakedy sem chodili na tie 2 

hodiny, 3 hodiny. Sadli do auta, išli domov. Väčšina z nich posledné roky ostáva deň aj 2 v 

Brezne. Idú na rôzne turistické výlety, pozerajú si proste naše pamiatky atď. A len to chcem 

tlmočiť, že z ich pohľadu, to, čo Brezno dokázalo za posledné roky, je malý zázrak. Čiže chcem 

sa pripojiť k tým všetkým chválam a poďakovať mestu a všetkým, ktorí vlastne okolo tohto, za 

tieto roky zabezpečovali. Všetky tieto záležitosti, ktoré nás posunuli niekde úplne inde, že si to 

všímajú aj cudzí ľudia a ľudia, ktorí naozaj majú zlozený svet a poznajú proste ako aj v iných 

regiónoch Slovenska, Pezinok, Bratislava, Trnava atď. ide rast a chvália nás po každej stránke. 

Čiže i ich slovami tlmočím veľké ďakujem všetkým.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ďakujem pekne, samozrejme všetkým, ktorí sa na tom podieľajú. Aj vám samozrejme. Aďo 

dobre povedal, že zatiaľ neni záver roka. Iba ďakujem. Ale dobre, ale ďakujem. Jasné. Je to rok 

22. Pán poslanec Palovčík, nech sa páči.“ 

Milan Palovčík (poslanec)  

„Ďakujem za slovo. Ja ešte raz pripomeniem tú Černákovú, pán primátor, idem na teba 

interpeláciu. Tak sme sa rozprávali teraz aj s pánom riaditeľom Technických služieb, že by to 

malo byť na teba viacej. Fakt tá Černákova ulica, bolo by dobré ju dať trošku do poriadku. Aj 

tú Rázuzku, tie parkovacie miesta. Oni majú aj nejaký zámer, je tam zeleni trávnik, ktoré 

oddeľuje aj Rázuzku, aj Černákovú. Dalo by sa tam aj viac počet parkovacích miest spraviť, 

hej? Tak ja by som bol rád, keby, lebo vravím, západ je urobený krásne, Nálepková krásne a 

tuto to sídlisko tiež to potrebuje spraviť vnútroblok, lebo je tam veľa áut po tej tráve, potom aj 

to detské ihrisko sme pozerali, deti keď vybehnú, tak vybehnú na cestu proste tam, tak je to také 

nebezpečné. Ja by som prosil, keby sme sa zaoberali potom touto lokalitou viacej. Ďakujem 

krásne.“ 

JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Ďakujem. Pán poslanec Ambros. Pali, zodpoviem. P2 na stojany na bicykel. Tam v jednej 

podanej žiadosti sme boli neúspešní, ale my tam máme v podstate projekt, hej? Čiže s tým sa 

uchádzame o ďalšie zdroje. Takže čakáme na vyhodnotenie, áno? Takže keď budeme úspešní, 

zrealizujeme. Ja to neviem povedať ako. To môže byť zajtra, ale môže to byť. Stojany máme aj 

v rámci cyklo teraz pri vyhodnotení. Osobitná výzva. Hej? No, takže máme popodávané 

projekty, žiadosti o financovanie. Takže čakáme, čakáme na vyhodnotenie, čo výjde, čo výjde 

prvé, tak to budeme robiť, ale v podstate je to sprojektované a je to podané momentálne. Áno, 

čiže taký je stav aktuálny. Čo sa týka tej osvety cyklodopravy, čo si sa pýtal, to skôr Miro, ty si 

to mal. Spolu to riešite. Tak ja neviem, do dvoch mesiacov. Určite to pôjde teraz, čiže najbližšiu 

dobu, áno. My potrebujeme skolaudovať jednu a pritom otvorení urobíme aj tú osvetu, hej? 

Čiže asi tak si to predstavujeme, hej, že spoločne. Predné a Zadné Halny  chodník. My máme v 

podstate projekt nie? Cyklo. C3, C100. Už tie názvy, to neviem. Čiže pracovne C3 100. Kľudne 

si to pozri, ak chceš na investičnom, ukážu ti projektovú dokumentáciu a tam to budeme podávať 

alebo na žiadosť. Čiže tam ideme na žiadosť, čiže pri výzve podávame žiadosť o financovanie 

projektu, ktorý máme spracovaný. Dobre, takto. Čiže predné zadné Halny. Hotel Ďumbier. Aké 

práce ešte prebiehajú? Momentálne to, čo som vám hovoril, by sme spravili nejaké pracovné 

stretnutie, aby sme vás oboznámili so zámerom, ktorý máme. Momentálne máme v závere 

spracovania projektovú dokumentáciu a začali sme už ale stavebné práce na treťom podlaží. 

Tu starú časť máme celú rozbitú. Robia sa ďalšie práce aj cez technické. Vy ste tú strechu robili, 
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tú starú vzduchotechniku, hej? Proste prebiehajú stavebné práce už v časti hotela. A chceli by 

sme v auguste zavrieť hotel na 2 týždne. Tak sme sa rozprávali v auguste, nie? Tak sme sa bavili 

s tým, že urobili, prerobili by sme sálu, teda jedáleň, nie sálu, pardon, jedáleň a ideme 

nakupovať nový inventár, hej? Čiže sa budú meniť stoly, stoličky, taniere, v podstate všetky tie 

bežné veci, čo tam teraz vidíte, tak budú vymenené za inventár, ktorý budeme. Už to budeme 

orientovať do secesného štýlu. Bude to veľmi pekné. Máme k tomu spravené aj vizualizácie, 

takže to vám odprezentujeme všetko na tom spoločnom stretnutí, Máme urobené aj vizualizácie, 

ako budú vyzerať izby, hej, do budúcna. Takže ale vravím, toto všetko odprezentujeme. A tie 

stavebné práce budú hlavne na izbách, jedálni a recepcii. To je v najbližšom období, čo ti 

hovorím. To, čo sa chceme v tomto roku posunúť. A ešte čo sme tam chceli, kotolňu. Kotolňa je 

najdôležitejšia, lebo tá je v havarijnom stave, ale tu by sme mali teraz robiť, nie ?V najbližšej 

dobe. Takže toto je Ďumbier. No a to je všetko asi, nie, z tých otázok, čo si mal. Pani poslankyňa, 

prosím, aj ja ďakujem. Pani poslankyňa Štugnerová. Obhliadka bytovky. Oni asi skôr myslia, 

Ľubka, to je aj zo schôdzí vlastníkov bytov, že oni. Je povinnosť, aby boli vyhradené plochy na 

odstavenie požiarnej techniky. Pri hasení hlavne s tým problém. To riešime pri všetkých 

bytovkách, ale ak oni ma oslovia a pôjdem s nimi do terénu, ja nemám problém, aby sme si to 

išli pozrieť. Lebo mali by sa... Vo väčšine prípadov sa budú rušiť nejaké 3 parkovacie miesta 

na odstavenie tej techniky, ale to riešime všade, hej? Oni majú povinnosť zo zákona, lebo to 

spustila tá bytovka v Prešove, že sa to začalo viacej kontrolovať, lebo tam bol práve asi s týmto 

problém, že tá technika nemala kde stáť pri hasení, takže táto povinnosť... Ona bola aj v 

minulosti, ale teraz sa to kontroluje a je to úloha hasičského požiarneho zboru, aby to 

skontrolovali a nejakým spôsobom dotlačili tie správy bytov k tomu, aby tieto vyhradené miesta 

tam boli. A my sme v tomto súčinní úplne, takže nemáme s tým problém. Ešte len, len čo sa týka, 

aj na to zareagujem. Tá technika nemá problém s priechodnosťou okrem áut, hej, ale hej, autá, 

ale čo sa týka nejakých obrubníkov ciest. To prejde všade. To je taká technika, že to nemôže 

mať problém niekde po sídlisku sa hocikde v obci, akom teréne pohybovať. Tam skôr tie autá. 

No tak ale to už musia oni povedať, že my zasahujeme takýmto spôsobom a toto tu nemôže byť, 

hej? Takže my dopravné značenie urobíme podľa toho, ako oni navrhnú. Ja s tým nemám 

problém. Určite riaditeľ technicky. Lukáš, vy ste to riešili poslednú dobu s požiarnikmi? Lebo 

viem, že sa riešili nejaké bytovky. No dobre, však ja budem aj s riaditeľom, tak ja to s ním dobre 

vychádzam. My si to prejdeme, že čo v tom vieme ešte viacej spraviť? Dobre, ďalej, pán 

poslanec Palovčík. Milan, najlepšie, keď pôjdeme do terénu, hej? Lebo nebudem ti teraz 

sľubovať, lebo neviem, ako je to tam. Máme tam aj projekt spravený na Černákovej, čo sa týka 

vnútrobloku, nie? Tak to nám nebolo schválené, ale pri najbližšej výzve podáme opätovne 

žiadosť. Takže aby to aj do toho nezasahovalo, do toho projektu, to je dôležité a zase poviem, 

už sme zase trošku viac aj vzhľadom na to, koľko sme tých parkovacích miest vybudovali, 

opatrnejší, kde ich budeme dávať. Ale keď nájdeme na to priestor, tak sa tomu nebránime, ale 

najlepšie v teréne. Dobre? Riaditeľ, teba poprosím, keby si sa s pánom poslancom dohodol na 

stretnutí tam v teréne a... Mirko, išiel by si potom aj ty a posunul to ďalej, aby sme s tým vedeli 

robiť. Hej? Že to nebude len tak, aby sme reálne rozhodli, že čo. Dobre, to je všetko z vašej 

strany. Ďakujem veľmi pekne za otázky.“  
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K bodu 22/ 

Ukončenie zasadnutia Mestského zastupiteľstva mesta Brezna 

 
JUDr. Tomáš Abel, PhD. (primátor mesta Brezno)  

„Sme v bode 22, ukončenie zasadnutia. Prajem vám pekný zvyšok dňa, ďakujem za úspešné 

rokovanie a všetko dobré.“ 

 

 

 

 

 

–––––––––––––––––––––––––                                                         

     JUDr. Tomáš Abel, PhD., v.r.    Mgr. Zuzana Ďurišová, v.r. 

           primátor mesta            prednostka MsÚ  
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V Brezne, dňa 26.05. 2023          

                Mgr. Janka Štulajterová, v.r. 

               zapisovateľka 


